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Romantik 
Ekim

eğerli Okurlarımız,

Sıcak yaz günleri geride kaldı ve doğanın dönüşümünün zamanı geldi. Hepimizin hayatında farklı, 
pozitif gelişmeler yaşanmasını umuyoruz... 

Kapağımız ile başlayalım... Oyunculuğun yanı sıra psikoloji eğitimine de devam eden Çağla Şimşek 
ilei Hilton İstanbul Bakırköy’de enfes bir çekim gerçekleştirdik. Spora olan ilgisiyle de bildiğimiz 

güzel oyuncu, hayranlarının çokça merak ettiği soruları yanıtladı.

MAG PR Solutions olarak bu ay keyifli organizasyonlara imza attık. Sanatsal ve kültürel programları, konsept 
mağazası ve restoranıyla Atakule’de kapılarını açan Artsy için iki farklı davet düzenleyerek Ankara’nın önde gelen 
isimlerini bir araya getirdik. Gün batımını da izlediğimiz o anlar çok keyifliydi...

Romantizmin sembolü olan bugünler için bir de “Wedding” köşesi hazırladık.
Düğünlerin ünlü tasarımcısı Nick Spanswick, rüya gibi bir organizasyonun detaylarını anlattı... Ses getiren düğün 
törenlerinin fotoğrafçısı Betty Mazalto, çekim sırlarını bizimle paylaştı... Biz de İstanbul ve Ankara’da gerçekleşen 
ışıltılı düğünlerin karelerine sayfalarımızda yer vererek çiftlerin mutluluklarına şahit olduk.

Çiftler demişken...
Şimdilerde, televizyon ekranlarında kendi sunduğu programıyla seyirci karşısına çıkan ünlü Psikolog Esra Ezmeci, 
partnerler arasında oluşabilecek sorunların çözüm yollarına ışık tuttu...

Uzmanlarından değerli bilgiler ve ipuçlarıyla “Sağlık-Güzellik” köşemiz, trend dekorasyon ürünleri ve eşsiz 
projelerle “Dekorasyon” sayfalarımız, keyifli etkinlikler, şık davetler ve nicesiyle yine muhteşem bir MAG ile sizleri 
baş başa bırakıyorum...

Yüce Ata’mızı özlemle anarken Türkiye Cumhuriyeti’nin 100. yılında tüm milletimizin de 29 Ekim Cumhuriyet 
Bayramı’nı kutluyorum. Dünyaya sevgi ve barış diliyorum...

                                                                                                                                                                                                                                                                    Sevgiler





Eski dergi, katalog ve gazetelerin geri dönüş-
türülmesi çevreye yapılabilecek en kolay kat-
kıdır. Ağaç kesimlerini azaltmak üzere MAG 
Medya, okuyucularını kendi yakın çevrelerin-
de de geri dönüşümü teşvik etmeye çağırıyor.

YENİDEN KULLANIN GERİ DÖNÜŞTÜRÜN!

MAG’a abone olmak çok kolay...
Telefon ile
0.312 428 04 44

İnternet ile
abone.magdergi.com.tr

MAG Medya Ltd. Şti. Adına
İmtiyaz Sahibi ve Yazı İşleri Müdürü

CA N  ÇAV U Ş O Ğ LU  c a n @ m a g m e d y a . c o m . t r

Genel Yayın Yönetmeni
B E R İ L ÇAV U Ş O Ğ LU  b e r i l @ m a g m e d y a . c o m . t r

Tasarım
ÖZ G E  A KTA Ş  o z g e @ m a g m e d y a . c o m . t r

A S L I  T İ B E Y a s l i @ m a g m e d y a . c o m . t r

Kreatif Direktör
S E DA ÇAV U Ş O Ğ LU  s e d a @ m a g m e d y a . c o m . t r

Genel Koordinatör
F E R AY Ş A H İ N G ÖZ  f e r a y @ m a g m e d y a . c o m . t r

Haber ve Foto Muhabiri
G ÖZ D E  Y I L M A Z  g o z d e @ m a g m e d y a . c o m . t r
S E FA AY D O Ğ D U  s e f a @ m a g m e d y a . c o m . t r

Halkla İlişkiler
D İ L A R A AY D O Ğ D U  d a y d o g d u @ m a g m e d y a . c o m . t r

Reklam Müdürü
M E LT E M  E R CA N  m e l t e m @ m a g m e d y a . c o m . t r

Mali İşler Koordinatörü
TA R I K D E Ğ E R  t a r i k @ m a g m e d y a . c o m . t r

Katkıda Bulunanlar 
A D İ L Y I L D I R I M
B A R I Ş  KÜ P Ç Ü

S İ N E M  Y I L D I R I M
AY Ş E  D E N İ Z  KA R A B E Y

B A H A B A Ş KA L

Türü
B Ö LG E S E L S Ü R E L İ  YAY I N

 
MAG isim ve yayın hakkı

MAG Medya Ltd. Şti.’ne aittir.
Dergide yayınlanan yazı ve fotoğrafl arın

tüm hakkı MAG’a aittir.
İzin alınmadan kullanılamaz.

Yayınlanan ilanların sorumluluğu
ilan sahiplerine aittir.

İdare Merkezi
Kaptanpaşa Sokak

No: 33-B G.O.P. ANKARA
Tel: +90312 428 0 444

Baskı 
Koza Yayın Dağıtım San . ve Tic. A.ş.

Saray Mahallesi 
205. Cadde No: 42

Kahramankazan
Ankara

Tel : +90 312 385 91 91

Basım Tarihi
29.09.2023

www.magdergi.com.tr
facebook.com/magonline

twitter.com/magdergi
instagram.com/magdergi
bilgi@magmedya.com.tr
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Metalik Etki
Sezonun öne çıkan metalik 
rengi ile geleceğe dönüș 

bașlıyor!
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Seda Çavușoğlu
seda@magmedya.com.tr
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Yılların vazgeçilmezi jeanlerle 
kombinlenen trençkot ve 

ceketler, mevsimin havasını 
yansıtıyor.
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BOTTEGA VENETA
Ayakkabı $1.300

SOPHIE BUHAI
Küpe $250

BOTTEGA VENETA
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Neslihan Koçer

Özen Meral

Hukukçu Neslihan Koçer, pazar gününü Kuzu Effect AVM’de 
değerlendirdi. Mağazalar katında Vakko, Beymen Club ve 
İpekyol’un sezon ürünlerini inceleyen Koçer, alışverişinin 

ardından akşam yemeği için The Hunger’a geçti.

Alman Kültür Merkezi Proje Koordinatörü Özen Meral, iş 
arkadaşlarıyla birlikte Kuzu Effect AVM’ye geldi. Yoğun bir 

mesai sonrası Lola Kitchen & Bar’da yemek yiyen Özen 
Hanım daha sonra kahve içmek için Vakko Bistrot’ya geçti.

Pazar Günü Kuzu’da

Dostlar Buluşması

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
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Ece Güleç

Gökhan Karışmaz

Güleç Decor’un kurucu ortağı Ece Güleç arkadaşlarıyla 
buluşmak için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Lou Cafe & Bistro’da 
yakın arkadaşlarıyla kahve içen Ece Hanım daha sonrasında 

Vakko’ya geçti.

Yaptığı başarılı projelerle adından söz ettiren Gökhan 
Karışmaz hediye alışverişi için Kuzu Effect AVM’ye geldi. 

Beymen Club mağazasından yakın bir arkadaşına doğum 
günü hediyesi alan Gökhan Bey, alışveriş sonrası soğuk bir 

şeyler içmek için Talk Cocktail’e giriş yaptı.

Lou’da Kahve

Hediye Alışverişi

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
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Gamze Nur Akdemir

Profesyonel Yaşam Koçu ve Kariyer Danışmanı Gamze Nur 
Akdemir sezon alışverişi için Kuzu Effect AVM’de bulunan 

Vakko ve ADL mağazalarını gezdi. Alışverişinin ardından Dubh 
Linn’e oturan Akdemir, yakınlarıyla yemek yedi.

Kuzu Effect Vitrinleri 

İş insanı Fuat Kuçat hafta sonunu geçirmek için Kuzu Effect 
AVM’ye geldi. Saç kesimi ve cilt bakımı için Vassago’yu tercih 
eden Fuat Bey, daha sonra yemek için Zeynel Muhallebicisi’ne 

giriş yaptı.

AVM Turu

Fuat Kuçat



Erdi Çiftliklioğlu

Filiz Cingi Yurdakul

Reklam yapımcısı Erdi Çiftliklioğlu yeni ofis alışverişi 
için Kuzu Effect AVM’yi tercih etti. Ashley Furniture 

Homestore’dan duvar saati ve biblo alışverişi yapan Erdi Bey 
daha sonra Roche Bobois’ya geçti.

Aura Design Studio’nun sahibi Filiz Cingi Yurdakul hediye 
alışverişi için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Bir arkadaşının 

doğum günü için Karaca ve Evidea mağazalarından hediye 
alışverişi yapan Filiz Hanım daha sonra Dubh Linn’de 

kahve içti.

Ofis Alışverişi

Hediyesi Kuzu’dan

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
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Sena Şenel

Siret Uyanık

Kurumsal Finans Yöneticisi Sena Şenel alışveriş için Kuzu 
Effect AVM’deydi.  Önce Quick China’da akşam yemeği yiyen 

Sena Hanım daha sonra Vakko ve İpekyol mağazalarından 
kıyafet alışverişi yaptı.

Birbirinden başarılı sergileriyle adından söz ettiren Küratör 
Siret Uyanık, yeni proje görüşmeleri için Kuzu Effect 

AVM’ye geldi. Quick China’da toplantı yapan Siret Hanım,  
daha sonra Vakko’nun sezon ürünlerini inceledi.

Tek Başına Alışveriş Turu

Yeni Proje Görüşmeleri

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam

50 magdergi.com.tr



Sena Şenel

Siret Uyanık

Kurumsal Finans Yöneticisi Sena Şenel alışveriş için Kuzu 
Effect AVM’deydi.  Önce Quick China’da akşam yemeği yiyen 

Sena Hanım daha sonra Vakko ve İpekyol mağazalarından 
kıyafet alışverişi yaptı.

Birbirinden başarılı sergileriyle adından söz ettiren Küratör 
Siret Uyanık, yeni proje görüşmeleri için Kuzu Effect 

AVM’ye geldi. Quick China’da toplantı yapan Siret Hanım,  
daha sonra Vakko’nun sezon ürünlerini inceledi.

Tek Başına Alışveriş Turu

Yeni Proje Görüşmeleri

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
Baran Kayral

Sektörünün öncü markalarından Atölye Mutfak’ın sahibi Baran 
Kayral, hafta sonunu Kuzu Effect AVM’de geçirenler arasındaydı. 

Sports International’da rutin sporunu yapan Baran Bey, daha 
sonra yemek için Quick China’ya geçti.

Spor ve Yemek

Çağlar Eczanesi kurucusu Eczacı Ebru Arslan saat alışverişi için 
Kuzu Effect AVM’ye geldi. Haki mağazasında alışveriş turu yapan 

Ebru Hanım daha sonra Lemonde’ye geçerek arkadaşlarıyla 
buluştu.

Saat Alışverişi 

Ebru Arslan



Özgür Akpınar

Nagehan Afşar

Akpınar Emlak Ofisi broker’ı Özgür Akpınar ofis alışverişi 
için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Vatan Bilgisayar’dan teknoloji 

ürünleri alan Özgür Bey alışveriş sonrası Timboo Cafe’ye 
geçerek yemek yedi.

Diyetisyen Nagehan Afşar hafta sonunu Kuzu Effect 
AVM’de geçirenler arasındaydı. D&R’da kitap alışverişi 

yapan Afşar, öğle yemeği için Quick China’ya geçti.

Teknoloji Alışverişi

Kitap Alışverişi

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
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Can Aşık

Esra Dönertaş

EC Medya Prodüksiyon şirketinin sahiplerinden Can Aşık iş 
toplantısı için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Lou Cafe & Bistro’da 
çözüm ortaklarıyla bir araya gelen Can Bey toplantı sonrası 

AVM turu yaparak Vakko’dan alışveriş yaptı.

Ceviz Anaokulları kurucusu Esra Dönertaş, ofisine mobilya 
bakmak için Kuzu Effect AVM’yi tercih etti. ENNE ve Roche 

Bobois’da alışveriş turu yapan Esra Hanım daha sonra 
Giotto La Boheme’e geçti.

İş Toplantısı

Mobilya Alışverişi

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
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Turgay Akgül

Prof. Dr. Turgay Akgül gözlük alışverişi için Kuzu Effect AVM’ye 
geldi. Öğle yemeğini Lou Cafe & Bistro’da yiyen Turgay Bey daha 
sonra gözlük alışverişi yapmak için Göz Grup Optik’e giriş yaptı.

Gözlük Alışverişi

Emba Peyzaj’ın kurucuları Bahadır ve Nalan Özsoy alışveriş 
için Kuzu Effect AVM’ye geldi. W Collection’ın sonbahar 
koleksiyonlarını inceleyerek alışveriş yapan Özsoy çifti, 

sonrasında yemek için Quick China’ya geçti.

Yeni Sezon Alışverişi

Bahadır-Nalan Özsoy



Seçil Muratoğlu Özer

Esma Gümüşlü

Başarılı modacı Seçil Muratoğlu Özer, hafta sonunu geçirmek 
için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Vassago’da saç bakımı yaptıran 

Seçil Hanım kısa bir alışveriş turunun ardından Morpho 
Effect’e geçti. 

Nektar Bal City kurucusu Esma Gümüşlü, yoğun geçen bir 
günün ardından tatlı yemek için Kuzu Effect AVM’ye geldi. 

Kaymaklava’da tatlı yiyen başarılı iş kadını, daha sonra 
Sevil ve Atasay’dan alışveriş yaptı.

Hafta Sonu Gezintisi

Tatlı Keyfi

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
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Mete Yılanlı

Edip Zeydan

Birel AŞ kurucusu ve Bodrum İş İnsanları Derneği Başkanı 
Mete Yılanlı, arkadaşlarıyla öğle yemeği yemek için Kuzu 

Effect AVM’ye geldi. Lou Cafe & Bistro’da dostlarıyla yemek 
yiyen başarılı iş insanı daha sonra alışveriş için Beymen 

Club’a geçti.

Malazgirt ve Diriliş Ertuğrul gibi dizilerde izlediğimiz 
oyuncu Edip Zeydan, alışveriş için Kuzu Effect AVM’deydi. 
Vakko ve Beymen Club mağazalarında ürünleri inceleyen 

Edip Bey, alışveriş sonrası Baff Premium Coffee Shop’a 
geçerek kahve içti.

Dostlarla Buluşma

Alışveriş Turu

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
Serkan Polat

Film ve dizi sektöründe başarılı projelere imza atan menajer 
Serkan Polat, öğle yemeği için Kuzu Effect AVM’deydi. Quick 

China’daki yemeğinin ardından AVM’yi  gezen Serkan Bey, Göz 
Grup Optik’ten alışveriş yaptı.

Quick China’da Yemek

Akademisyen Melahat Kurtuluş, çalışmalarına kısa bir mola 
vererek Kuzu Effect AVM’ye uğradı. Uzun süredir görüşemediği 
arkadaşlarıyla bir araya gelen Melahat Hanım, Timboo Cafe’de 

sohbet eşliğinde yemek yedi.

Dost Buluşması

Melahat Kurtuluş
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Uğur Zeydan

Zeydan Hukuk Bürosu sahibi Avukat Uğur Zeydan, akşam 
yemeği için Kuzu Effect AVM’ye geldi. The Hunger’da 

arkadaşlarıyla buluşan Uğur Bey daha sonra kahve içmek 
için Talk Cocktail’e giriş yaptı.

Kahve Keyfi

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam

Medikal Estetik ve Tamamlayıcı Tıp Uzmanı Dr. Miray 
Tümer, Kuzu Effect AVM’ye gelerek akşam yemeği 
yedi. Lou Cafe & Bistro’daki yemeğinin ardından 

Vakkorama’ya geçen Tümer, alışveriş yaptı.

Lou’da Yemek

Miray Tümer
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Murat Yetkin

Engin Serin

Başarılı gazeteci Murat Yetkin iş sonrası Kuzu Effect AVM’de 
vakit geçirdi. The Hunger’da yorgunluk kahvesi içen Murat 

Bey daha sonra mağazalar katında alışveriş turu yaptı.

Uluslararası teknoloji şirketi BTS Lab’ın Ankara Bölge 
Müdürü Engin Serin, yoğun iş temposuna kısa bir yemek 

molası vererek Kuzu Effect AVM’ye geldi. Timboo Cafe’deki 
yemeğinin ardından kahvesini içen Engin Bey, daha sonra 

Vakkorama’dan alışveriş yaptı.

Mesai Sonrası Kahve

Timboo’da Akşam Yemeği

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
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Oyuncu Yasin Yılmaz yakın arkadaşlarıyla kahve içmek için 
Kuzu Effect AVM’deydi. Timboo Cafe’deki buluşmaya giden 

Yasin Bey, keyifli sohbetin ardından Beymen Club mağazasından 
alışveriş yaptı.

Arkadaşlarla Kahve Keyfi

Yasin Yılmaz

Murat-Aydan Gül

AGM Finans kurucuları Murat ve Aydan Gül çifti tatil 
öncesi alışveriş için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Vakko’da 

sezon ürünlerini inceleyerek alışveriş yapan Gül çifti daha 
sonra Beymen Club ve Vakkorama’ya geçerek alışverişe 

devam etti.

Tatil Alışverişi



Başarılı fotoğraf sanatçısı Filiz Atalay alışveriş için Kuzu 
Effect AVM’yi tercih etti. Evidea, Karaca ve Madame 

Coco’da dekorasyon ürünlerini inceleyen Filiz Hanım 
soğuk bir şeyler içmek için Starbucks’a giriş yaptı.

Dekorasyon Alışverişi

Filiz Atalay

Ercan Aslan

İhale Dergisi Yazı İşleri Müdürü Ercan Aslan, arkadaşlarıyla 
bir araya gelmek için Kuzu Effect AVM’deydi. The Hunger’da 

yakınlarıyla buluşan Aslan, yemek sonrası Sevil’e uğradı.

Yemekli Buluşma

Effect’te YaşamEffect’te Yaşam
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Doğada yașanan muhteșem renk patlamaları ile, ağaçların sarı, kırmızı ve turuncu tonlarına 
büründüğü manzaranın büyüleyici etkisini evlerinize tașımak ister misiniz?

Hafif rüzgârın serin esintisiyle kupanızda sıcak içeceğiniz ve konforlu koltuğunuzda otururken 
arkanızda bulunan kitaplıktan seçtiğiniz, o uzun süredir okumak istediğiniz kitapla üzerinize 
aldığınız hafif bir battaniye; mevsimin huzurunu iç mekânlarınızda yașatacak. Oda kokuları, 

vazolar ve yapay çiçekler de doğanın albenisini evlerinize getirecek...

deco trend

Sonbaharın Büyüsü Evlerde
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Șık bir trikoyla kombinleyeceğiz 
pantolonun kumașına göre 

sportif ya da göz alıcı bir 
görünüme sahip olabilirsiniz. 

Kombine 
Göre Tarz

V
A

LE
N

T
IN

O
 2

0
2

3-
A

U
T

U
M

N
/W

IN
T

E
R

ATASAY
BİLEKLİK 19.100  

SEVIL-NACISO RODRIGUEZ
PARFÜM 3.739  

B
E

Y
M

E
N

 C
LU

B
C

Ü
Z

D
A

N
 3

.9
99

 
 

BEYMEN CLUB
TELEFON ÇANTASI 2.499  

ADL
KAZAK 999,95  

ADL
ELBİSE 2.999,95  

CALVIN KLEIN
AYAKKABI 2.989  

ADL
ELBİSE 1.999,95  

V
A

K
K

O
PA

N
T

O
LO

N
 1

4.
29

5
 

 

BEYMEN CLUB
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Koyu renk pantolonlarla açık 
renk üstleri kombinleyerek 

sade ve sportif bir görünüm 
elde edebilirsiniz.
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TOMMY HILFIGER
ÇANTA 1.609  
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Gallada ve 
Topside 
Bar Açılışı
İstanbul’u Salladı
Eşsiz mutfak destinasyonu Gallada 
ve Topside Bar’ın açılışı, İstanbul 
Boğazı manzarasındaki özel bir 
davetle yapıldı.

The Peninsula Istanbul ve Şef Fatih Tutak ev sahipliğindeki 
davete iş, cemiyet ve sanat dünyasının ünlü isimleri katıldı. 
Otel Genel Müdürü Jonathan H. Crook ve Gallada Direktör Şefi 
Fatih Tutak; davetin açılışında ilham veren bir konuşma yaptı. 
Dünyaca ünlü DJ grubu Avangart Tabldot, performanslarıyla 
konuklara unutulmaz bir gece yaşattı. 

davet

CLEMENT KWOK, FATİH TUTAK, JONATHAN H. CROOK, JAMES OVERBAUGH

HAKAN-YAĞMUR YILDIZ
70
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davet

İstanbul 
Boğazı’nın 
göz alıcı 
noktalarından 
birinde yer 
alan Gallada 
ve Topside Bar 
açılıșına iș, 
cemiyet ve sanat 
hayatından ünlü 
isimler katıldı.

DEREN TALU DİLAN ÇİÇEK DENİZ MİNA CERAN ECE SÜKAN

EMİR BAHADIR DİLEK HANİF BORA ERCANTÜRK BERRİN AK

72



MARSEL ESKİNAZİ, AYȘE TOLGALAURA MARGARITAEZGİ APA, ÖMER DİNÇER

NEDİM-GAMZE KEÇELİ MIRELA CERICA BEGÜM GAZİOĞLU, ÖMER BALLI



davet

Türkiye’nin ilk ve 
tek iki Michelin 
yıldızlı șefi Fatih 
Tutak, davette 
konuklara 
yenilikçi Türk-
Asya mutfağı 
deneyimini 
yașattı.

MERT-İDİL FIRATTUĞÇE PEKSAYARHANDE SUBAȘIMELİS AĞAZAT

ASLI PAMİR, MURAT PİLEVNELİ EKREM VARDAR, TUĞÇE EYİLİK BİRCE AKALAY
74





Ankara’nın 
Zirvesinde 
Parti
Artsy, Ankara’nın en yüksek yeri 
Atakule’nin zirvesinde MAG PR 
Solutions katkılarıyla özel bir davet 
vererek önemli isimleri ağırladı.  

Ankara’nın yeni sanat, etkinlik ve lezzet noktası Artsy’nin 
“Artsy Sunset Carnival” isimli özel etkinliğine iş ve cemiyet 
hayatının önde gelen isimlerinin yanı sıra birçok yabancı 
misyon temsilcisi de katıldı. Etkinliğin ev sahipliğini, 
markanın kurucuları Ali Saraçel,  Ece Kaleli ve Kutay Kaleli 
yaptı. Davetliler eşsiz Ankara manzarası eşliğinde, 1152 metre 
yükseklikte gün batımının ve eğlencenin keyfini çıkardı. Özel 
kokteyllerin servis edildiği partide, günbatımı; DJ performansı 
eşliğinde Atakule’nin zirvesinde izlendi. Ardından aşağıda 
Artsy’de devam eden partiyle konuklar geç saatlere kadar 
eğlendi. 

davet

FATİH ÖZSOY, CANSU EVREN

YEȘİM TANDOĞANAYȘE-MEHMET ARPACI

MURAT- ZEYNEP TARMAN
76



BERK BEKSAÇZEYNEP BİLGİÇSEVİLAY HELVACIOĞLUCEM-DİLAN ERKAN

“Artsy Sunset 
Carnival”, 
gerçekleștiği 
yer ve davetlileri 
ile Ankara’nın 
unutulmaz 
etkinliklerinden 
biri olarak 
hafızalarda yer 
etti.

GÖNÜL-ORHAN KORAL ALİ SARAÇEL, ECE -KUTAY KALELİ



davet

ESRA-MİRAÇ ARAT EFE HİÇYILMAZ NICHOLE BLENCHETTE

DEMET-TÜRKER NASLIÖZER-ESRA DEMİR YILDIRIMBERİL ÇAVUȘOĞLU
78



davet

ESRA-MİRAÇ ARAT EFE HİÇYILMAZ NICHOLE BLENCHETTE

DEMET-TÜRKER NASLIÖZER-ESRA DEMİR YILDIRIMBERİL ÇAVUȘOĞLU

MERTCAN- ÇAĞIL ȘİMȘEK SİNAN TANDOĞAN ZEYNEP-AYKUT KILIÇ

Davetliler; 
Ankara’nın en 
yüksek yeri 
Atakule’nin 
zirvesinde DJ 
performansı 
eșliğinde gün 
batımının keyfini 
çıkardı.

SELİN-CÜNEYT ÇİMENEBRU-DENİZ DEMİRYÜREK AHMET SOYER



üketici elektroniği söz konusu 
olduğunda trendler hangi dinamiklere 
göre belirleniyor?
Başta tüketici elektroniği olmak üzere, günlük 
hayatımızın içerisinde yer alan her şey tüketici 
alışkanlıkları ve yaşam tarzlarına göre 

şekilleniyor. Hayatın akışı, günlük yaşamın dinamikleri ve 
dönemsel global yönelimler trendleri belirliyor. 2020’nin 
ilk aylarında dünya gündeminin önemli ve büyük bir 
parçası pandemi oldu ve bu global durum aylarca gündemin 
en önemli konusu olarak kaldı. İş, yaşam ve sosyal 
alışkanlıklarımız pandemi etrafında yeniden şekillendi, hatta 
kökten değişimlere uğradı. Bu değişimler her sektöre olduğu 
gibi tüketici elektroniği sektörüne de yansıdı. Pandemi öncesi 
bir çamaşır makinesinin kendi işlevini yapmasını, çamaşırları 
kusursuzca ve hızlıca yıkayarak hayatımızı kolaylaştırmasını 
beklerken pandemi ile birlikte ekstra hijyen sağlamasını da 
bekler olduk. Bir TV, sadece TV olmaktan öte, toplantılara 
girdiğimiz, çocuklarımızın derslerini takip ettiği birer araç 
olmaya başladı. Ekstra özellikler, çok fonksiyonluluk ve 
hayatın akışını kolaylaştırmak her zamankinden önemli 
hale geldi. Tüm bunlara bir de içerisinde bulunduğumuz 
kaynak sıkıntısı, ekonomik sıkıntılar ve beraberinde gelen 

T

Konu tüketici elektroniği olunca en 
yeni teknolojiler, uzaktan yönetilebilen 

hatta birbirleriyle iletișimde olan cihazlar 
ve temel fonksiyonunun yanı sıra ek 

özellik üstlenen ürünler önümüze çıkıyor. 
Dünyanın lider markalarından 

LG Electronics’in tüketicilere sunduğu en 
yeni teknolojileri, yașamı kolaylaștırarak 

hayat kalitesini artıran cihazlarını ve 
sektördeki trendleri Soyer Holding 

Yönetim Kurulu Bașkanı 
Ahmet Soyer anlatıyor.

İletişim İçerisindeki 
LG Cihazları

Soyer Holding

AHMET SOYER

faturalardaki artışlar eklendi. Bu durum da tüketici, enerji dostu 
ürünlere ilgiyi artırdı. 

LG’nin bu trendlere yanıtı nasıl oldu?
LG Electronics, tüketicilerin talep ve beklentilerini yakından 
inceleyen ve bu beklentilere son teknolojiye sahip cihazları ile 
yanıt veren bir marka. LG’nin pandemi dönemi artan hijyen 
ihtiyacına yanıtı buhar teknolojisi oldu. Buhar teknolojisine 
sahip çamaşır, kurutma ve bulaşık makineleri ile tüketicilere 
%99,99’a varan sterilizasyon sağladı. UVNano özelliğiyle 
%99,99 oranında sterilizasyon sağladığı Sağlık Bakanlığınca 
da onaylanan LG markalı klimalar ve devrim niteliğindeki 
hava temizleme cihazı LG PuriCare de benzer şekilde hijyen 
trendinin yanıtı oldu. Buzdolaplarında bulunan “nature fresh” 
özelliği sayesinde, depoladığımız yiyecekler uzun süre ilk 
günkü tazeliğini koruyor; devrim niteliğindeki “inverter lineer 
kompresörü” ile %32’ye varan enerji tasarrufu sağlıyor. Çamaşır 
makinelerinde kullandığı “6 motion direct drive” teknolojisi ise, 
standart çamaşır makinelerinin uyguladığı standart yıkama 
programlarına oranla %45 enerji tasarrufu sunuyor. LG markalı 
kurutmalı çamaşır makinelerinde bulunan “ecohybrid” özelliği 
ise, klasik çamaşır makinelerine oranla sudan %21 tasarruf 
etmeyi vadediyor. Tüm bunların yanı sıra, ThinQ uygulaması 

röportaj
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kullanıcıların elektronik cihazlarını uzaktan yönetmelerine, 
cihazların birbirleriyle haberleşmelerine ve harcadıkları enerjiyi 
ölçümlemelerine olanak tanıyor.  

ThinQ nedir? Biraz detaylandırabilir misiniz?
LG’nin ThinQ platformu; kullanıcıların, cihazlarıyla etkileşimde 
bulunmalarına yardımcı olmak amacıyla çamaşır makineleri 
ve klimalardan buzdolaplarına ve televizyonlara kadar çeşitli 
ev ürünlerine entegre edilmiş durumda. LG ThinQ, bir akıllı 
telefon uygulaması ile cihazları çalıştırmaya, uzaktan kumanda 
etmeye ve ilave işlevsellik sağlamaya olanak tanıyor. Ev sahipleri, 
uygulama ile çamaşır makinelerini uzaktan harekete geçirebiliyor, 
klimayı işten dönmeden önce beş dakika önce çalışacak şekilde 
programlayabiliyor. Bunlarla da sınırlı kalmıyor, buzdolabının 
içerisindeki kullanım süresi dolan, tazeliğini kaybeden ürünlerle 
ilgili uyarı veriyor ya da akşam yemeği hazırlandıktan sonra hava 
temizleyiciyi harekete geçiriyor.

LG ThinQ, aynı cihazları birbirinden değişik şekillerde 
kullanan evdeki farklı kullanıcılarla uyumlu çalışacak şekilde 
tasarlandı. LG ThinQ, kullanıcıların neyi sevdiklerini ve nasıl 
davrandıklarını inceliyor, evdeki her bir kişi için gerçekten 
kişiselleştirilmiş deneyimler sunmak amacıyla ürün tercihlerini 
ve kullanım modellerini analiz ediyor.

LG’nin ThinQ platformu, her bir cihazın sorunlarının nasıl 
giderileceği ve kolaylıkla yönetileceği konusunda da öneriler 
sunuyor. Çamaşır makinesinin içinin iyice temizlenmesini veya 
ev sahibinin çok fazla deterjan kullandığını söyleyebiliyor ya da 
buzdolabının su filtrelerinin ne zaman değiştirileceği konusunda 
güncel bilgiler veriyor.

Ev sahipleri artık tüketim alışkanlıklarını yönetmeye 
çalışıyor, akıllı ev aletleri de buna paralel olarak daha 
yüksek verimlilikle çalışacak şekilde programlanabiliyor. 
ThinQ bu konuda da kullanıcılara yardım ederek tüketim 
alışkanlıklarını rahatlıkla, cep telefonlarından bile takip 
edebilecekleri bir ortam sunuyor. 

LG kullanıcılara ürünleri aracılığı ile başka ne 
tür rahatlıklar sunuyor?
Bu noktada, yükseltilebilir cihazlardan da bahsetmek 
gerek. LG, “yükseltilebilirlik” kavramını yeni yazılım, 
yeni donanım veya her ikisi aracılığıyla, mevcut bir 
cihaza yeni bir işlev veya kolaylık ekleme yeteneği olarak 
tanımlıyor. Örnek vermek gerekirse; bu serideki LG 
PuriCare sahipleri, evlerinde bir evcil hayvana yer açmak 
istediklerinde, cihazlarına evcil hayvan tüyünü havadan 
etkili bir şekilde filtreleyen “evcil hayvan bakım filtresi” 
takarak yükseltme yapabilir, hava temizleyicilerinin 
performanslarını iyileştirebilirler. Ya da yükseltilebilir 
LG kurutucular, daha sonra LG ThinQ uygulamasındaki 
“Yükseltme Merkezi”nden indirilebilen yeni aksesuarlar 
ve yazılımlarla farklı iklimlere ve kumaşlara dayanacak 
şekilde geliştirilebilir.

“Yükseltilebilirlik” kavramına tüketiciler açısından 
bakıldığında ise bu tanım; bir LG cihazının, ürünün 
kullanım ömrü boyunca değişen trendlere ve kullanım 
kalıplarına ayak uydurmasını sağlayarak kullanışlılığını 
artırması anlamına geliyor. LG de, tüketicilere sunduğu 
birçok yükseltilebilir cihazla bu anlamda liderliği 
üstleniyor.  



75. Yıla 
Özel Gala 
Akbank, kuruluşunun yetmiş 
beşinci yıl dönümünü görkemli bir 
gala etkinliği ile kutladı. 

Banka tarihindeki önemli kilometre taşlarının ve gelecek 
vizyonunun kutlandığı bu özel etkinliğe Akbank Yönetim 
Kurulu Başkanı Suzan Sabancı Dinçer ve Akbank Genel 
Müdürü Hakan Binbaşgil ev sahipliği yaptı. İş, sanat ve siyaset 
dünyasının önde gelen isimlerinin buluştuğu gala gecesinde 
Suzan Sabancı Dinçer bir açılış konuşması yaptı. Ödüllü 
piyanist Nehir Özzengin de cumhuriyetin yüzüncü yılında, 
her daim Türkiye’nin hayallerinin yanında olan Akbank için 
Mozart Türk Marşı’ndan ilhamla bestelediği eseri sundu. 

davet

SUZAN SABANCI DİNÇER

GÜLER SABANCI AYȘEGÜL DİNÇKÖK

ROULA HABBAB CAN HAS LEYLA ALATON
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HALUK DİNÇER RUKEN MIZRAKLI OYA ECZACIBAȘI HATİCE-FARUK SÜREN

SEDA-HAKAN BİNBAȘGİLGÜLSE BİRSELAYLİN, ÖZCAN TAHİNCİOĞLU

Bankanın 75. 
yılının kutlandığı 
gecede Suzan 
Sabancı Dinçer 
ve Hakan 
Binbașgil bir 
açılıș konușması 
gerçekleștirerek 
duygularını dile 
getirdi. 



davet

ȘEVVAL SAMZEYNEP ÇARMIKLIYALÇIN-NESLİHAN SABANCINAZİF ZORLU

MAYA-İBRAHİM BİTARGİL ÜMİT-CEM BOYNER ATIL KUTOĞLU
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CEM-RONİT HAKKO

TİLDA-EROL TEZMAN KEREM, EMİNE KAMIȘLI MELİSA TAPAN

SERENAY SARIKAYA ESRA DİNÇKÖK RAİF DİNÇKÖK

Akbank; iș, 
sanat ve siyaset 
dünyasının önde 
gelen isimlerini, 
düzenlediği 
75. yıl galasında 
bir araya getirdi. 



Meksika 
Bağımsızlığının
Yıl Dönümü
Meksika’nın bağımsızlığının 
iki yüz on üçüncü yıl dönümü, 
Assembly One Tower’da 
düzenlenen bir resepsiyonla 
kutlandı. 

Meksika’nın Ankara Büyükelçisi Jose Luis Martinez y 
Hernandez ev sahipliğinde düzenlenen resepsiyona çeşitli 
ülkelerin büyükelçileri, misyon temsilcileri, Türkiye’den 
iş insanları ve cemiyet hayatından isimler katılım gösterdi. 
Meksika ve Türkiye millî marşlarının okunmasıyla başlayan 
resepsiyonda, yerel dans gösterileri ve Meksika yemekleri 
davetlilerin beğenisine sunuldu. Yaptığı açılış konuşmasında, 
katılımlarından ötürü davetlilere teşekkür eden Büyükelçi 
Jose Luis Marinez y Hernandez, Meksika’nın yakın dostu 
Türkiye’de kutlamaları yapmanın çok büyük bir onur 
olduğunu ifade etti.  

davet

ELYANA PICHARDO VASYL BODNAR

CELESTINO-CEFERINO VALDEZ BANU BİRDAL

JOSE LUIS MARTINEZ HERNANDEZ
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nkara Ticaret Odası ev sahipliğinde, Gençlik 
ve Spor Bakanlığı, Kültür ve Turizm Bakanlığı, 
Ankara Valiliği, Türkiye Bisiklet Federasyonu, 
Ankara Büyükşehir Belediyesi, Çankaya Belediyesi 
ve Ankara Kent Konseyi destekleriyle gerçekleşen 
Decathlon Granfondo Başkent Amatör Yol Bisiklet 

Yarışı’nda binlerce amatör bisikletçi cumhuriyetin yüzüncü 
yılı için pedal çevirdi. 

Bugüne dek dünyanın önemli başkentlerinde gerçekleşen ve 
bisiklet sporuna yeni bir soluk getiren Granfondo serisinin 10 
Eylül tarihinde Ankara’da gerçekleşen etabı için hazırlıklara 
geçtiğimiz aylarda başlanmıştı. Cumhuriyetin yüzüncü 
yılına adanan Decathlon Granfondo Başkent Amatör Yol 
Bisiklet Yarışı organizasyonunun basın lansmanı, yarışın en 
büyük destekçilerinden Ankara Ticaret Odası ev sahipliğinde 
gerçekleştirildi. 

Bisiklet sporunu yerel ve küresel ölçekte geliştirerek 
karbon salınımının azaltılmasına teşvik etmeyi, sağlıklı 
yaşama dikkat çekmeyi ve bisiklet turizmden maksimum 
geliri ülkemize kazandırmayı amaçlayan Granfondo’nun, 
cumhuriyetin yıl dönümüne özel gerçekleştirilen 

organizasyonu ile başkentin turistik alanlarının ön plana 
çıkarılması ve spor şehri olarak anılması hedeflenirken, şehir 
ulusal ve uluslararası spor turizm merkezi olarak dünyaya 
tanıtıldı.

Büyük yarışın tanıtım toplantısına; yarışa ismini veren 
Decathlon markasının Etkinlikler ve İşbirlikleri Direktörü 
Emre Kırmızıtaş, Ankara Esenboğa Havalimanı TAV Genel 
Müdürü Nuray Demirer, Yeni GİMAT GYO Yönetim Kurulu 
Başkanı ve Genel Müdürü Levent Kirman ve Ankara İl Kültür 
ve Turizm Müdürü Ali Ayvazoğlu ile çok sayıda resmî kurum 
ve markanın üst düzey temsilcileri katıldı. 

Açılış konuşmasını gerçekleştiren ATO Başkanı Gürsel 
Baran, Ankara’nın spor turizmine katkısı hakkında açıklama 
yaparken cumhuriyetin yüzüncü yılına özel hedeflerini 
de aktardı. Baran; “Bu toplantıya ev sahipliği yapmaktan 
çok mutluyuz. Hep şunu söylerim; Ankara üstü örtülü bir 
hazinedir. Bisiklet sporu Ankara için çok önemli ve kıymetli. 
Bundan sonraki yıllarda bu etkinliğin daha da gelişmesiyle 
ilgili neler yapılması gerekiyorsa yapacağız. Bu konuda Kültür 
ve Turizm Bakanlığı, Ankara Valiliği ve Ankara Büyükşehir 
Belediyesi de katkılarını sunuyor.” dedi. 

A
Türkiye’nin en büyük amatör yol bisikleti yarıșmalarından biri olan 

Granfondo’nun Ankara etabı 10 Eylül tarihinde bașladı. 

Pedallar
 100. Yılda Dönüyor

EMRE KIRMIZITAȘ, ALİ AYVAZOĞLU, GÜRSEL BARAN, NURAY DEMİRER
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Henüz dört yașındayken kameralarla tanıșan Çağla Șimșek, ödülleriyle 
beraber kendinden emin adımlarla kariyerinde ilerliyor. Oyunculuğun yanında 
psikoloji eğitimi de alarak kendini geliștirmeye devam eden güzel oyuncu; 
hayata bakıșını, kariyerini, yașadığı değișimleri ve merak edilen pek çok 

konuyu MAG Okurlarıyla paylașıyor.  

Çağla Şimşek
Hevesli, Sportif, Çalıșkan
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KAZAK: LOEWE/BEYMEN
ETEK: CİHAN NACAR

KÜPE-YÜZÜK: TERZİHAN
KOLYELER: PONPONIER

AYAKKABI: MIU MIU/BEYMEN



GÖMLEK: TAGG FASHION
BRA: TAGG FASHION
ETEK: KEJE
AYAKKABI: ATTICO/BEYMEN

özel



Oyunculukta yaşadığınız en zorlayıcı deneyim 
neydi? Nasıl üstesinden gelmiştiniz?
Bu tür sorularda tek bir anı hiç gelmiyor aklıma, çünkü 
çalıştığım her günden, her bir andan keyif alıyorum; ama on 
iki yaşında oynadığım bir dizinin senaryosu çok zordu ve çok 
uzun saatler çalışıyordum. Kendimden ziyade ekip daha çok 
yoruluyordu. Saat kuralı o yıllarda pek yoktu. O iş bizi çok 
zorlamıştı onu hatırlıyorum. 

Kariyerinize psikoloji alanında mı oyunculukta 
mı ilerleyeceksiniz? Psikoloji ve sosyoloji ile 
oyunculuğu harmanladığınız noktalar var mı?
Oyunculuk mesleğime daha çok yoğunlaştım son bir 
yıldır, ama okulumu da aynı zamanda bitirip bilgilerimi 
harmanlamak istiyorum tabii ki. Okuduğum bölüm 
bir köşede altın bileziğim olarak kalmalı. Daha ziyade 
oyunculukta emin adımlarla ilerlemek istiyorum.

Psikoloji ve enerjiyi hayatınızda ne sıklıkla 
kullanıyorsunuz? Gerçekleştirdiğiniz rutinler var 
mı?
Enerjiye çok inanırım ve günlük yaşantımda da kullanırım. 
Kendimle kalarak, sessizliğin sesini dinleyerek, kişisel 
gelişim  ve biyoenerji kitapları okuyarak zamanımı geçirmeyi 
seviyorum.

Hayata bakış açınızı kısaca nasıl anlatırsınız?
Montaigne’nin dediği gibi “İnsanlar başaklara benzer, 
içleri boşken başları havadadır, doldukça eğilirler.”; ben de 
olgunlaştıkça eğileceğim. Yaşım ve bilgim ilerledikçe, daha 
mütevazı, daha ağırbaşlı olmaya çalışıyorum.

Kötü enerjiyi uzaklaştırma yönteminiz nedir?
Ne düşünürseniz ona dönüşürsünüz. Siz nasıl bir insana 
dönüşürseniz, öyle insanları ve enerjileri etrafınızda görmeye 
başlarsınız. Bu yüzden karanlık olan hiçbir şey, hiçbir kişi  
hayatımda yoktur. Eğer kötü bir enerji hissediyorsam kendimle 
kalırım veya o ortamdan direkt uzaklaşır ve daha güvenli 
alanlarıma giderim. 

ört yaşınızdan bu yana setlerde yer 
alıyorsunuz. Bu yöneliş nasıl başladı? 
Oyunculuk kariyerim, annemin 
yönlendirmesiyle başladı. Sonrasında yaşım 
ilerledikçe okuluma odaklanmamı istediler 

aslında; ama ben mesleğimi çok sevdiğim için okul ve 
oyunculuğu bir arada götürebileceğimi düşündüm hep. 
Öyle de oldu. Şu anda da hem oyunculuğu hem okulumu 
aynı anda yürütebiliyorum. 

Çocukluk döneminin bittiği ve artık kendinizi 
bildiğiniz zamanlara geldiğinizde oyunculuğa 
dair heyecanlarınız veya korkularınız oluşmuş 
muydu?
O tatlı heyecan sette olduğum hiçbir an beni yalnız 
bırakmadı. Tabii ki büyüdükçe sorumluluklarımız arttı 
ve beklentiler de çoğaldı. Zaten kendimize bir şeyler 
kazandırmamız için de, yaptığımız işin her gün üstüne 
koyarak ilerlemeliyiz. Oyunculuk konusunda kendime 
güvendiğim için pek bir korkum olmadı aslında.

Canlandırdığınız karakterler arasında 
kendinize yakın gördüğünüz bir karakter var 
mı?
Tek bir karakter diyemem, çünkü oynadığım her 
karakterin, bence bana çok uç gelen ve hiç benzemeyen 
fazlaca yönleri vardı.

Peki, sizi en çok etkileyen karakter hangisiydi? 
Şu zamana kadar oynadığım her karakteri içselleştirerek 
ve severek oynadım. Hepsinin yeri bende çok ayrı 
ama tek bir cevap verecek olursam kesinlikle Seher. 
Yıllarca hep “saf” ya da “iyi” olarak adlandırdığımız 
karakterleri canlandırdım. Seher benim oynadığım ilk 
“kötü” karakterdi. Doğru yansıtabileceğimden endişeli 
olduğum için çalışırken elimden geldiğince daha çok 
çaba sarf ediyordum. Seyircinin benimsemesi, karakterin 
doğal durması için çok çalıştım. Bu yüzden benim için 
diğerlerinden daha ayrı bir yerdedir.

Oyunculuk konusunda kendime 
güvendiğim için bu alanda pek bir 

korkum olmadı.

D



özel

Yaşım ve 
bilgim 

ilerledikçe, 
daha 

mütevazı, 
daha 

ağırbaşlı 
olmaya 

çalışıyorum.
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Tek başıma 
kaldığımda, 
daha önce 
gitmediğim 
yerleri 
keşfetmeyi 
seviyorum.

TAKIM: GIZIA
KÜPE: PONPONIERE
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CEKET: GIZIA
ÜST: MSEM 
JEAN: TAGG FASHION
KÜPE-YÜZÜK: TERZİHAN

Oyunculuğun içinde büyümüş biri olarak, bu 
alanda oldukça fazla ödülünüz bulunuyor. İlk 
ödülünüzden bu yana Çağla Şimşek’te neler 
değişti? Ödüllerinizi alırken neler hissetmiştiniz?
Ödül almak kesinlikle mutluluk verici. Yaptığın işin sevilmesi, 
takdir edilmesi kadar kutsal bir durum daha olamaz bence. 
Beni çok motive ediyor. Odamda duran bir vitrinim var ve 
çocukluğumdan bu yana aldığım ödüllerimi gördükçe daha 
da iyisine ulaşmak için daha çok çabalamam gerektiğini 
hatırlatıyorum kendime.

“Tozluyaka” dizisindeki rolünüzle 
izleyenlerin kalbini çalmıştınız. Rolünüze 
nasıl hazırlanıyordunuz? Dizi bitince neler 
hissetmiştiniz?
Hazal... Canlandırırken en keyif aldığım karakterlerden biriydi. 
Onu oynarken, ona çalışırken enerji dolu oluyordum. Dizi bitince 
çok üzülmüştüm, çünkü harika bir ekibimiz vardı. Hem oyuncu 
arkadaşlarım, hem de gizli kahramanlarımızla güzel bir uyum 
içerisindeydik. Aynı zamanda final haberini aldığımda Hazal’ı 
da tozlu raflarımdan birine kaldıracağım için çok üzülmüştüm, 
çünkü dediğim gibi onu oynamak aşırı keyifliydi.
 
Tozluyaka ekibiyle halen görüşüyor musunuz?
Evet. Tozluyaka’nın bana kazandırdığı en güzel şeylerden biri 
de dostluklarım oldu. Çok kıymetli insanlarla tanıştım. Hâlâ 
görüşüyoruz, müsait oldukça bir araya gelip arayı açmamaya 
çalışıyoruz. Her birini çok seviyorum, iyi ki varlar!

Hayranlarınızın sizinle ilgili en çok sorduğu soru 
nedir?
Uzun bir süre gözlerin lens mi sorusunu sıklıkla, ciddi anlamda 
ısrarla aldım. Sebebini bilmiyorum ama televizyonda renk, ışık 
vb. durumlardan dolayı gözlerimin rengi ara ara değişkenlik 
gösterdiği içindir diye tahmin ediyorum. Sanırım artık inandılar 
lens olmadığına çok fazla görmüyorum bu soruyu. 

Gelecek dönemde sizi hangi projelerde 
izleyeceğiz?
Şu an bir çok proje ile görüşüyoruz. Daha önce oynamadığım 
karakterleri canlandırmak beni heyecanlandırıyor. İş seçerken 
de beni heyecanlandıran karakterleri ve beni ileri noktaya 
taşıyabilecek seçimler yapıyoruz.  Böyle bir proje geldiğinde 
izlemeye başlayacaksınız.

Set dışında nelerle ilgileniyorsunuz? Sevdiğiniz 
aktiviteleri biraz anlatır mısınız?
Tek başıma kalıp daha önce gitmediğim yerleri keşfetmeyi 
seviyorum. Boş zamanlarımda çiftliğe gidip atlarla ilgilenirim ve 
tabii ki sporla ilgileniyorum.

Sporun, hayatınızdaki yerinden biraz daha 
bahseder misiniz?  Bu ilgi nasıl oluştu, hangi 
dallarıyla ilgilendiniz, ne sıklıkla yapıyorsunuz, 
giyiminize etkisi oluyor mu?
Sanırım sporun hemen hemen her dalında kısa süreli de olsa bir 
deneyimim vardır. Sağlık açısından zaten önemli olduğu apayrı, 
işim gereği de daha göz önünde olduğumuz için beslenmeme 
ve sporuma dikkat etmeye çalışıyorum. Alışkanlığım küçük 
yaşlarımdan beri var. Dört yıl kadar fitness yaptım; sonrasında 
basketbol, badminton, yüzme, buz pateni branşlarında 
sertifikam var. Giyimime tabii ki çok etkisi oluyor. Modayı 
ne yazık ki pek takip edemiyorum. Spor giyinmeyi daha çok 
seviyorum.
 
Çoğunluğun bilmediği bir özelliğinizi paylaşır 
mısınız? 
Çoğunluğun bilmediği bir özelliğim yok, varsa da henüz 
keşfedememişim.

Peki, en sevdiğiniz özelliğiniz hangisi?
Kendimi seviyorum ama bu tür soruları sanırım 
cevaplayamıyorum. Hayata bir kere geliyorum, olabildiğim en iyi 
insan olmaya çalışıyorum diyebilirim.

Hayatınızın dönüm noktası diyebileceğiniz anlar 
nelerdi?
Hayatımın dönüm noktası kesinlikle çok erken yaşta oyunculuğa 
başlamamdı. En büyük dönüm noktası budur. “İyi ki”lerimden...

Aşk hakkındaki fikirlerinizi alabilir miyiz? Aşk sizce 
nerede? 
Aşkın ben de anlamı çok derin ama asla dile döküp 
anlamlandıramayacağım kadar kutsal bir şey. Henüz o duyguyu 
yaşayamadım, umarım bir gün yaşarım. Aşk nerede bilmiyorum 
ama aşık olsaydım evim diyebilirdim, çünkü “herkes bir gün 
evine döner. Ya erken döner, ya geç döner fakat mutlaka döner”. 
Buradaki ev, koşulsuz sevgiyi hissettiği yerdir.

Bir gün tüm sosyal medya hesaplarınızı kapatmanız 
gerekse orada geçirdiğiniz zamanın yerine ne 
koyardınız?
Çok güzel bir soru ama sanırım yerine koyduğum bir şeyle 
bile bu kadar vakit geçiremezdim; ancak kendime bir şeyler 
kazandırabileceğini düşündüğüm, ruhumu dinlendiren her şeyi 
sosyal medya yerine koyardım.

Hangi durumlarda huzur bulursunuz?
Sevdiklerimin yanında olduğumda, bazen kendimle baş başa 
kalabildiğimde ve özellikle denizi seyredebildiğim anlarda aşırı 
huzurla doluyorum. 

Ne düşünürseniz ona 
dönüşürsünüz.



Oyunculuğun içinde büyümüş biri olarak, bu 
alanda oldukça fazla ödülünüz bulunuyor. İlk 
ödülünüzden bu yana Çağla Şimşek’te neler 
değişti? Ödüllerinizi alırken neler hissetmiştiniz?
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Beni çok motive ediyor. Odamda duran bir vitrinim var ve 
çocukluğumdan bu yana aldığım ödüllerimi gördükçe daha 
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çünkü dediğim gibi onu oynamak aşırı keyifliydi.
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ne yazık ki pek takip edemiyorum. Spor giyinmeyi daha çok 
seviyorum.
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gerekse orada geçirdiğiniz zamanın yerine ne 
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bile bu kadar vakit geçiremezdim; ancak kendime bir şeyler 
kazandırabileceğini düşündüğüm, ruhumu dinlendiren her şeyi 
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Hangi durumlarda huzur bulursunuz?
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ELBİSE: HERFETCH
YÜZÜK: TERZİHAN

AYAKKABI: ACADEMIA/BEYMEN

özel

Yaptığın işin 
sevilmesi, 

takdir 
edilmesi 

kadar kutsal 
bir durum 

daha olamaz 
bence.
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“Zaman ve 
Mekân”da 
Dört Sanatçı
Kendi dalında başarılı dört fotoğraf 
sanatçısının eserlerinden oluşan 
“Zaman ve Mekân” sergisi Pera 
Palace Hotel’de açıldı. 

Eserlerin farklı teknik ve uygulamalarla tek bir temada 
buluştuğu serginin açılışına iş, cemiyet ve sanat dünyasından 
pek çok davetli katıldı. Sergide Ayşegül Dinçkök’ün, serbest dalış 
dünya rekortmeni Şahika Ercümen’le yaptığı sualtı çalışmaları; 
Ceylan Atuk’un, mekânların tarihleriyle üzerinde yaptığı 
araştırmaları; Can Sarıçoban’ın Paris Moda Haftası’ndaki 
görüntüleri ve Koray Erkaya’nın Kanada’da çalıştığı ödüllü 
eserleri yer aldı. 

davet

ȘAHİKA ERCÜMEN CAN SARIÇOBAN

AYȘEGÜL DİNÇKÖK CEYLAN ATUK KORAY ERKAYA

DEMET SABANCI ÇETİNDOĞAN
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Artsy 
Atakule’de 
Sanatsal ve kültürel programları, 
seçkin menüsü, konsept mağazası 
ve özel ambiyansıyla yepyeni bir 
deneyim sunan Artsy, Ankara’nın 
simgesi olan Atakule’de kapılarını açtı. 

Ankara’nın yeni deneyim noktası Artsy, MAG PR Solutions 
katkılarıyla düzenlenen şık bir davet ile başkentin önde gelen 
isimlerini ağırladı. Birçok yabancı misyon temsilcisi ile iş ve cemiyet 
hayatının tanınmış simalarını buluşturan partiye Artsy kurucuları 
Ece ve Kutay Kaleli çifti ev sahipliği yaptı. Etkinlikte bir konuşma 
yapan Ece Kaleli, “Atakule’nin en üst katında, kulenin hemen 
altında yer alan bu mekân içerisinde dört farklı alan var. Gündüzleri 
eşsiz lezzetler ve özel kahveleri sunan bir brasserie; etkinliklere 
ev sahipliği yapan bir alan; Atakule’nin konsept mağazası ve 
akşamları seçkin içerikler ile hazırlanan imza kokteyllerini gününe 
göre DJ ya da canlı müzik performansları eşliğinde sunan bir bar. 
Hazırlık süreci meşakkatli olsa da, Artsy’ye olan ilgiyi görünce buna 
değdiğine inanıyorum.” dedi. Gece geç saatlere kadar süren partide 
Evren Furtuna’nın performansı kulakların pasını sildi. 

davet

ELA-BEDİ GÜRBÜZ

EBRU-DENİZ DEMİRYÜREKKEMAL ȘAFAK

ECE-KUTAY KALELİ
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MAG PR 
Solutions 
katkılarıyla 
düzenlenen 
açılıș partisine 
iș ve cemiyet 
hayatının önde 
gelen isimlerinin 
yanı sıra 
yabancı misyon 
temsilcileri de 
katılım gösterdi.

REZAN-ERSİN YAĞIZ ZEYNEP KARAHAN USLU ALİ SARACEL BERİL ÇAVUȘOĞLU

SERKAN KUMDAKÇIBÜȘRA PAȘAOĞLUCEMRE BADAL, MİNA DURMAZANDAÇ BORA ERDOĞAN



REHA-YEȘİM TANDOĞAN ZEYNEP ȘÜKRÜOĞLU

PATRICIA-NELSON ESPADAFİLİZ-BAHADIR YURDAKULTAYFUN YILMAZ

Sanat, lezzet, 
eğlence ve 
alıșverișin 
birleștiği Artsy, 
Atakule’de 
kapılarını açtı.

VOLKAN-AYȘEGÜL POLAT

davet

EVREN-ZEYNEP BARUTÇUBEHZAT-HÜSEYİN FEYZULLAHNEJAT BİRECİK, BEGÜM BARIȘ

BAȘAK AȘKAR, EKİN ÖZER CANSU UYGUR EDA BEKİȘOĞLU ERDEM DOKUR
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REHA-YEȘİM TANDOĞAN ZEYNEP ȘÜKRÜOĞLU

PATRICIA-NELSON ESPADAFİLİZ-BAHADIR YURDAKULTAYFUN YILMAZ

Sanat, lezzet, 
eğlence ve 
alıșverișin 
birleștiği Artsy, 
Atakule’de 
kapılarını açtı.

VOLKAN-AYȘEGÜL POLAT



Portekiz’in geleneksel mirası fadonun uluslararası yükselișinde isyankâr ve 
kendine has tavrıyla büyük rol oynayan ünlü șarkıcı Dulce Pontes muhteșem 
sesiyle 15 Ekim’de CSO Ada Ankara Ana Salon’da ilk kez müzikseverlerle 
bulușuyor. Özgün fado tarzıyla unutulmazlar arasına yer alan ünlü sanatçı 

mesleğine ve müziğe olan hislerini, heyecanını ve ruh halini
MAG Okurlarıyla paylașıyor. 

“Türk Müziğinin Ruhunu 
Çok Seviyorum”

Dulce Pon tes

röportaj
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üzik, piyano ve dans eğitimi aldınız… 
Otuz beş yılı aşkın kariyeriniz nasıl 
başladı? 
İlk tutkum piyanoydu. Dans, bale ve modern dans 
ile de ilgilendim. Yaptığım işi ve duygularımı etkili 
bir şekilde ifade etmeyi hep sevdim. Aynı zamanda 

yazmaktan ve müzikal tiyatrodan da çok keyif alıyorum. Bütün 
bu deneyimler ve eğitimler sonrası müzik, hayatımın odak noktası 
oldu. 

Fado deyince dünyada anılan en önemli isimlerden 
birisiniz. Bu müzik ile sizi özdeşleştiren sizce neydi? 
Farklı birçok müzik türünden etkilendim ve kariyerimin 
başlarında rock müzik söylüyordum. Klasik ve caz da çok 
ilgilendiğim tarzlar. Ben bir fado şarkıcısı değilim, fado da söyleyen 
bir şarkıcıyım. Bence fado çok özel ifade şekli olan bir müzik türü. 
Fado çocukluğumdan, ailemden ve yaşadığım yerden geldiği için 
keyif aldığım bir müzik türü.  Amalia Rodrigues gibi adını dünya 
müzik tarihine yazdırmış eşsiz isimler benim de birçok dinleyici 
gibi ruhumu besliyor.

Sahnede hâlâ aynı heyecanı duyuyor musunuz? 
Kesinlikle… Dinleyicilerin sesimle hayallere dalması hâlâ beni çok 
etkiliyor. Ben müziği bir yaşam biçimi olarak görüyorum. Benim 
hayatımın önemli bir parçası. Hiçbir zaman bir meslek gibi ya da 
iş gibi yapılması gereken bir şey olarak görmedim, aksine önce 
kendimin mutlu olduğu bir eylem şarkı söylemek. 

Biz sahnede sizleri dinlerken büyüleniyoruz; 
siz performans sırasında nasıl bir ruh halinde 
oluyorsunuz? 
Sesimden ve şarkılarımdan keyif alındığını görmek beni hâlâ bu 
kadar yıldır en çok mutlu eden şey. Ben caz müziğinde olduğu gibi 
kapıyı farklı yorumlara da açık bırakıyorum. Bazen farklı şarkı 
sonları ya da şarkılar arası farklı bağlantılar yapıyoruz. 

Türk Müziğini dinleme şansınız oldu mu? 
Türkiye’den bildiğiniz ve tanıştığınız müzisyenler 
var mı?
Ben dünyadaki bütün ülkelerin kendine özgü müziklerini 
dinliyorum. Türk müziğindeki perküsyonlar ve müziğin ruhunu 
her zaman çok beğenmişimdir. Barbaros ile pandemi döneminde 
birlikte Instagram üzerinden bir yayın yapmış, birlikte şarkılar 
söylemiştik. Birçok dilde söyleyen çok iyi eğitimli bir ses. 

Uzun bir aradan sonra Türkiye’ye geliyorsunuz. 
Ankara’da nasıl bir konser bizi bekliyor? 
İlk albümüm Lagrima ya da Morricone ile söylediğim şarkılardan 
söyleyeceğim, çünkü hayatım ve kariyerim için önemli şarkılar 
ama farklı düzenlemeler ve yeni şarkılarımın da olduğu bir 
repertuvar hazırladım. Türkiye’de çok meraklı ve koşulsuz bir 
şekilde müziğe kendini bırakan bir dinleyici kitlesi var. 15 Ekim’de 
de Ankara’da tekrar uzun bir aradan sonra sizlerle buluşacağım 
için çok heyecanlıyım. 

M



Șık düğün haberleri, yaratıcı organizatör röportajları 
ve düğün organizasyonları MAG Wedding sayfalarında 

sizi bekliyor. Așkın büyülü anlarına hoș geldiniz!
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Evlenmeye hazırlanan çiftlerin düğün törenleri için hayal ettiklerini gerçeğe 
dönüștürerek konseptler yaratan Nick Spanswick, 

Alara Mildon ve Doğukan Dudaroğlu’na hazırladığı masalsı ambiyansı 
MAG Okurları için detaylandırıyor. 

Nick Spanswick ile
Masalsı Bir Düğün
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lara Mildon ve Doğukan Dudaroğlu ile ilk 
tanıştığımız an, hayallerindeki düğünü yaratmak 
için onlarla birlikte çalışmanın her anından keyif 
alacağımızı biliyorduk. İlk toplantımız, misafirler 
için benzersiz ve unutulmaz bir düğün günü 
yaratmak amacıyla beyin fırtınası yaparken 

kahkaha ve heyecan doluydu.

Alara, büyürken ailesiyle birlikte Fransız Rivierası’nda pek 
çok mutlu tatil geçirmişti. Bu nedenle Doğukan; düğünün, 
kendisi ve ailesi için özel anlamı olan bir yerde kutlama fikrini 
çok sevdi. Uygun mekânları bulmak için yaptığımız hızlı bir 
saha ziyaretinin ardından, çiftin hafta sonundaki düğünü 
için iki çok özel mekânı kesinleştirdik. Karşılama partisi için 
Grand Hotel du Cap Ferrat Four Seasons Hotel’i, düğün töreni 
ve resepsiyon için ise ünlü Villa Ephrussi de Rothschild’i 
seçtik.

Alara ve Doğukan; konuklarını bu inanılmaz düğünde 
ağırlamak için, Fransız Rivierası’nın renkleri, sesleri, tatları 
ve kokularıyla dolu fantastik bir çiçekli sokak pazarı yaratma 
fikrine bayıldılar. 
 
Konuklar rengarenk çiçekler arasında eğlendi ve otelin 
Michelin yıldızlı şefi tarafından hazırlanan lezzetli deniz 
ürünleri, yerel spesiyaliteler ve tatlılarla dolu pazar stantlarını 
keşfetti, Twins ekibinin hazırladığı kokteyllerin keyfini 
çıkardı.  

A



Konuklar, çiftimiz için hazırlanan hediyelikleri “pazar 
alışverişi” yaparak aldılar; pazar çantalarını el yapımı 
minyatür sepetler, Bellini aromalı şekerler, çiçek yapraklı 
bisküvi krakerler, elle kesilmiş güneş şapkaları, ipek 
mendiller ve çiftin bölgenin en ünlü moda ikonu Grace 
Kelly’den esinlenerek elle boyanmış düğün davetiyesindeki 
sanat eserlerini içeren hoş ipek eşarplarla doldurabildiler. 
Eğlence için, yerel grup “The Beau Ties” neşeli bir sokak 
performansıyla herkesi büyüledi. Ardından DJ Alper Levi 
herkesin sevdiği Euro-pop şarkılarından oluşan bir müzik 
listesi ile dans pistini ele geçirdi.

Çift, düğün resepsiyonu için konuklarını dünyanın en 
romantik düğün yerlerinden biri olan Villa Ephrussi de 
Rothschild’de ağırlamayı tercih etti. Barones Ephrussi de 
Rothschild tarafından bir sanat cenneti, müze ve eğlence 
evi olarak inşa edilen Villa Ephrussi’deki partiler gösterişli 
şıklıklarıyla ünlüydü, böylelikle Alara ve Doğukan’ın 
konuklarının Villa’nın görkemli günlerine geri dönmüş gibi 
hissetmelerini sağladık. 

Varışta, konuklara Villa’nın dünyaca ünlü bahçelerinde 
gezinmeleri için güneş şemsiyeleri ve yelpazeler sunuldu. 
Konukların kokteyl alanına varışlarını, güneşin gökyüzünü 
villayla aynı renkte pembeye çevirdiği zamana denk 
getirdik.  

Düğün töreninde Alara, babası Mert Mildon’un kolunda ve 
Stephen Sanchez’in “Until I Found You” şarkısının orkestral 
versiyonu eşliğinde merdivenlerden indi. Kırk metrelik 
podyumdan, tören sahnesinin önünde beyaz atlı prens gibi 
bekleyen müstakbel eşi Doğukan’a doğru yürüdü. Sağdıç 
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Cenk Narter’in dokunaklı konuşmasının ardından çift birbirini 
öptü ve bahçenin süslü fıskiyeleri harekete geçerken müzik 
yükseldi; çift, koridordan geri yürürken nefes kesici romantik 
bir fon oluşturdu.

Akşam yemeği alanında konuklar, sarayın kendi müze 
koleksiyonundan esinlenilen özel işlemeli masa örtüleri, 
mücevherlerle süslenmiş peçeteler, replika Fransız şamdanları 
ve lezzetli yaz meyveleriyle dolu antika gümüş tabaklarla 
samimi masalarda yemek yediler. Usta çiçekçi Wayne Riley 
Flowers’ın yardımıyla bahçeleri taze çiçekler ve yemyeşil 
bitkilerle doldurarak masallardan fırlamış büyülü bir bahçe 
yarattık.

Konuklara dünyaca ünlü yemek şirketi Potel & Chabot’nun 
enfes yemekleri ikram edilirken, yerel müzisyen Distinct canlı 
müziğiyle eşlik etti. 

Sanatçı Joshua Spieker, düğün yemeğinin canlı bir resmiyle anı 
yakaladı ve konukları, gecenin güzel ve anlamlı bir hatırası 
olarak kendi boya darbelerini eklemeye teşvik etti. Distinct 
birbiri ardına en sevilen şarkılarını seslendirirken; konuklar 
dans pistini doldurarak, binlerce yıldızın ve havai fişeklerin ışığı 
altında gece boyunca eğlendi.

Bu harika yerlerde hep bir düğün tasarlamayı hayal etmiştik ve 
bu nedenle Alara ve Doğukan’ın, aileleriyle birlikte, aşklarını ve 
mutluluklarını kutlamak için gerçekten büyülü ve benzersiz 
bir şey yaratma konusunda bize tam özgürlük vermelerinden 
heyecan duyduk.

Bu düğün her zaman kalbimizde olacak. Hayatlarının bu çok 
özel döneminde Alara ve Doğukan’ın mutluluğunun bir parçası 
olabildiğimiz için kendimizi gerçekten şanslı hissediyoruz.  



Mars Entertainment Group’taki marka yöneticiliği görevinden sonra kendi ișini 
kurarak fotoğraf çekimi ve marka danıșmanlığı olmak üzere iki farklı alandaki 
firmasıyla hizmet veren Betty Mazalto, sektördeki bașarısının altında yatan 

motivasyonları ve düğün çekimlerinde izlediği yolu 
MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Betty Mazalto 
Duyguların Yansıması

röportaj

ncelikle kendinizden biraz 
bahseder misiniz? Neler 
yapıyorsunuz?
1980 yılında İstanbul’da doğdum. 
Hikâyemin ilk çıkış kaynağı; hep bir şey 
yaratma isteği, insanoğlunun yarattığı 

tasarıma ve güzelliğe hayran olma tutkusu, içimde olan 
enerjiyi, heyecanı yansıtma çabası… İşte böyle başladı 
fotoğrafçılık. 

Ben reklamcılık mezunuyum, sonrasında Mars 
Entertainment Group’ta uzun süre marka yöneticiliği 
görevinde çalıştım. Yeni kararların alındığı dönemler 
vardır; işte öyle bir zamanda, heyecanla fotoğraf çekmeye 
başladım. Fotoğrafın; akan zamanda hayatımızın iz 
bırakan kanıtları ve belgeleri olduğuna inandım. Hep 
hatırlamak, hiç unutmamak için.

Ö
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röportaj

Fotoğrafçılığa nasıl yöneldiniz? Bir 
motivasyonunuz var mıydı?
Fotoğrafı hep çok sevdim. En çok da, güzel anlarımı hatırlattığı 
için sevdim. Mutluluk, şaşkınlık, hüznün yansıması ve 
onun sonsuz olması güzel olan… Ben ağırlıklı olarak özel 
davetlerdeyim. Düğünler, bar-bat mitzvahlar, vaftiz ve doğum 
günleri, özel yaş kutlamaları, partiler gibi çok çeşitlilik gösteren 
bir ortamdayım. Çok farklı ortamlarda bulunmaktan çok farklı 
şeyler görüyor ve onlardan besleniyorum. Hem ruhumu hem 
gözümü beslediğim, hem de farklılıklardan oluşan ortamlardan, 
insan tanımaktan keyif alıyorum. Davetin başlangıcında 
kurulan mekân, mekânın detayları, yaratıcı bulunan çözümler, 
eğlenceyi arttırıcı görseller ve dekora heyecanlanabiliyorum. 

Çektiğiniz bir fotoğraf karesinde olmazsa olmaz 
dediğiniz şeyler nedir? 
Benim için en önemli şey işin duygusu, anlık doğal karelere çok 
önem veriyorum. Anları sonsuzlaştırmak bizim işimiz.

Bir etkinlikte çekilen fotoğrafların başarısını ne 
gösterir? 
Gerçekliğin olması; samimiyet, duyguların yansıması ve doğal 
olması.

Bir düğün için fotoğraf çalışması yaparken 
çiftlerle iletişiminiz nasıl oluyor? Onları nasıl 
yönlendiriyorsunuz? Çekim esnasında onlara neler 
öneriyorsunuz?

Çiftlere sanırım en çok söylediğim şey, “akışta olduğumuz”. 
Doğal ve rahat davranmalarını söylüyorum. Onlarla ilgili 
sorular soruyorum, sohbet ediyorum, birlikte gülüyoruz. 
Hem arkadaş gibi hem de görünmez olmanın çok önemli 
olduğunu düşünüyorum. Doğal kareleri çok önemsiyorum. 
Hislerin fotoğraflara yansıdığı kareler olsun; hatta sonrasında 
fotoğraflarına bakarken yaşadıklarının devamını hatırlatacak, 
zihinlerinde canlandıracak kadar gerçek olsun istiyorum. Bu 
hayalimden dolayı doğal kareler an ve an çok önem kazanıyor 
bende. Çiftler, bu en özel günlerinin keyfini çıkarsınlar. Gün 
boyu olabilecek en küçük bir aksiliği büyütmeden, bazen de 
görmezden gelerek keyiflerinin kaçmasına izin vermesinler. 
Fotoğraf veya çekilen kısa filmlerde günün bütün enerjisi 
kayıtlara geçiyor. Kaldı ki, anlar zihnimizde de kalıcı 
oluyor. Anlık yaşanan krizleri; uzun sürmeden çözümcül 
yaklaşımlarla, keyif aldıkları, mutluluklarını paylaştıkları 
anlara dönüştürmelerini önerebilirim.  

Düğünler, bar-bat mitzvahlar, 
vaftiz ve doğum günleri, özel yaș 
kutlamaları, partiler gibi çeșitlilik 

gösteren bir ortamdayım. 
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Altınbaşların 
Mutlu Günü
Altınbaş Holding Yönetim Kurulu 
Üyesi Serdar Altınbaş ile Avukat 
Sumru Mungan, görkemli bir 
düğün töreniyle hayatlarını 
birleştirdi.

Mandarin Oriental Bosphorus Istanbul’da gerçekleşen düğüne 
iş, cemiyet ve siyaset dünyasından birçok seçkin konuk katıldı. 
Kokteylin ardından nikâha geçilen törende Sumru Hanım, 
Ellie Saab imzalı gelinliğiyle göz kamaştırırken; Serdar Bey’in 
smokini ise Vakko’dan tercih edildi. Ardından yemek servisinin 
başladığı düğünde konuklar, Barbaros ve orkestrasının müziği 
ile keyifli saatler geçirdi. 

düğün
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Bir yıl kadar önce 
tanıșan Altınbaș 
ve Mungan 
çifti, geçtiğimiz 
aylarda 
nișanlanıp 
evliliğin ilk 
adımını atmıștı.

MURAT KÜÇÜKEL, MERVE MÜFTÜOĞLU

TÜLAY-TAMER MUNGAN, SUMRU-SERDAR ALTINBAȘ, MUHLET-ALİ ALTINBAȘ

ASLIGÜL ATASAGUN FATOȘ ALTINBAȘ



düğün

İș, cemiyet 
ve siyaset 
dünyasının önde 
gelen isimlerinin 
katıldığı düğün 
oldukça 
görkemliydi.

AYȘEGÜL-NUSRET ALTINBAȘ

MORİS KOHEN, PINAR HACIARİFOĞLU YELDA-HAKAN TİFTİK ASLI EKȘİOĞLU

SEDA-MERT VARDAR MİLKA KARAAĞAÇLI İNCE
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Marriott’da 
Şık Düğün
Endüstri Mühendisi Begüm 
Korkmaz ile Mekatronik Mühendisi 
Kutluhan Demirkılıç yoğun katılımlı 
bir düğünde hayatlarını birleştirdi.

JW Marriott Hotel Ankara’da gerçekleşen törende konukları, 
Jin. Dr. Derya Korkmaz ve Jin. Dr. Levent Korkmaz ile Sibel 
Demirkılıç ve Prof. Dr. Ufuk Demirkılıç karşıladı. İş, cemiyet 
ve bürokrasinin önde gelen isimlerinin katıldığı düğünde Ecz. 
Rona Yağmur, Hülya Özbülbül, Kara Kuvvetleri Komutanı 
Orgeneral Selçuk Bayraktaroğlu, Jandarma Genel Komutanı 
Orgeneral Arif Çetin, Türkiye Voleybol Federasyonu Başkanı 
Mehmet Akif Üstündağ, Prof. Dr. Sertaç Çiçek, Ecz. Rauf 
Çubukçuoğlu ve Y. Mim. Oğuz Demirkılıç çiftin nikâh 
şahitliğini yaptı. 

düğün
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NAZ DEMİRKILIÇFERAY ȘAHİNGÖZGÜLNUR-BAVER ÖZALTAȘ

DERYA-LEVENT KORKMAZSİBEL-UFUK DEMİRKILIÇ

Begüm Korkmaz 
gelinlikte 
Vakko’yu 
tercih ederken 
Kutluhan 
Demirkılıç’ın 
damatlığı Derviș 
Bağzıbağlı’dandı.

YASEMİN SERTKAYA



düğün

MAHMURE-SÜREYYA ÜZMEZADNAN CANSEVER, MİNE OKYAYBERİL KORKMAZ 

BURCU-MEHMET YÖRÜBULUT İLAYDA ÖZGÜLEBRU-ÖZGÜR ÖZTAȘBAȘI
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SEZER ÇAKMAK, İREM ATASAYAREYLÜL OLMUȘ, EGE LİMANBURAK-GÜLİZAR DURUTÜRK

UMUT-ECEM KÜÇÜK AYTUĞ-REVNA GÜLLÜLÜ DERYA KARGILI

Yaklașık 850 
kișinin katılım 
gösterdiği 
düğünde 
sanatçı Figen 
Biricik ve daha 
sonrasındaysa 
Pandami Music 
grubu sahne 
aldı.



Aile Arasında 
Nişan
Özcanlar Hafriyat İnşaat Ltd. Şti. 
sahibi Suat Özcan’ın kızı Avukat 
Gizem Özcan; Çelikyurt İnşaat Ltd. 
Şti. firma sahibi Görkem Çelik ile 
evlilik yolundaki ilk adımı atarak 
aile arasında nişanlandı.

Lise yıllarında tanışan Gizem Özcan ve Görkem Çelik yıllar 
sonra kesişen yollarını evlilikle taçlandırmak için adım attı. 
Gizem Hanım’ın evinde gerçekleşen nişana iki ailenin üyeleri 
ve yakın arkadaşları katılım gösterdi. Kız isteme merasiminin 
ardından kesilen nişan kurdelesiyle başlayan törende 
misafirler genç nişanlılarla bol bol fotoğraf çekildi. Lezzetli 
atıştırmalıkların ikram edildiği töreninin ardından davetliler 
çifte hediyelerini takdim etti. Gizem Hanım ile Görkem Bey, 
yaklaşık iki ay sonra bir düğün yapacaklarını belirtti. 

davet

GİZEM ÖZCAN, GÖRKEM ÇELİK 
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Lise yıllarında tanıșan Gizem Özcan ve Görkem 
Çelik, aile arasında gerçekleșen bir törenle 
nișanlanarak evlilik yolundaki ilk adımlarını attı. 
Misafirler, genç nișanlılarla bol bol fotoğraf çektirdi. 

DAMLA TAȘTEKİN, GÖRKEM ÜLGENTÜRK,
GİZEM ÖZCAN, BENGİSU SÖNMEZ

TEKİN-PINAR ALPTÜRK

CENK-ELA LİNA-SELİN BEȘLER

ÖMER-CANSIN EROĞLU

M. KADİR KÖSEOĞLU, IRMAK KÖSEOĞLU 



Görkemli 
Düğün Töreni
Hâkim Yağmur Özden ile iş insanı 
Çağrı Kuçat, Bilkent Otel’deki 
muhteşem düğün töreniyle 
hayatlarını birleştirdi.

Havuz başında yapılan şık düğünde Yağmur Hanım’ın babası 
Yargıtay üyesi Abbas Özden ve Çağrı Bey’in babası başarılı 
iş insanı Fuat Kuçat misafirleri karşıladı. Yargıtay üyeleri, 
bürokrasinin önde gelen isimleri ve iş hayatından önemli 
yüzlerin de aralarında bulunduğu bini aşkın davetlinin 
katıldığı törende, nikâhın ardından gelin ve damat ilk 
danslarını yaptı. Ünlü sanatçıların sahneleriyle eğlenen Özden 
ve Kuçat çifti, düğünün ardından balayı için Kıbrıs’a doğru yola 
çıktı.  

düğün
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GÜLHAN-ABBAS ÖZDEN SİNAN AYGÜNMUSTAFA ALTUNBİLEK

Davetliler 
arasında yer alan 
Eski Millî Eğitim 
Bakanı Hüseyin 
Çelik de Özden-
Kuçat çiftini 
tebrik etti.

HÜSEYİN ÇELİKFUAT KUÇATGÜLSEREN ÇAM BERAT KUÇAT, TUĞÇE KOÇAK



düğün

HÜLYA-MURAT AKMAN NİSA DURAN, CAHİT TERZİ AHMET SOYER

KEMAL-GÜL MURATOĞLU ECE-SERKAN GÜLEÇ BURCU-İSMAİL ALTUNBİLEK

Bilkent Otel’de 
gerçekleșen 
düğüne 
Yargıtay üyeleri, 
bürokrasinin 
önde gelen 
isimleri ve iș 
hayatının önemli 
yüzleri katıldı.134





İstanbul’un tarihî yarım adasına çok yakın konumlanan Hilton İstanbul 
Bakırköy, kentin zengin tarihini ve dinamik kültürel yașantısını bir araya 

getirerek iș ve eğlenceyi mükemmel bir dengeyle sunuyor.

Şehrin Merkezinde Şehirden Uzak

Hilton İstanbul Bakırköy

konaklama

Hilton İstanbul Bakırköy, modern 
mimari anlayıșı ve yerden tavana 

cam pencerelerle dizayn edilen 
süitleriyle misafirlere panoramik 

deniz manzaraları sunuyor.

arina, alışveriş merkezleri, spor tesisleri ve ticaret 
merkezlerine kısa mesafede yer alan Hilton 
İstanbul Bakırköy, ayrıcalıklı bir seyahat deneyimi 
vadediyor. Deniz manzarası ve geniş etkinlik 
alanlarıyla dikkat çeken otel, tarihî güzellikleri 
keşfetmek isteyenler ile iş amaçlı seyahat edenler 

için rahatlatıcı bir konaklama seçeneği sunuyor. Şehrin sunduğu 
iş ve eğlence imkânlarına kolay erişim sağlayan Hilton İstanbul  
Bakırköy, ayrıcalıklı bir konum ile misafirlerine hizmet veriyor.

İstanbul’un Panoramik Deniz Manzarası Eşliğinde 
Unutulmaz Anılar Biriktirin
Toplam üç yüz altı tane farklı oda seçeneğiyle konuklarını 
ağırlayan otelde; yüz seksen dokuz standart oda, on sekiz lüks oda, 
üç engelli erişimine uygun oda, iki bağlantılı oda, yirmi dokuz 
“executive” süit, on altı köşe oda, on bir süit, sekiz lüks süit, beş aile 
süiti ve bir adet iki yüz altmış metrekarelik kral dairesi bulunuyor. 
Modern mimari anlayışı ve yerden tavana cam pencerelerle dizayn 
edilen süitler, misafirlere panoramik deniz manzaraları sunarken; 
temiz havası ve deniz kenarındaki avantajlı konumu ile Hilton 
İstanbul Bakırköy, tüm misafirlerine ferah ve gün ışığının bolluğu 
içerisinde özel bir atmosfer sunuyor. Hem odalarda hem “executive 
lounge”da her anın tadını çıkaracağınız panoramik İstanbul ve 
deniz manzarası ile geçirdiğiniz her an unutulmaz bir anı oluyor. 

Otel içerisinde on yedi tane farklı etkinlik odası bulunuyor. 
Küçük toplantılardan büyük etkinliklere kadar geniş bir 
yelpazede hizmet sunan otel, düğün organizasyonları ve 
şirket etkinliklerinde özellikle tercih ediliyor. Otel; kafe, Makri 
Restaurant, No 103 Bar, Cafe & Patisserie ve executive lounge gibi 
mekânları ile damak zevkine hitap ediyor. 

Ayrıca iki bin metrekarelik sağlık kulübü içerisinde yer alan 
hamam, sauna, masaj, kapalı ve açık havuz ile fitness alanları da 
konuklara rahatlama ve enerji bulma imkânı sağlıyor.
Şehrin içinde uzaklaşmak istediğiniz anlarda kolayca 
ulaşabileceğiniz Hilton İstanbul Bakırköy’de hafta sonlarınızı 
keyifli bir tatile dönüştürebilir, hafta içi dinlenmek için bir 
mola durağı yapabilir, akşam yemeklerinizi lezzetli bir şölene 
dönüştürebilirsiniz. 

M
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dönüştürebilirsiniz. 

M
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wedding

Hayatınızın en özel anında; 
ünlü tasarımcıların hazırladığı 
aksesuarlar ve muhteșem 

kokular mutluluğa evet 
derken yanınızda...

Bir Ömür

BVLGARI
PARFÜM

TIFFANY&CO.
KOLYE

TIFFANY&CO.
KÜPE

VALENTINO GARAVANI
AYAKKABI

BOTTEGA VENETA
EL PORTFÖYÜ

BVLGARI
YÜZÜK

TOM FORD
PARFÜM

VAN CLEEF&ARPELS
YÜZÜK

CARTIER
KÜPE

HARRY WINSTON
KOLYE

CHOPARD
BİLEKLİK

PIAGET
BİLEKLİK

CHOPARD
KOLYE

VAN CLEEF&ARPELS
KÜPE
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ünlü tasarımcıların hazırladığı 
aksesuarlar ve muhteșem 

kokular mutluluğa evet 
derken yanınızda...

Bir Ömür

BVLGARI
PARFÜM

TIFFANY&CO.
KOLYE

TIFFANY&CO.
KÜPE

VALENTINO GARAVANI
AYAKKABI

BOTTEGA VENETA
EL PORTFÖYÜ

BVLGARI
YÜZÜK

TOM FORD
PARFÜM

VAN CLEEF&ARPELS
YÜZÜK

CARTIER
KÜPE

HARRY WINSTON
KOLYE

CHOPARD
BİLEKLİK

PIAGET
BİLEKLİK

CHOPARD
KOLYE

VAN CLEEF&ARPELS
KÜPE

DAVID BECKHAM
GÖZLÜK

HERMES
PARFÜM SETİ

TOM FORD
KEMER

TATEOSSIAN
KOL DÜĞMESİ

ZEGNA
KEMER

VAKKO
PAPYON

UĞUR SAAT-TUDOR
SAAT

D
O

LC
E

&
G

A
B

B
A

N
A

SM
O

K
İN

GUCCI
KOL DÜĞMESİ

V
A

K
K

O
G

Ö
M

LE
K

THOMPSON
KOL DÜĞMESİ

UĞUR SAAT-ROLEX
SAAT

VAKKO
PAPYON

BARETT
AYAKKABI



Modacı Julie 
de Libran 
İstanbul’da
Moda Tasarımcısı Julie de 
Libran, yeni koleksiyonunu 
Suzan Sabancı Dinçer’in ev 
sahipliğindeki bir davette 
tanıttı.

Dünyaca ünlü markalarla çalıştıktan sonra 
kendi moda markasını kuran Julie de Libran, 
koleksiyonuyla birlikte ilk kez İstanbul’a geldi. 
Modacının, Suzan Sabancı Dinçer’in ev sahipliğinde 
Sakıp Sabancı Müzesinde gerçekleşen tanıtım 
davetine modaseverlerle iş ve cemiyet hayatının 
önde gelen isimleri yoğun ilgi gösterdi. Kokteyl 
eşliğinde gerçekleşen etkinlikte konuklar 
tasarımları yakından inceleme fırsatı buldu. 

davet

AYLİN TAHİNCİOĞLU BANU ÇARMIKLI

JULIE DE LIBRAN, SUZAN SABANCI DİNÇER, KATHRYN RAPHAEL

MERT VİDİNLİ TUĞÇE POSTOĞLU DİDEM BAĞRIAÇIK
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Evlerinizi yeniden tasarlamanızı, mekânları 
güzelleștirmenizi ve yaratıcı dekorasyon fikirleri ile 
trendlere ayak uydurmanızı destekleyecek özgün 

yaklașımlar, ilham veren projeler ve dekorasyon önerileri; 
bu alandaki önde gelen mimarlar, iç mimarlar ve 

tasarımcılarla sizler için bir araya geliyor.

Dekorasyon
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embapeyzaj

Estetik çözümlerle,
yaşanabilir alanlar
tasarlıyoruz.
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ağlık sektöründe iç mekân tasarımının önemi 
giderek artıyor ve bu alanda başarıyla öne çıkan 
birçok projeye tanık oluyoruz; ancak, Ankara’nın 
SMK Tower’ındaki beş yüz metrekarelik diş 
kliniği projesi, iç tasarımın sanatla buluştuğu 

nadir örneklerden biri olarak karşımıza çıkıyor. MOVE 

S

Gerçekleștirdiği projelerle adından övgüyle bahsettiren MOVE Mimarlık ekibi, 
iç mekân tasarımındaki bașarısını her projede gösteriyor. SMK Tower’daki 

diș kliniği projesindeyse tasarımı sanatla bulușturan MOVE Mimarlık,
iç mekân tasarımının sağlık sektöründeki rolünü aktarıyor. 

Barıș Küpçü
baris@movemimarlik.com.tr

dekorasyon

Mimarlık ekibi tarafından hayata geçirilen bu proje, diş 
sağlığının yanı sıra iç mekân estetiği konusunda da büyük 
bir başarıya imza atmış durumda.

Estetik ve Fonksiyonelliğin Buluşması
MOVE Mimarlık, bu projede estetik ve fonksiyonelliği 

DiS SaGlIGIna
Sanatsal DokunuS



ustaca bir araya getirmiş. Her detayın titizlikle düşünüldüğü 
bu tasarım, hasta konforunu ve klinik işleyişini mükemmel bir 
şekilde birleştiriyor. Ferah ve aydınlık bir atmosfer, hastaların 
tedavi sırasında rahat hissetmelerini sağlarken, aynı zamanda 
klinik personelinin verimliliğini artırıyor.

Teknoloji ve Modernlik
Modern diş tedavisi, son teknolojiyi gerektiriyor ve bu klinik bu 
ihtiyacı karşılıyor. MOVE Mimarlık ekibi, iç tasarımı en son tıbbi 
teknolojileri sorunsuzca entegre edecek şekilde planladı. Bu, hem 
hastaların hem de doktorların beklentilerini karşılıyor.

Sanatsal Bir Dokunuş
SMK Tower’daki bu diş kliniği, iç mekân tasarımının bir sanat 
eseri olabileceğini gösteriyor. MOVE Mimarlık ekibi, estetik ve 
fonksiyonelliği mükemmel bir şekilde bir araya getirerek, diş 
sağlığı alanında iç mekân tasarımının sınırlarını zorluyor.

Sonuç
Ankara’da diş sağlığına olan ilgiyi artırmak için harika bir örnek 
sunan bu proje, SMK Tower’da bulunan MOVE Mimarlık imzası 
taşıyor. Estetik ve fonksiyonellik arasında mükemmel bir denge 
kurarak, iç tasarımın gücünü gözler önüne seriyor. Bu projenin 
başarısı, iç mekân tasarımının sağlık sektöründeki rolünün ne 
kadar büyük olduğunu vurguluyor.  



Gayrimenkul yatırım ve geliștirme alanında yatırımcılara ve üyelerine 
kazandırmaya odaklanan Casanka AȘ kurucusu ve Yönetim Kurulu 

Bașkanı Alican Yılmaz, șirketin ilke ve vizyonuna değinerek sektördeki 
hikâyelerini kısaca anlatıyor. 

dekorasyon

ALİCAN YILMAZ

Doğru Yatırımın Adresi
Casanka

Casankara olarak tüm projelerimizi; kalite, 
iyi konum, iyi proje ve iyi yatırım önceliğini esas 

alarak gerçekleștiriyoruz. 

endinizden de bahsederek Casanka’nın 
sektördeki öyküsünü anlatır mısınız? 
2015 yılında gayrimenkul sektöründe 
başlattığımız profesyonel kariyerimizi Casanka 
adı altında birleştirerek, yeni projelere imza 
atıyoruz. Gayrimenkul alım satımı, kiralama ve 

yatırım danışmanlığı alanlarında kazandığımız deneyimi, doğa 
merkezli projelerle birleştirerek Ankara’nın hızla büyüyen, 
etkin ve sosyal odaklı şirketi olma yolunda ilerliyoruz.
 
Casanka olarak öncelikli hedef, yatırımcılarının kazancını 
düşünmek ve onu geliştirmektir. Doğa ile iç içe yaşam alanı 
projeleri tasarlayan, inşa eden ve sonuçlandıran Casanka bunun 
yanında konut, inşaat vb. gayrimenkul alanlarında kazançlı 
gördüğü projelere de imza atıyor.

Şehir hayatı ve iş temposunun arasında kişinin bir 
hobi bahçesinin olması, doğaya olan ihtiyacının 
bir nebze karşılanmasını sağlıyor. Casanka’nın bu 
anlamda müşterilerine sundukları neler?
Casanka’nın temel değerlerinden biri, kurumsallığa verdiğimiz 
önemdir. Her projede kalite standartlarımızı koruyarak 
müşterilerimize en iyi hizmeti sunmayı hedefliyoruz. 
Sektördeki uzman ekibimiz, yılların deneyimi ve bilgi 
birikimiyle, müşterilerimizin ihtiyaçlarını anlayıp onlara özel 
çözümler üretiyor. Satış sonrası desteğimizle, müşterilerimizin 
memnuniyetini ön planda tutarak uzun süreli ilişkiler 

kuruyoruz. Casanka olarak, her projede çevreye ve doğaya 
duyarlı bir yaklaşım sergiliyoruz. Doğal kaynakları korumak, 
sürdürülebilir bir yaşam tarzını teşvik etmek ve çevre dostu 
uygulamaları desteklemek misyonumuzun bir parçasıdır. Bu 
nedenle, projelerimizde kullanılan malzemeleri özenle seçiyor, 
enerji verimliliği ve çevre dostu tasarımlara odaklanıyoruz.

Bir hobi bahçesine sahip olmak için size başvuran 
kişileri nasıl yönlendiriyorsunuz? Süreç nasıl 
ilerliyor?
Casanka olarak, anahtar teslim hobi bahçelerimizin tüm 
işlemlerini kalite önceliğini esas alarak gerçekleştiriyoruz. 
Elektrik, su, güvenlik gibi önemli etkenleri çözüyoruz; 
müşterilerimize sadece içerisinde yaşamak kalıyor. 
Üyelerimizin mülkiyet haklarını güvencemiz altına alarak bu 
yaşam alanlarının kullanımına ve sonrası takiplerine en ufak 
sorunlarında yanlarında bulunarak destek sağlıyoruz.

Hazırdaki ve gelecekteki projelerinizden kısaca 
bahseder misiniz?
Casanka gelen talep doğrultusunda ve her müşteri kesimine 
hitap etmek açısından doğal yaşam alanı projelerine devam 
edecektir. Bunun yanında konut getirili arsa projeleri ve 
yine konut projeleri ile yoluna devam etmektedir. Öncelikli 
amacımız ve düşündüğümüz, şirketimiz değil müşterilerimizin 
kazancını hesaplayarak geliştirilen ve planlanan projelere imza 
atmaktır.  

K
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Evinizi mevsime hazırlayacak 
sıcak tonlu mobilya seçkileriyle 
sonbaharın huzurunu yașayın.

Sonbahar 
Renkleri

dekorasyon
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TEPE HOME
Kırlent 569  

TEPE HOME
Konsol 30.300  

TEPE HOME
Ayna 7.650  

ROCHE BOBOIS
Lamba

ROCHE BOBOIS
Koltuk
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MUDO
Koltuk 35.076  

YARGICI
Şamdan 319,92  

ZARA
Lamba 2.999  

TEPE HOME
Gazetelik 3.850  

BEYMEN
Ayna 3.092  

ROCHE BOBOIS
Halı

ROCHE BOBOIS
Dolap

ROCHE BOBOIS
Berjer

ROCHE BOBOIS
Yastık

ROCHE BOBOIS
Sehpa



“2022 Edida Yılın İç Mimarı” ödülüne layık görülen iç mimar Esra Kazmirci, 
dekorasyonunu zamansız stilde ve sıcak dokunușlarla olușturduğu Boğaz 

manzaralı dubleks yalı projesini detaylandırıyor. 

Esra Kazmirci Mimarlık
Boğaz’a Karşı Bir Yalı

dekorasyon

 MEKAN FOTOĞRAFLARI : KADİR AŞNAZ     PORTRE FOTOĞRAFLARI : CENGİZ DİKBAŞ
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stanbul Boğazı’nın seçkin semtlerinden 
Yeniköy’deyiz. Ziyaret ettiğimiz evde iki çocuklu 
bir aile yaşıyor. Onlar burayı tarihî dokusu, samimi 
mahalle yaşamı ve nezih bir semt oluşundan 
dolayı tercih etmiş. 

Ev sahipleri ile sosyal medya sayesinde tanışıp bir araya geldik. 
Artık günümüzde böyle teknolojik karşılaşmalar çok sık 
oluyor. Dubleks dairenin toplamı 280 m2 ve aynı ebatta bir de 
teras alanı bulunuyor. Giriş katta salon ve yemek bölümü, gizli 
bir kapıyla mutfağa açılıyor. Katta banyolu iki çocuk odası, 
misafir tuvaleti ve çamaşırlık var. Üst katın merdiven çıkışında 
kitchenette, sağ kanatta ebeveyn süitine açılan kapıdan girince 
açık giyinme odası, ebeveyn banyosu ile yatak odası mevcut. 
Sol kanat ise ev sahibinin çalışma ve televizyon odası olarak 
değerlendirildi. Çalışmaları ocak 2020’de başlanan evin tadilat 
süreci on ay sürdü. Tadilat üzeri dekorasyon işleri derken evde 
yaşam aralık 2021’de başladı.

Eve ilk girildiğinde oldukça tadilat isteyen bir durumdaydı. 
Komple sökülüp müşteri talebine göre yeniden planlama 
yapıldı. Salondaki yemek bölümünün konumlanmasına göre 
mutfağa açılan ikinci bir kapı sürgü ile çözümlendi. Antredeki 
bölücü duvarlar kaldırılıp yerini bronz separasyonlara 
bırakarak daha şeffaf bir geçiş sağlandı.

İ



Evin iç mekânlarını büyütmek ve 
alanları ferah göstermek için șeffaf 

separasyonlar, bronz aynalar ve açık 
renk duvar ve zemin malzemeleri 

kullanılarak ferahlık sağlandı.

dekorasyon

Üst katta ise tüm bölücü duvarlar kaldırılarak yeni bir 
süit haline getirildi. Teras alanında ise bir kısım, keyifli kış 
günlerini Boğaz manzarası eşliğinde geçirebilmek adına 
kış bahçesi haline getirildi. Şömine eklenerek daha da 
keyifli bir mekân yaratılmak istendi. Evin iç mekânlarını 
büyütmek ve alanları ferah göstermek için şeffaf 
separasyonlar, bronz aynalar ve açık renk duvar ve zemin 
malzemeleri kullanılarak ferahlık sağlandı.
 
Asma tavan olan alanlarda ankastre beyaz kare spot 
kullanıldı. Lambri vurgusu için aplik, özel üretim 
mobilyaların hepsinde de gizli LED aydınlatma tercih 
edildi. Sanat eserleri, tablo aplikleri ile vurgulandı. Salon, 
televizyon odası ve ebeveyn süitinde katlamalı tül ve 
blackout; erkek çocuk odasında ve ebeveyn banyosunda 
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siyah 50 mm mat jaluzi; kız çocuk odasında ise tül ve 
blackout kullanıldı. Zeminlerde; giriş, koridor, mutfak ve 
misafir tuvaletinde özel desen kesimli seramik, salonda 
yine özel desenli meşe lamine parke, odalarda da meşe 
plank parke ve tüm banyolarda ithal seramiklere yer 
verildi.

Bu projeye başlarken amacımız, evi daha kullanışlı 
ve ferah bir hale getirmekti. Nitekim tüm malzeme 
seçimleri buna göre yapıldı. Tasarladığım mekânları 
düzenlerken küçük eklemelerle bambaşka duygular 
yakalamaya bayılıyorum. Obje seçimleri benim için 
her zaman önemlidir dekorasyonda. Evin dekorasyon 
alışverişleri Bann Design, Four&More, Noce Home, 
Layla Dekorasyon, Diseno, Mozaik Design, Moda Bagno, 
Lightwork, Fantasia Seramik, Day Yapı, Dr. Light, Hedef 
Aydınlatma ve L’unica’dan yapıldı.
 
Tasarım yaparken müşterinizle aynı frekansı paylaşmak, 
tasarım gücünü arttıran önemli bir unsurdur. Bunu 
yakaladığınızda özgürlüğün de sınırı olmuyor. 
Zamanla ilişkisi olmayan, yani zamansız, her daim 
güncel ve çağdaş kalacak yaşam alanları tasarlamayı 
tercih ediyorum. Esra Kazmirci Mimarlık olarak 
dekorasyonunu gerçekleştirdiğimiz bu yalı dairesinde 
modern ve şık çizgimi yansıttığımı düşünüyorum. 
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Sıra dışı ürünler 
Kişiye özgü tasarımlar  

Türkiye’nin dört bir yanına ulaşan hizmet ve 
Profesyonel bir ekip ile 

Gia Design Wallpaper, hayal ettiğiniz 
yaşam alanını baştan yaratır.

giadesignwallpaper
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Tasarımdaki esnek ve özgün yaklașımıyla benzersiz mekânlar yaratan
Hüc/Re Architecture’ın kurucusu Mimar Hilal Üstün Caner, firmasının tasarım 

anlayıșını ve geçmiș projelerini MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Dönüşen Mekânlar

Hüc/Re Architecture  

dekorasyon

HİLAL ÜSTÜN CANER
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ncelikle kendinizden bahsederek başlar 
mısınız?
2008 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi Mimarlık 
ve Peyzaj Mimarlığı bölümlerinden iki diploma 
alarak mezun oldum. Mesleğimin ilk yıllarında, 
tema park tasarımı alanında önemli bir deneyim 
kazandım. Bu süreçte, Türkiye’nin ilk tema parkı 

olan “Landora”nın projelendirilme aşamasında, Walt Disney’in 
değerli tasarımcılarından biri olan Valerio Mazzoli ile çalışma 
fırsatı yakaladım.

Daha sonra, “Vialand” tema park proje koordinatörü olarak 
tasarım ve işletme konularında uzmanlaştım. Ayrıca “Tuzla Viasea 
Tema Park” projesinin tasarımcı kimliğini üstlendikten sonra, 
parkın açılışı sırasında operasyon müdürü olarak görev aldım. Bu 
deneyim; organizmanın, dışarıdan gelen duyumlara kendisinden 
bir şeyler katarak, yaşantıyı yeniden örgütlediğini ve bu nedenle 
tasarımların sürdürülebilir, dönüştürülebilir olması gerektiğinin 
altını çizmiştir. On beş yılı aşkın süredir edindiğim tüm praksisleri, 
2018 yılından bu yana, Antalya’da kurmuş olduğum tasarım 
ofisinde devam ettirmekteyim.

Hüc/Re Architecture’ın tasarım anlayışı hangi 
prensiplere dayanıyor?
Hüc/Re Architecture olarak sürdürülebilirlik esaslarına 
odaklanan tasarım yaklaşımıyla, insanların fiziksel ve ruhsal 
ihtiyaçlarına yanıt veren projeler geliştirmekte ve çağdaş 
normlarda fit-out proje hizmeti sunmaktayız. Tasarım 
anlayışımızda; her projenin eşsiz olabileceği ve çözümlerin, projeyi 
saran konuların anlaşılması, bunlarla yakınlık kurulmasıyla 
ortaya çıktığı bir katmanlandırma sürecini benimsemekteyiz.

Ö
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Stüdyo; mimar, iç mimar ve peyzaj mimarı gibi farklı tasarım 
disiplinlerinden gelen profesyonelleri bir araya getiren eklektik bir 
yapıya sahiptir. Bu çok disiplinli yaklaşım, her projeye benzersiz 
bir perspektifle yaklaşmamıza ve bağlamları bütünsel bir hikâye 
kurgusuyla şekillendirmemize olanak tanımaktadır.

Tasarım yaklaşımınızı nasıl tanımlarsınız? Hangi 
faktörler bunu belirlemede etkili olur?
Bizim için tasarım, bir katmanlandırma sürecidir. Zaman ve mekân 
olarak süregelen bir oluşumun içindeyiz, bunun içinden geçip 
gidiyoruz. Biz de yaptıklarımızla bunu geride bırakacağız. Ona 
doğru eklemlenebilmek için zamansız estetiklerin izini sürüyoruz.

Her projenin gereksinimlerini ayrıntılı bir şekilde analiz edebilme 
ve güçlü bir bağ kurma yeteneğimiz, mekânsal düzleme farklı bir 
perspektiften bakmamızı ve kavramları bunun üzerine kurmamızı 
sağlıyor. 

Mekânları dönüştürürken alışılagelmiş tasarım kaygılarından 
uzaklaşıp, her projede benzersiz bir hikâye veya kavram etrafında 
şekillendirilmesini kurguluyoruz. Tasarım anlayışımız, modern 
minimalizmden geleneksel ve otantik yaklaşımlara, hatta daha 
deneysel bir estetiğe kadar uzanan geniş bir yelpazeyi kapsıyor.

Müşterilerimize dünün anılarından, bugünün yaşanabilir 
mekânlarına ve yarının hayallerine uzanan unutulmaz deneyimler 
sunma konusundaki kararlılığımızla tanınıyoruz.

Geçmiş projelerinizden bahseder misiniz? 
Kalkan’da bulunan farklı tarzdaki villalarımızın iç mekânları, 
konseptten tamamlamaya kadar uzanan bir süreçte doğal 
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malzemelerin ağırlıklı olarak kullanıldığı, detaycılığımızın 
yaratıcılıkla birleştiği bir özenle tasarlanmıştır.

Villa Mahal Otel projemiz, sürdürülebilirlik ilkelerine bağlı 
kalarak, doğayla bütünleşmiş bir  deneyim sunmayı hedefleyen ve 
özgün tasarımıyla misafirlerine benzersiz yaşam alanı sunan bir 
proje olarak öne çıkıyor.

Konyaaltı’ndaki Ters Ev projesi, insanlara hayatın altının üstünden 
daha iyi olabileceğini gösteren, sıra dışı bir tasarıma sahip.

Feslikan yaylasında gerçekleştirdiğimiz dağ evi projesi; altı yatak 
odası, iki mutfak, spor salonu ve üç dönümlük muhteşem peyzaj 
alanıyla doğal güzellikleri evin iç mekân tasarımında birleştiren 
dokunuşlarla dikkat çekmektedir.

Antalya’nın çeşitli bölgelerinde gerçekleştirdiğimiz konut iç 
mekân projelerimiz, çözüm odaklı yaklaşımlarla işlevsellik ve 
estetik arasında harika bir denge sunarken, doğal zarafet ve lüks 
bir his yaratıyor.

İzmir Alsancak’ta yakında açılacak olan yeni nesil kahve dükkânı 
projemiz ise, düz hatlı minimalist bir konseptte. Malzeme ve 
renklerde nötr tonlar tercih edilirken, metalik dokunuşlar eklendi. 
Kahve tutkunları tarafından merakla bekleniyor.

Bu projeler, farklı coğrafyalarda ve çeşitli konseptlerde 
yürüttüğümüz çalışmaların sadece birkaçını temsil etmektedir.

Tasarlamaktan en çok keyif aldığınız projeniz 
hangisi?
Antalya Kaleiçi’nin büyüleyici atmosferinde, büyük bir heyecanla 
yürüttüğümüz muhteşem bir projeye imza atıyoruz. Dört farklı 
konakta toplam otuz farklı oda konseptiyle benzersiz bir butik 
otel deneyimi sunma yolunda ilerliyoruz. Her bir konak, tarihî 
zenginliğini ve karakterini korurken, her odanın kendi özgün 
ruhuyla tasarlanmış olması, misafirlerimize unutulmaz anılar 
yaşatabilmek için mükemmel bir mikro kozmos sunuyor. 

Bununla birlikte, Türkiye’nin ünlü bir şefiyle iş birliği yaparak 
Osmanlı-Türk mutfağının zengin ve büyüleyici lezzetlerini 
tasarımımıza dahil etmek, hem gastronomi hem de kültürel 
deneyim açısından çok heyecan verici bir yaklaşım oldu. 
Ayrıca diğer bir konakta, İtalyan mutfağının detaylarına da yer 
veriyoruz. İki farklı bar konsepti, küçük bir Fransız pastane ve 
tadımlar için özel bir mekân da, projemizin keyifli ayrıntıları 
arasında bulunuyor. Antalya’nın tarihî mirasına yeni bir 
katman oluşturacak şekilde modern lüksün zarif dokusuyla 
harmanladığımız projeyi hayata geçirmek için sabırsızlanıyoruz. 



er köşesinde karşımıza çıkan bolca sanat 
eserine ek olarak tüm sanat takvimlerinde 
kendine yer edinen W Istanbul; giderek 
toplumsallıktan uzaklaşan, asosyalleşen ve 
haz alma buyruğunun gölgesinde sürekli 
kendini keşfetmeye ve aşmaya çağrılan 

neoliberal bireyin, bu çağrıyla birlikte sürüklendiği 
narsisistik ve yalnız varoluşuna dikkat çeken, Süleyman 
Yılmaz’ın “Ups & Downs” adlı çalışmasını Contemporary 
Istanbul 18. edisyonunda sanatseverlerle buluşturdu. 

Yapıt; izleyiciyi masum bir tahterevalli oyununa davet 
ediyor gibi görünse de esasında bireyin zihni ve kimliği 
üzerinde oynanan taht oyunlarını makyavelyen bir 
ustalıkla aynalayan, deşifre eden tek kişilik bir oyun 
veya bir uyanış çağrısı görevini üstleniyordu. Adını oyun 
teorisinde “bir katılımcının kazanç ya da kayıplarının diğer 
katılımcıların kazanç ve kayıpları toplamına eşit olduğu” 
durumlardan alan çalışma; izleyiciyi samimi ve dışsal benlik 
örüntülerinden arınmış bir öz yansıtma yolculuğuna davet 
ediyordu.  

H

Türkiye’nin sanatla iç içe mahallesi Akaretler Sıraevler’de yer alan 
W lstanbul, 27 Eylül-1 Ekim tarihleri arasında Tersane İstanbul’da 
gerçekleșen Contemporary Istanbul’a interaktif medya sanatçısı 

Süleyman Yılmaz’ın “Oyun Serisi” adlı projesinin devamı niteliğindeki 
“Ups & Downs” adlı çalıșması ile birlikte katıldı.

W Istanbul ile 

“Ups & Downs”

haber

Resim Atölyesi-Galeri

w w w . h i k m e t c e t i n k a y a . c o m

Merkez: Üsküp Caddesi (Çevre Sokak) No:8/3 B Blok Çankaya/Ankara
Tel: +90 312 426 73 30 - 0 553 635 34 71

Ümitköy Şube: Mutlukent Mah. 2432 Cad. No:97 Kat 1 No: 30 Çankaya/Ankara
Tel: +90 532 773 74 43 - 0 532 664 55 16 

Gazi Mustafa Kemal Atatürk ile silah arkadaşlarının azim ve kararlılıkla kurduğu 
Türkiye Cumhuriyeti’nin bağımsızlık ve özgürlük mücadelesinin simgesi 

29 Ekim Cumhuriyet Bayramı kutlu olsun!

painterhikmetcetinkaya galleryhikmetcetinkaya
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ncelikle kendinizden biraz bahseder 
misiniz? Size ödüller de kazandıran 
mesleğiniz hakkındaki düşünceleriniz 
neler?
Muğla doğumluyum. Dokuz Eylül Üniversitesi 
Mimarlık bölümünü bitirdikten sonra, akabinde 

yüksek lisans ve çalışma hayatına atılmak adına İzmir’de 
on sene bir zaman dilimim oldu. 2015 yılında ise Muğla’da 
Seba Mimarlık ofisimi kurdum. Bu sekiz senelik süreç içinde 
sektördeki çalışmalarım haricinde akademik platformda 
da yer aldım. Severek ve heyecanla yaptığım mesleğimde 
girilen yarışmaların, üretilen projelerin ve insan ilişkilerinin 
harmanlanmasıyla bu sene sekizinci senemizi kutluyoruz. 

Her geçen gün mesleğimin bana verdiği merak duygusuyla 
ilerliyorum. Mimarlığın hayal gücüne dayanan o muhteşem 
tarafını çok seviyorum.

Seba Mimarlık olarak verdiğiniz hizmetlerden 
bahseder misiniz? Sizi sektörde öne çıkaran 
özellikler neler?
Seba olarak; mimari, iç mimari, inşaat ve mobilya sektöründe 
aktifiz. Her birimin birbirini destekler nitelikte olması üretim 
ve yönetim sürecini kolaylaştıran bir faktör. Özellikle iç 
mekân tasarım projeleri ürettiğimiz Seba Mimarlık’ta hareketli 
mobilya üretim sürecini de üstlenmekteyiz. Dolayısıyla 
projenin kimliğine göre üretilen mobilyalar kolaylıkla 

Ö
Tasarım tarzının heyecanlı, dinamik, alıșılagelmișin dıșına çıkma isteği ile dolu 
olduğunu belirten Yüksek Mimar Burcu Seba, kurmuș olduğu Seba Mimarlık 

ile verdiği hizmetleri ve kendilerini öne çıkaran özellikleri paylașıyor.

Tasarımdan Üretime Aktif Olmak

Seba Mimarlık
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mekânlarla buluşuyor. Tasarımdan üretime Seba olarak her noktada 
aktif olmanın, sektörde bizi öne çıkaran etkenlerden bir tanesi 
olduğunu düşünüyorum. 

Tasarım sürecinde her projede farklı bir havayı soluyup, bambaşka 
kişilerle temas kurup, atmosfer tasarımı yapıyoruz. Bu da hayal 
dünyamda sınırı olmayan bir üretim sürecini önüme seriyor. Her proje 
ayrı atmosfer, ayrı bir heyecan.

Projelerinize bakıldığında ferahlık ve ahşap detaylar 
göze çarpıyor. Bir tarzınız var mı, yoksa müşterinin 
isteğiyle mi harmanlıyorsunuz?
Projelerimizde, bulunduğumuz yörenin etkisinin çokça olduğunu 
düşünüyorum. Ege ve Akdeniz bölgesinde hâkim olan mimari 
karakteri, kullanılan malzemeleri projelerimize yansıtmak ve buraya ait 
hissetmek tatmin edici bir duygu. Doğanın, gökyüzünün bize verdiği 
ferahlık duygusunu ürettiğimiz projelerde görmek izlediğimiz bir yol. 
Kişinin kendini ait ve rahat hissedeceği aydınlık mekânlar tasarlamak 
tasarımlarımızda ortak noktayı oluşturuyor. Özellikle ahşap malzemeyi 
projelerimizde esas öğe olarak görmek ve onun farklı farklı hallerini 
yüzeylere yüklemek heyecan veriyor. Seçtiğimiz renk paletlerinde ise bu 
doğallığın devamı olarak yumuşak tonlar tercihimiz oluyor. 

İlk ilham için, mekânla yalnız kalma anımı hevesle bekliyorum. 
Sonrasında kendi tasarım çizgimi müşteri istekleri ile birleştirip 
sonuç tasarıma varma yolculuğumuz başlıyor. Kendimi tanımlamak 
gerekirse; heyecanlı, dinamik, alışılagelmişin dışına çıkma isteği ile 
dolu ve ilhamın esas çıkış noktası olduğunu düşünen bir mimar olarak 
tanımlayabilirim. 

Mimarlığın yanında mobilya tasarımı da yapıyorsunuz. 
Bu alandaki tasarımlarınızı ve tarzınızı nasıl 
tanımlarsınız? Kişiye özel tasarımlar yapıyor musunuz?
Mobilya alanında da üretimlerimiz mevcut. Projeye göre özel üretim 
olarak rengini, dokusunu, ebatlarını belirliyoruz ve yine kendi 
tarzımızda sıcak, işlevli, rahat ürünler tasarlıyoruz. Projeli olmayan 
müşteri grubumuzda ise özel istekleri olan kişilere de üretim desteği 
veriyoruz. Atölyede tüm bu süreçlerde olmak da mesleğin bana kattığı 
en güzel anlardan oluyor.  



Kușaklardır müșterilerine kaliteli hizmet vererek dekoratif ferforje üretiminde 
sektörde emin adımlarla ilerlemeye devam eden Serhan İlçe, ferforjenin 

tarihini ve ülke ekonomisine sağladıkları katkıyı anlatıyor...

Serhan İlçe
Ferforjede Görselliğin Önemi

SERHAN İLÇE

dekorasyon
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İnșaat sektöründe yer aldığımız için 
çalıștığımız sektörler zinciri, halkalar 

gibi birbirini tamamlayan sektörlerdir. 
Malzemeci, boyacı, lojistik, iș  gücü 

ve insan kaynakları ile, görünen 
ve görünmeyen tüm șekillerde 

ekonomiye katkı sağlamaktayız. 

erforjenin tarihçesinden bahseder 
misiniz?
İlk örnekler dördüncü yüzyıla dayanmaktadır. 
Asıl parlak dönemini on altıncı yüzyılda yaşar ve 
on altıncı yüzyılda İspanya’da sıcak dövme demir 
olarak başlar. 

Ferforjenin kullanıldığı alanlar nelerdir?
Günümüzde ağırlıklı olarak ev, iş  yeri korkuluk sistemleri ve 
dekoratif objelerde kullanılmaktadır. Kullanım şekline göre 
bahçe mobilyalarında ferforje oturma grubu, ferforje sedir, 
ferforje salıncak, ferforje sehpa olarak dizayn edilmektedir. 

Ferforje imalatında önemli noktalar nelerdir?  
Kullanılacak malzeme türü, malzeme kalınlığı, yapım 
aşamasındaki isçilik, imalat bittikten sonra imalatın kaynak 
temizliği, boya öncesi galvaniz kaplama, statik fırın boya 
ferforje imalatında önemli noktalardır. 

Neden ferforje tercih edilmeli?
Dördüncü yüzyıldan beri insan hayatı içinde yer alan ferforje, 
hem korkuluk hem görsel hem de sağlamlık anlamında işlevsel 
olarak insanlar için önemli ve vazgeçilmez bir unsurdur. 

İstihdama ve ekonomiye sağladığınız katkı 
hakkında neler söyleyebilirsiniz?
İnşaat sektöründe yer aldığımız için çalıştığımız sektörler 
zinciri, halkalar gibi birbirini tamamlayan sektörlerdir. 
Malzemeci, boyacı, lojistik, iş  gücü ve insan kaynakları ile, 
görünen ve görünmeyen tüm şekillerde ekonomiye katkı 
sağlamaktayız.  

F

Tel: +90 533 467 41 42  •  +90 312 395 44 42
32. Sokak 12/F Ostim,  Ankara, TURKEY  -  www.serhanilce.com.tr  -  info@serhanilce.com

serhanilceferforje
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Uluslararası tașımacılık, depolama ve dağıtım faaliyetlerini bünyesinde 
bulunduran Logesa Lojistik’in kurucusu Esat Karlıdağ, yurt dıșında açacakları 

șubelerin müjdesini vererek yeni yatırımlarından ve 
doğaya yönelik projelerinden bahsediyor.

Yenilikçi ve Gelişime Açık

Logesa Lojistik

röportaj

ESAT KARLIDAĞ

172 magdergi.com.tr



Avrupa’da Almanya, Fransa, Bulgaristan, İngiltere, İsviçre, 
İsveç ve Hollanda gibi ülkelerde; Asya’da ise Azerbaycan, 
Özbekistan, İran, Rusya, Çin ve Kazakistan gibi ülkelerde 

șubeleșme adımı atmayı hedefl iyoruz.

ısaca kendinizden bahsederek 
başlar mısınız? Şirketinizde ne tür 
faaliyetlerde bulunuyorsunuz? 
Logesa Lojistik, Türkiye genelinde otuz altı 
ilde faaliyet gösteren bir lojistik şirketi. Temel 
faaliyetlerimiz; uluslararası taşımacılık, 

depolama ve dağıtım alanlarında hizmet sunmak. İki yüz 
elliden fazla teknolojik tırımızla aylık üç yüz elli bin ton 
gıda ürününün nakliyesini gerçekleştiriyoruz. Kaliteli ve 
güvenli nakliye hizmetleri sunarak müşteri memnuniyetini 
en üst düzeye çıkarmayı hedefliyoruz. Bu bağlamda, gıda 
ürünleri nakliyesindeki hassasiyetimiz ve teknolojiye dayalı 
altyapımızla öne çıkıyoruz.

Avrupa’ya yeni şubeler açıyorsunuz. Hangi 
kentlerde şubeleşme adımınız olacak?
Logesa Lojistik olarak genişleme stratejimiz kapsamında 
Avrupa ve Asya’da yeni şubeler açma planlarımız 
bulunuyor. Avrupa’da Almanya, Fransa, Bulgaristan, 
İngiltere, İsviçre, İsveç ve Hollanda gibi ülkelerde şubeleşme 
adımı atmayı hedefliyoruz. Aynı şekilde Asya’da da 
büyüme planları içindeyiz ve Azerbaycan, Özbekistan, 
İran, Rusya, Çin ve Kazakistan gibi ülkelerde de şubeleşme 
yoluyla mevcut müşterilerimize daha iyi hizmet sunmayı 
amaçlıyoruz. Bu genişleme stratejisi, uluslararası alanda 
daha etkin bir lojistik hizmet sağlama amacımızın bir 
parçasıdır. Bu yeni şubelerle daha geniş bir coğrafyada 
müşterilerimize ulaşmayı ve hizmetlerimizi geliştirmeyi 
hedefliyoruz.

K Lojistik dışında farklı alanlarda yatırımlarınız 
olacak mı?
Farklı alanlarda da yatırım projeleri planlarımız var. 
Özellikle şirket yönetimi alanında yeni bir projemizi hayata 
geçirme aşamasındayız. Bu proje önce Türkiye’de başlayacak 
ve burada edineceğimiz deneyim ve başarıyı, Avrupa’daki 
yatırımlarımızla birleştirerek genişleteceğiz. Amacımız, 
farklı sektörlerde de başarılı olmak ve şirketimizin büyüme 
potansiyelini artırmak. Bu projelerle, iş dünyasının farklı 
yönlerine odaklanarak daha geniş bir perspektife sahip 
olmayı hedefliyoruz. Bu sayede sadece lojistikte değil, 
başka alanlarda da olumlu katkılar sağlama amacımızı 
sürdüreceğiz.

Sosyal faaliyetler ya da doğaya yönelik nasıl bir 
çalışmanız var?
Logesa Lojistik olarak doğayı koruma ve sürdürülebilirlik 
konularına büyük önem veriyoruz. Bu bağlamda, 
şubeleştiğimiz alanlarda özellikle Türkiye’de hatıra 
ormanları projemizi başlatmayı planlıyoruz. Bu projede, 
doğaya verdiğimiz değeri simgelemek ve gelecek nesillere 
yeşil bir dünya bırakmak amacıyla ağaç dikimi ve hatıra 
ormanları oluşturma faaliyetlerine odaklanacağız.

Ayrıca, iş birliği yaptığımız firmalarla ilk anlaşma 
aşamasında, onlardan da doğa dostu sosyal sorumluluk 
projelerine katkıda bulunmalarını talep edeceğiz. Bu, tedarik 
zincirimizin her aşamasında çevresel etkileri azaltmayı ve 
doğayı korumayı amaçlayan bir yaklaşımı yansıtıyor.



röportaj

Bunun yanı sıra, enerji verimliliğini artırmak, atık yönetimi 
konularında etkili adımlar atmak ve çevreye duyarlı teknolojileri 
kullanmak gibi sürdürülebilirlik ilkelerini iş yapış şeklimizin bir 
parçası olarak benimsemekteyiz. Logesa Lojistik olarak doğaya 
olan sorumluluğumuzun bilincindeyiz ve bu doğrultuda çevresel 
etkileri minimize etmek için çalışmalarımızı sürdürmeye devam 
edeceğiz.

Türkiye’de Logesa Lojistik markanızın reklam yüzü 
olacak birini arıyorsunuz. Firmanızın yüzü olacak 
kişide hangi özellikleri arıyorsunuz?
Bu kişinin sahip olması gereken özellikler arasında öncelikle 
geniş bir kitle tarafından tanınmak ve güvenilirlik geliyor. Aynı 
zamanda doğayı ve çevreyi koruma konusundaki duyarlılığı 
önemsiyoruz, bu yüzden seçeceğimiz kişinin bu değerlere sahip 
olması gerekiyor.

Ayrıca, Logesa Lojistik’in temsilcisi olarak etkili iletişim 
becerilerine sahip, pozitif bir enerjiye ve güçlü bir kişisel markaya 
sahip olması da önemli. Bu kişi, Logesa’nın sürdürülebilirlik, 
güvenlik ve kalite prensiplerini yansıtmalı ve firma değerlerimizi 
en iyi şekilde temsil etmelidir.

Ünlü isimler arasında örnek olarak Hande Erçel, Beren Saat veya 
Barış Arduç gibi tanınmış ve saygın kişiler düşünülebilir; ancak, 
seçimimizde öncelik, kişinin firmamızın değerlerini ve misyonunu 
en iyi şekilde yansıtma yeteneğine dayanacaktır. Bu reklam yüzü, 
Logesa Lojistik’i temsil ederek markamızın daha geniş bir kitleye 
ulaşmasına ve sürdürülebilirlik mesajımızın güçlenmesine 
yardımcı olacaktır. 

Henüz konușmalarımızın devam 
ettiği marka reklam yüzümüzün, 
güvenlik ve kalite prensiplerimizi 

yansıtmasını ve firma değerlerimizi 
en iyi șekilde temsil etmesini 

arzuluyoruz.
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Tam zamanında ve uygun maliyetli 
Frigolu lojistik

www.logesalojistik.com

Sabit Sıcaklık
Tüm nakliye süreci 

boyunca ürünler sabit 
sıcaklıkta korunur ve 

taşınır

Uzaktan Takip
Tüm süreç uzaktan 
kontrol edilerek ürün 
güvenliği online takip 

edilir

Entegre Gönderim
Entegre gönderim 

seçeneklerimizle, nakliye 
ihtiyaçlarınızı karşılıyoruz.

Deneyimli 
Personel

Logesa Lojistik'in 
tüm personeli gerekli 

eğitimleri almıştır.



ANGİKAD’dan
100. Yılda 
100 Öneri
Girişimci İş Kadınları Derneği 
(ANGİKAD), kadın girişimciler için 
yüz öneri projesinin tanıtımını 
yaptı. 

Divan Ankara Otel’de gerçekleşen tanıtım toplantısına dernek 
üyeleriyle, Ankara Sanayi Odası Başkanı Seyit Ardıç,  Ankara 
Ticaret Odası Başkan Yardımcısı Halil İbrahim Yılmaz ve 
TOBB Ankara Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Belma 
Yılmazoğlu katıldı. Derneğin “Cumhuriyetin 100. Yılında Kadın 
Girişimciler İçin 100 Öneri” projesi hakkında konuşma yapan 
ANGİKAD Başkanı Gözde Diker, fırsat ve toplumsal cinsiyet 
eşitliği konularını vurgulayarak, çalışmalarını “Ekonomide 
kadın gücüyle büyümek, güçlü bir ülke inşa etmek demektir.” 
ilkesiyle yürüttüklerini belirtti. 

davet

GÖZDE DİKER

Yoğun bir 
katılımla 
gerçekleșen 
toplantıda kadın 
girișimciler 
için önerilerde 
bulunuldu. 

ZERRİN TÜFEKÇİ FAZİLET DAİ SİBEL KILIÇARASLAN ECE ÖZEN AKAN

TUĞÇE TAȘCIÖZLEM-ECEVİT SARAÇFERDİYE ERDOĞAN
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Farklı sektörlerdeki girișim ve yatırımlarıyla çalıșmalarına devam eden
Orçun Apay, kurucusu olduğu Refl ect Event ile dev firmalar arasında yer 

alıyor. Aynı zamanda Fenerbahçe kongre üyesi ve Ankara Fenerbahçeliler 
Derneği yönetim kurulu üyesi olan Apay, sektördeki bașarısını

MAG Okurlarıyla paylașıyor. 

Orçun Apay
Alternatif Yatırımlar Ayakta Tutar

röportaj



ncelikle kendinizden biraz bahseder 
misiniz? Eğitimleriniz, çalışmalarınız, 
sosyal yaşamınız...
Kendimi her şeyden önce Ankaralı olarak 
tanımlayabilirim. Ankara, devletin gücü ile 
Anadolu insanının dinamizminin birbirine 

kaynaştığı bir şehir. Bu kültürle büyüdüm, Ankaralı olmayı 
gururla taşıyorum. Ticaretin merkezi olarak hep İstanbul 
işaret edilir ama bana sorarsanız Ankara kalifiye nüfusu ve 
coğrafi avantajıyla İstanbul’u da geride bırakmış durumda. 
Güçlü ekonomisinde, başkent olmasının payı da büyük 
elbette. İş kurmak, ticaret yapmak isteyenlere Ankara 
sayısız fırsat sunuyor. Bizim de birkaç iş kolunda farklı 
yatırımlarımız var. 

Temel faaliyet alanımız etkinlik organizasyonu; özellikle 
resmî törenler, kongre ve konferanslar… Firmamız Reflect 
Event, bu sektördeki dev firmaların arasında kısa zamanda 
önemli bir noktaya geldi. Üstlendiğimiz sorumlulukla 
birlikte, firmamız da ekibimiz de hızla büyüdü. Bunun yanı 
sıra farklı iş kollarında; sigorta ve yeme içme gibi sektörlerde 
de faaliyetlerimizi yürütüyoruz. Bu alanlarda daha ziyade 
ortaklıklarla ilerlemeyi tercih ediyorum, çünkü asıl işim 
olan organizasyon, son derece dikkat ve özen isteyen bir iş. 
Enerjimi öncelikle asıl işime yöneltmeyi tercih ediyorum. 

İşten artan zamanımı sorarsanız… Seyahat etmeyi, 
dostlarımla vakit geçirmeyi çok severim. En büyük tutkum 
Fenerbahçe… Hem Fenerbahçe kongre üyesiyim hem de 
Ankara Fenerbahçeliler Derneği (AFD) yönetim kurulu 
üyesiyim.

Bugünkü başarınızın altında yatanlar nedir? 
Geçmişten bugüne nasıl geldiniz?
Benim işim ticaret. Dedelerden, atalardan onu gördük, 
öğrendik. Hesap, risk, yatırım, emek… Bu kavramların hepsini 
yaşayarak öğrendim. Ben aile mesleğini yürütmektense, 
kendi kanatlarımla uçmayı tercih ettim. Tanıyanlar bilir, 
böyle inatçı bir tarafım vardır. Öğrencilik yıllarımdan 
itibaren birçok kurumsal firmada çalıştım. Üniversite 
dönemimde organizasyon ve sigorta şirketlerinde temsilcilik 
yaptım. Yürüttüğüm her görev, bana büyük deneyimler kattı.

Reflect Event’in kuruluşuna değinir misiniz? 
Yola çıkış gayeniz neydi?
Önemli kurumsal firmalarda bu işi öğrendikten sonra, artık 
kendi firmamı kurmam gerektiğine karar verdim. Bugün 
sektörün önemli isimlerinden biri haline gelen Reflect Event 
firmasını kurduk. İşler yolunda giderken, beklenmedik bir 
anda karşımızda, herkesin hayatını alt üst eden korona virüs 
salgınını bulduk. Biliyorsunuz pandemi ilan edildiğinde, ilk 
olarak toplu organizasyonlar iptal edildi. Diğer iş kollarındaki 
yatırımlarım da etkilenmekle beraber; temel iş alanım olan 
etkinlik organizasyonu neredeyse bir, bir buçuk yıl tamamen 
durdu. Yaptığımız yatırımlar, imzaladığımız anlaşmalar, bize 
verilen ve bizim verdiğimiz tüm taahhütler; korona virüs 
salgınıyla geçersiz hale geldi. Bu dönem bana aynı zamanda, 
tüm yumurtaları aynı sepete koymamanın önemini gösterdi. 
Farklı sektörlerdeki alternatif yatırımlarımız bizi o dönemde 
ayakta tuttu. Çok şükür ki sıkıntılı zamanlara rağmen Reflect 
Event bünyesinde tek bir kişiyi bile işten çıkarmadık. Bu zor 
dönemin geçici olacağına ve devamında sektörün daha da 

Ö

büyüyerek yeni fırsatlar sunacağına inancımı bir gün bile 
kaybetmedim. Nitekim öyle de oldu…

Reflect Event ile hangi hizmetleri veriyorsunuz?
Hem özel kuruluşlara hem kamu kurumlarına kongre, 
çalıştay, seminer, konferans, sempozyum, eğitim, açılış, 
lansman, organizasyon ve danışmanlık hizmeti veriyoruz. 
Etkinlik yönetimiyle birlikte firmamızın turizm ayağı da var. 
Ayrıca halkla ilişkiler, tanıtım ve prodüksiyon yine en güçlü 
olduğumuz alanlar. 

Reflect Event olarak hangi prensipleri 
benimsiyorsunuz?
Bizler, özellikle etkinlik yönetimine birincil önem veriyoruz. 
Ekibimiz son derece tecrübeli ve profesyonel. Bu uzmanlık 
ve birikim, müşterilerimizin hedefleri doğrultusunda hızla 
yol almamızı sağlıyor. Teknolojik altyapımızı her zaman çok 
güçlü tutmaya özen gösteriyoruz ve yeniliyoruz. Yaratıcı 
yaklaşımlara, farklı bakış açılarına, yeniliğe son derece 
açık bir firmayız. Bu da bizi rakiplerimizden bir adım 
öteye geçiren etkenlerden biri. Koordine ettiğimiz tüm 
etkinliklerde entegre bir hizmet sunumu planlıyoruz. Müşteri 
odaklı hizmet anlayışımızla, sorumluluğunu aldığımız tüm 
organizasyonları kusursuz tamamlamayı prensip edinmiş 
bir firmayız.  



Sonbahara 
Merhaba
Ankara cemiyet hayatının önde 
gelen isimleri, başkentin gözde 
restoranlarından Naya’daki bir 
partiyle bir araya geldi. 

Sonbaharın gelişi nedeniyle düzenlenen geceye 
Naya’nın kurucusu Berker Bülbüloğlu ev sahipliği yaptı. 
Davete; yabancı misyon temsilcileri ve tıp profesörleri 
ile iş ve cemiyet hayatının önde gelen isimleri katıldı. 
Konuklar, Ankara manzarası eşliğinde DJ Tuba Lüleci 
Alaçam’ın performansı ve ikramlarla partinin tadını 
çıkardı. 

davet

SİNAN-YAPRAK ÖNCEL

BERKER BÜLBÜLOĞLU

PETERIS VAIVARS, RINA OKUMURA VAIVARA
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Davete özel 
olarak hazırlanan 
menülerin ikram 
edildiği gecede 
konuklar, DJ 
Atacan ve DJ Tuba 
Lüleci Alaçam ile 
doyasıya eğlendi.

BERİL ÇAVUȘOĞLU

EBRU-DENİZ DEMİRYÜREK

TONIA BODNAR, VASYL BODNAR, KATERYNA BODNAR

TUBA LÜLECİ ALAÇAM

HELENE BOURDIEU, OZAN DEMİRCAN



Yeni 
“Mbappe’ler” 
Yolda
Fransa ve dünya futbolunun son 
yıllardaki yükselen yıldızı Paris 
Saint-Germain yeni yıldızlar 
yetiştirmek için Ankara’daki 
futbol akademisini hayata geçirdi.

Kültür ve Turizm Bakan Yardımcısı Batuhan Mumcu, 
Eski Bayındırlık ve İskân Bakanı İyi Parti Genel Başkan 
Yardımcısı Koray Aydın, AK Parti Trabzon Milletvekili 
Salih Cora’nın katılım gösterdiği etkinlikte minik futbolcu 
adayları eğitmenleriyle birlikte antrenman sahasında hazır 
bulundu. Demo antrenmanının da yapıldığı açılışta, kurdele 
kesiminin ardından konuklara pasta ikram edildi. 

davet

BATUHAN MUMCU SERKAN-NESRİN KARTAL

KORAY AYDIN

GİZEM-TAYLAN ALTINTAȘ
182



SELİM GÜLTEKİN DİDAR AVCI, NAZ DEMİRKILIÇ SALİH CORA BURCU SIRIȘ

Sunumların 
gerçekleștiği 
açılıșta minik 
sporcuların dil 
öğretmenleri, 
beslenme 
uzmanları ve 
antrenörleri 
ailelere ve basın 
mensuplarına 
tanıtıldı.

MERT-HİLAL DOĞANERTUĞRUL ONATEMRE YURTSEVER
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Et sektöründeki yirmi yılı așkın tecrübesini gastronomiyle birleștiren 
Rafine Gümüș Satır, kaliteli mutfağı ve müzik anlayıșıyla Beytepe Lotus’ta 

misafirlerini ağırlıyor. Değișik ama geleneksel tatlar seven misafirler için 
oldukça ses getirecek bir deneyime sahip olan Rafine’nin yatırımcı ortağı 

Erzat Yıldız ve kurucu ortağı Erencan Erkan restoranın yola çıkıș gayesini ve 
hedefl erini MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Rafi ne Zevklere
Rafi ne Konsept

röportaj

ERZAT YILDIZ, ERENCAN ERKAN



afine nasıl ortaya çıktı?
Gümüş Satır markamız altında, gastronomi 
alanında güçlü köklerimizden aldığımız 
ilhamla tarihimize, yemek kültürümüze, aile 
sofralarımıza gösterdiğimiz saygı ve özlem ile 
sade ve özgün bir hikâye oluşturmak istedik. 

İşte bu noktada çıktı Rafine aslında.

Rafine’nin gayesi nedir?
Günümüze göre eski lezzetlerle yola çıkarak, ruhumuza iyi 
gelen müzik mirasımızı aynı konseptte birleştirmek istedik. 
Sınırları zorlayan bir yemek menümüz ve kaliteli müzik 
deneyimini aynı anda yaşamayı amaçladık.

Hizmet konseptiniz hakkında bilgi verir 
misiniz?
Restoranımız konsept olarak 18.00’de servise başlıyor ve 
yemek servisi 22.30’da kapanıyor. Yemeğe hafif hafif eşlik 
eden müzik, gece 01.00’e kadar şiddetini arttırarak sona 
eriyor.

Rafine ile misyonunuz nedir?
Rafine Gümüş Satır olarak hedefimiz, burada tattığınız 
lezzetlerle yüzünüzde tebessümler yaratmak. Önceliğimiz, 
misafirlerimizin kendilerini ev konforunda hissettiği sıcak 
bir ortam sunmak ve bunun için tüm ekibimiz ile her geçen 
gün kendimizi yenileyerek emin adımlarla gastronomi 
sahnesinde yürüyeceğiz.  

R

rafinebeytepe



Ankara’yı 
Kahve Kokusu 
Sardı 
Ankara Coffee Festival, üç gün 
boyunca gerçekleşen etkinlikleriyle 
başkentlilere unutulmaz anlar 
yaşattı.

Bilkent Center’ın mekân sponsorluğunda başkentlilerle buluşan 
Ankara Coffee Festival; birbirinden farklı kahve çeşitleri, keyifli 
workshopları, eğlenceli etkinlikleri ve konserleri ile yedinci 
kez Bilkent Center’da kahveseverler ile buluştu. Kolpa, Cem 
Belevi ve Bedük gibi milyonların beğenisini kazanan isimler, 
şarkıları ile katılımcıları coşturdu. Festivalin son gününde 
ise, Bilkent Center’ın yirmi beşinci yılına özel, sahnede pasta 
kesimi ve kutlaması gerçekleşti. Ardından bir konuşma yapan 
Bilkent Center AVM Müdürü Esat Aydın “Bilkent Center olarak, 
sürdürülebilir projeler ile gelecek nesillere daha yaşanabilir bir 
dünya bırakmak için çalışacağız.” dedi. 

davet

EMRAH ALTIN, YAĞMUR AKIN, AKİF KARAKOYUN, ANIL KAYA, ÖNAY SAĞLAM, ESAT AYDIN, EBRU ONEL, YELİZ ERMİN

EVRİM KEKLİK BEGÜM BEYOĞLU
186



GİZEM ÇAĞLAYANELİF HANDE KARAKAȘ, DORUK MALKOÇOĞLUTUĞÇE ERTÜRKLERDOHA TALAL

Üç gün boyunca 
süren kahve 
festivali; etkinlik, 
atölye ve 
konserleriyle 
bașkentlilere 
kahve dolu 
muhteșem 
günler yașattı.

MEHMET DİKEN ATAKAN OLGUN AKYÜZ, ECEM KARAKURT ELİF BOZKURT, CAN ÜNAL



Şıklığı konforla bir araya getiren koleksiyon, moda tutkunlarına her 
tarza ve her duruma uyum sağlayacak zenginlikte seçenekler sunuyor. 
Marka elçiliğini yeni neslin başarılı oyuncularından Özge Özacar’ın 
üstlendiği Provoq, bu koleksiyonunda birbirinden şık çanta ve 
ayakkabı tasarımları eşliğinde ilham verici bir stil hikâyesi anlatıyor. 
İşten geceye, sokaktan davete her anı kusursuz kılmak için tasarlanan 
koleksiyonda; topuklu botlar, sportif sneaker’lar, şık çizmeler ve daha 
pek çok seçenek yer alıyor.  

Ayakkabı 
Dünyası’ndan 
Özel Koleksiyon
Sonbaharın tonları ve kışın büyülü 
atmosferi, Ayakkabı Dünyası’nın Provoq 
2023 Sonbahar-Kış Koleksiyonu’nda 
buluşuyor. 

Romantik 
Bilim 
Raflarda
Çocuk, ergen ve yetişkin psikiyatrisi 
üzerine yaptığı çalışmalarla tanınan 
Prof. Dr. Yankı Yazgan’ın “Romantik 
Bilim” kitabı raflardaki yerini aldı.

Psikiyatr ve yazar Prof. Dr. Engin Geçtan ile gerçekleştirdiği 
psikoterapi söyleşisine de kitabında yer veren Yazgan, köşe 
yazılarını okurla sohbet havasında kaleme aldı. Zaman, 
yaşlılık, kuşak çatışması, siyaset, yoksulluk, teknoloji, tıp, ruh 
sağlığı gibi pek çok konudaki görüşlerini okurlarıyla paylaşan 
profesör, bu kitabıyla zihinlerde farklı bir pencere açtı. 

haber
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Ankara Kahve Festivali’nin ilgi gören stantlarından biri de S&H 
labware’di. Markanın kurucularından Begüm Beyoğlu S&H 

labware’in bu kadar ilgi görmesinin sebebini anlattı:

“Laboratuvar sektöründe öncü olan S&H labware markamız 
2019 yılında, camdan imal edilmiș kahve demleme ekipmanları 
ve sunum ekipmanları üretimiyle de adını duyurmuștur ve kendi 
bünyesinde farklı bir departman olarak ilerlemektedir. Özellikle 

ülkemizde kahveye olan tutkunun artması, sunumlara olan 
ilginin artmasına sebep olmuștur. En çok da ürünlerimiz bașta 

gençler olmak üzere kahve tutkunlarının keyifl i içimlerine 
eșlik etmiștir.” 

Festivalin Gözdesi
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artaş adıyla, 1971 yılında TOFAŞ Otomobil 
Fabrikası’nın yetkili satıcısı olarak faaliyetlerimize 
başladık. Hizmet ve müşteri odaklı çalışmayı 
ilke edinerek, gelişen otomotiv sektörünün tüm 
ihtiyaçlarını daha modern ve daha geniş alanlarda 
karşılayabilmek amacıyla Konya Yolu FIAT plazada 

ve Pursaklar FORD plazada hizmet sunuyoruz.

Yeni araç satışı, servis hizmeti, ikinci el araç satışı ve oto eksper 
hizmeti, sigorta, kurumsal araç kiralama ve yedek parça ile 
aksesuar temini sağlıyoruz. Uzman personelimiz, TOFAŞ Türk 
Otomobil Fabrikası tarafından verilen çeşitli eğitimleri alarak 
belirli aşamalardan geçiyor. Böylelikle, yüksek teknolojiye sahip 
otomobillerin ihtiyaçlarını karşılayabiliyor, deneyimlerimizi her 
türlü servis ihtiyacında müşterilerimize yardımcı olmak için 
kullanabiliyoruz. 

K
Kartaș Otomotiv; FIAT’ın yüzde yüz elektrikli aracı 
500e’yi geçtiğimiz ay meraklılarıyla bulușturdu.

Yeni FIAT 500e 
Kartaş Otomotiv’de Görücüye Çıktı

Yılın ilk çeyreğinde satışa çıkan yeni FIAT 500e’yi geçtiğimiz 
günlerde meraklılarıyla buluşturduk. Yüzde yüz elektrikli 
aracımız oldukça yoğun bir ilgiyle karşılaştı. Yeni FIAT 500e, 
gelişmiş teknolojik özellikleri ve dikkat çekici renkleriyle 
artık şehrin her yerinde karşınıza çıkmaya hazır. 

500e’de, sağ ayağınızı pedaldan her kaldırışınızda 
otomobilin yavaşlamasıyla, kinetik enerjiyi dönüştürüp 
geri kazandırarak elektrik üretilmesini ve bataryanın şarj 
edilmeye başlanmasını sağlayabiliyorsunuz. Yeni 500e’nin 
elektrik motoru 0 km/s’den 100 km/s’ye dokuz saniyede 
çıkarken, 50 km/s’ye üç saniyede ulaşabiliyor.

Elli kilometrelik menzil için beş dakikalık bir şarjın bile 
yeterli olduğu yeni 500e’nin sürüş konforuna sahip olmak 
istiyorsanız, bizimle iletişime geçebilirsiniz.  
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KARTAŞ OTOMOTİV ANKARA Tel: (0312) 583 85 85 



Klasik, bohem, retro demeden, renk ayırmaksızın tüm tarzların bir araya 
getirilebildiği “eklektik stili” ele alan Moda Tasarımcısı Beliz Acıpayamoğlu,

bu tarza dair ipuçları veriyor.

Beliz Acıpayamoğlu
Eklektik Moda

Yani Karma Desen Modası 

modanın içinde
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dı tam üstünde, bu moda tamamen karma bir 
görünümden adını almıştır. Zıt kutupların bir araya 
gelmesiyle oluşan bu moda akımı yaratıcı ve cesur 
tasarımlar ile besleniyor. Farklı, iddialı ve çılgın.

Tüm farklı desenlerin, kumaşların bir arada 
kombinlenebildiği farklı bir moda akımı. Aslında bu akımı üstünüzde 
kurgulamak oldukça zor olsa da, alakasız tüm renkler ve desenleri gelişi 
güzel giydiğinizde bu tarza çoktan ayak uydurmuş olursunuz. Kesinlikle 
uyumlu olmanız gerekmiyor.

Eklektik modasının yaratıcısının kim olduğunu merak ediyorsanız 
hemen söyleyeyim; Anna Piaggi.

Yıllarca Vogue (İtalya)’un editörlüğünü yaptı. Bu tarzıyla çılgın bir 
görünüme sahip olan Piaggi “moda ikonu” ilan edildi.

Bu karma giyim tarzının en sevdiğim özelliği içinde bol renk ve desen 
olması. Dantelin deriyle, zebranın puantiyeyle, kemerlerin renkli 
çoraplarla bir arada kombinlendiği ilginç ama eğlenceli bir stil.

Eylül ayında gerçekleşen New York Moda Haftası’nda, sokak stilinde bu 
tarz görünümlere şahit olduk. Uyumsuzluk içinde uyumluluk olarak 
söyleyebiliriz bu tarzı. 21 Ekim’deki Fashion Week gününde (Haliç 
Kongre Merkezi) bu stile oldukça rastlayacağımızı düşünüyorum.

Aynı zamanda eklektik kombinler için Paris Moda Haftası’na da göz 
atmayı unutmayalım. 

Farklılık her zaman güzeldir, hayatınızın moda mottosu bu olsun...  

A

13eliz 



Sağlık bilincini geliștirmek, bakım ve güzellik 
konularındaki yeniliklerle hayat kalitesini artırmak, 
kișinin enerjisini olumlu bir șekilde etkiler. Uzman 
isimlerden alınan önemli bilgilerle sağlık hakkında 

farkındalık yaratmayı ve güzellik-bakım konularında
son gelișmeleri paylașmayı amaçladığımız

MAG Sağlık-Güzellik köșemiz sizlerle...

Sağlık-Güzellik 
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l yaralanmaları genellikle hangi tür 
kazalardan kaynaklanır ve en sık 
görülen yaralanma türleri nelerdir?
El yaralanmaları genellikle kesikler, ezilmeler, 
yanıklar, kırıklar ve çıkıklar gibi kazalar 
sonucunda meydana gelir. En sık görülen 

yaralanma türleri arasında parmak kesikleri, el bileği kırıkları 
ve tendon kopmaları yer almaktadır.

El yaralanmalarının ciddiyeti nasıl belirlenir? 
Hangi durumlar acil müdahale gerektirir?
El yaralanmalarının ciddiyeti yaralanmanın tipine, 
derinliğine ve etkilenen dokulara bağlıdır. Eğer kanama 
şiddetliyse, kemik çıkığı veya kırığı varsa, derin kesikler söz 
konusu ise veya parmaklarda solukluk ve his kaybı mevcutsa, 
acil tıbbi yardım gerekebilir. 

El yaralanmalarında ilk yardım nasıl 
yapılmalıdır? Yaralının durumunu 
kötüleştirmemek için nelere 
dikkat etmeliyiz?
İlk olarak yaralının kanamasını durdurmak için temiz bir bez 
veya bandajla üzerine hafifçe baskı uygulayabilirsiniz. Kesik 
veya yara temizse su ve sabunla yıkanabilir, ardından steril 
bir bandajla kapatılmalıdır. Yaralının elini yüksekte tutarak 
şişmeyi azaltabilirsiniz. Eğer kırık veya çıkık şüphesi varsa, eli 
sabitlemek için bir atel veya sert malzeme kullanabilirsiniz. 
Eğer kopmuş bir parça mevcutsa, bu parça temiz bir beze 
konulduktan sonra su geçirmeyen bir poşetin içine konulmalı, 
poşet ise buzlu suyun içine yerleştirilerek en yakın sağlık 
kurumuna başvurulmalıdır. 

Hangi durumlarda el yaralanmaları cerrahi 
müdahale gerektirir? Bu tür cerrahi müdahaleler 
nasıl gerçekleştirilir?
El yaralanmalarının ciddiyetine ve türüne bağlı olarak cerrahi 
müdahale gerekebilir. Örneğin; açık kırıklar, karmaşık kesiler, 
tendon veya sinir hasarı gibi durumlar cerrahi müdahaleyi 
gerektirebilir. Cerrahi müdahale sırasında öncelikle yaralanan 
bölgelerin temizlenmesi ve düzeltilmesi amaçlanır. Kırık veya 
çıkıklarda cerrahi olarak plaklar, vida veya çiviler kullanarak 
kemikleri sabitlemek mümkündür. Sinir ve damar hasarı söz 

konusu ise, mikro cerrahi tekniklerle mikroskop altında, bir el 
cerrahı tarafından onarım yapılmalıdır. 

El yaralanmalarında rehabilitasyon süreci neden 
önemlidir? Hangi tür egzersizler ve tedaviler 
rehabilitasyon sürecine katkı sağlar?
Rehabilitasyon, el yaralanmalarının sonrasındaki fonksiyonel 
iyileşmeyi desteklemek için kritik bir adımdır. Fizyoterapi ve 
el terapisi, hareket aralığını artırmak, gücü yeniden kazanmak 
ve doku esnekliğini geri kazanmak için önemli egzersizler 
içerir. Özellikle cerrahi müdahale sonrası, eli hareket ettirme 
ve güçlendirme egzersizleri, masaj, ultrason ve sıcak-soğuk 
tedaviler rehabilitasyon sürecine katkı sağlar.

Yaralanmalar sonrası elde oluşabilecek şekil 
bozukluklarının önlenmesi için neler yapılabilir?
Şekil bozukluklarını önlemek için yaralanma sonrası 
doktorunuzun önerdiği rehabilitasyon programına sadık 
kalmak çok önemlidir. Hareket aralığını korumak, kas 
gücünü artırmak ve dokuların esnekliğini sağlamak için 
egzersizler yapmalısınız. Ayrıca, yaranın düzgün iyileşmesi 
için tıbbi tavsiyelere uymalı ve yara bakımını düzenli olarak 
yapmalısınız.

El yaralanmalarında estetik ve fonksiyonel 
sonuçlar nasıl dengelemeye çalışılır?
El yaralanmalarında, hem estetik görünümü hem de 
fonksiyonel iyileşmeyi dengelemek önemlidir. Cerrahi 
müdahalelerde, yaranın estetik olarak düzeltilmesi ve 
aynı zamanda elin normal fonksiyonlarını geri kazanması 
hedeflenir. Bu dengeyi sağlamak için cerrahi teknikler ve 
rehabilitasyon yöntemleri özenle seçilmelidir.

El yaralanmalarından kaçınmak için alınabilecek 
önlemler nelerdir? Özellikle iş kazalarını 
önlemek için nelere dikkat etmeliyiz?
El yaralanmalarını önlemek için eldivenler ve uygun 
koruyucu ekipmanlar kullanmak önemlidir. Kesici aletleri 
ve tehlikeli makineleri kullanırken dikkatli olunmalıdır. 
İş kazalarını önlemek için iş güvenliği kurallarına uymalı, 
eğitimlere katılmalı ve tehlikeli bölgelerde dikkatli 
olmalısınız. 

E
Liv Hospital Ankara’da Ortopedi ve

Travmatoloji Uzmanı Doç. Dr. Tuğrul Yıldırım, 
el yaralanmalarında ilk yardım ve tedavi 

süreçleri hakkında merak edilenleri yanıtladı.

El Yaralanmalarında 
İlk Yardım ve Tedavi

DOÇ. DR. TUĞRUL YILDIRIM

sağlık ve güzellik



Hangi durumlarda dișlerin çekilmesi gerekebileceğini açıklayan Evrensel Ağız 
ve Diș Sağlığı Polikliniği kurucusu Dt. Zerrin Ișık Tüfekçi, diș hekimliğinde 
kullanılan alet ve yöntemlerin gelișmesiyle birlikte daha kolaylașan tedavi 

süreçlerinde dikkat edilmesi gereken hususları MAG Okurlarıyla paylașıyor. 

Zerrin Işık Tüfekçi
Diş Çekimi Korkulu Bir Rüya mı?

sağlık ve güzellik
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Diș hekimliğinde günümüzde 
kullanılan alet ve tekniklerin gelișkinliği 

ve lokal anesteziklerin güçlülüğü, 
diș çekimi esnasında ağrı duymayı 

veya tedirginlik yașamayı neredeyse 
imkânsız hale getirmiștir. 

iş kelimesinin ilk çağrışımlarından biri pek 
çok kişi için “diş çekimi”dir. Bunun nedeni, 
diş çekiminin hastalarımızda genellikle 
tedirginlik yaratmasıdır. Dişlerimiz, 
tüm önemli organ ve dokularımız gibi, 

bedenimizin vazgeçilmez parçalarındandır. Normal şartlar 
altında, yani tıbbi bir gereklilik yoksa, çekilmeleri uygun 
değildir. Kişinin kendi dişlerinin korunup kurtarılmasına 
yönelik tedaviler en doğru yaklaşımlardır. “Aman, ağrı 
çekeceğime dişimi çektiririm, ne gerek var tedaviye?” 
sorusunun yanıtı şudur: Yapılan hiçbir işlem, kendi sağlıklı 
dişinizin yerini tutmayacaktır; ama mecbur kalındığında, 
elimizden geleni yaparak dişlerinizin orijinal haline en 
yakın olanını yakalamaya çalışırız tabii ki. Diş çekimine 
mecbur kalınan durumlar şu şekilde sıralanabilir: 
• Büyük miktarda çürük veya tedavi edilemeyecek kadar 
madde kaybının olduğu durumlarda, 
• Ortodontik tedavi görecek kişilerin dişlerinin düzgün 
olarak sıralanabilmesi için yer ihtiyacının doğduğu 
durumlarda, 
• Dişlerde çürük nedeniyle oluşan enfeksiyon, kanal 
tedavisi ile iyileştirilemediğinde, 
• İlerlemiş diş eti hastalığı sebebiyle oluşan kemik yıkımı 
sonucunda dişlerdeki sallanma artmışsa ve bu durum 
hastanın diş eti tedavisine cevap veremeyeceği boyuttaysa, 
• Hastanın, normalinden fazla sayıda dişi varsa ve bunlar 
dişlerinin dizilişini bozuyorsa, 
• Ağızda doğru şekilde sürememiş ya da pozisyonu gereği 
sürmesi imkânsız dişler mevcutsa, 
• Ağız içinde meydana gelebilecek tümoral bir oluşuma ya 
da kiste komşu dişler söz konusuysa, 
• Organ nakli yapılacak kişilerin ağızlarında riskli diş 
bırakılmaması gerektiği için, 
• Travma sebebiyle kırılan dişlerin tedavi edilemeyecek 
kadar derin bir noktadan kırılmış olmaları durumunda, 
• Zamanında sürmeyen ve alttan daimi dişin sürmesini 
engelleyen süt dişleri söz konusuysa, 
• Bazı durumlarda seri çekim yapılarak çocukların 
ortodontik tedaviye gereksinimleri kalmadan dişlerinin 
doğru şekilde sürmeleri sağlanabilecekse diş çekiminin 
yapılması gerekir.

Yazımın başında da belirttiğim gibi diş çekimi, hastaların 
büyük çoğunluğunun korkulu rüyasıdır. Daha önce 
başından kötü bir diş çekimi hikâyesi geçmiş olan 
kişilerden dinledikleri olumsuz tecrübeler bu korkularını 
iyice artırır. Oysa diş hekimliğinde günümüzde kullanılan 
alet ve tekniklerin gelişkinliği ve lokal anesteziklerin 
güçlülüğü, diş çekimi esnasında ağrı duymayı veya 
tedirginlik yaşamayı neredeyse imkânsız hale getirmiştir. 

Eğer enfeksiyon nedeniyle diş çekimi yapılacaksa, 
öncesinde kullanılacak antibiyotik, işlemin hasta için 
çok daha konforlu geçmesini sağlar. Benzer şekilde, çekim 
sonrasında dikkat edilecek bazı hususlar ise iyileşme 
sürecinin daha az ağrılı, konforlu olmasına yardım eder. 
Örneğin; hekim tarafından verilen tamponların en az 
yarım saat yara bölgesine hafifçe bastırılması, iki saat 
boyunca yemek yenmemesi ve bir şey içilmemesi gerekir. 
İki saat sonra ise yemek için ılık, soğuk ve yumuşak şeyler 
tercih edilmeli, çekim bölgesine sert bir şeylerin temas 
etmesi engellenmelidir.

D

Bu süreçte tütün ve alkol kullanımından da kaçınılması 
gerekir. Doktorun önereceği bir ağrı kesiciyi kullanmak, 
operasyon sonrasında oluşacak ağrıyı oldukça azaltır 
(kanamaya neden olacak Aspirin ve benzeri ilaçlar 
kesinlikle kullanılmamalıdır). Çekim yapılan bölgenin 
temiz tutulması, ertesi gün tuzlu su (bir bardak suya 
yarım çay kaşığı tuz) veya önerilecek bir gargara ile 
çalkalanması, yaranın iyileşme sürecine olumlu katkıda 
bulunur. Çekim sonrasında tükürülmemesi, ağzın suyla 
çalkalanmaması, çekim bölgesinin dille kurcalanmaması 
ve negatif basınç yapılarak emilmemesi gerekir. Eğer 
çekim zor olmuşsa, bölgeye buz uygulanması yüzün 
şişmesini azaltır. Uzun süreli kanama, şişlik ve ağrı 
durumunda ise doktorun haberdar edilmesi gerekir. 

Tıbbi müdahalelerin bir kısmı hastalar için birtakım 
sıkıntıları beraberinde getirebilir. Bu sebeple, sonuçta 
diş çekimi kaçınılmazsa vakit kaybetmeden ve olay çok 
büyümeden işinin ehli bir hekimle yola devam etmek 
gerekir. Güven üzerine ve doğru kurulmuş bir hasta-
hekim iletişimi ise bu zorlu süreci kolaylaştıracak ve 
tedavinin doğru ilerlemesini sağlayacaktır.  



Erkeklerde en sık görülen cinsel ișlev bozukluğunu ele alan 
Prof. Dr. Turgay Akgül, bu sorunun nedenlerine ve çözümlerine ıșık tutuyor.

Prof. Dr. K. Turgay Akgül
Erken Öten Horoz

sağlık ve güzellik

PROF. DR. K. TURGAY AKGÜL
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Terapi veya danıșmanlık gibi profesyonel yardım almak, 
PE’nin duygusal etkileriyle mücadele eden çiftler için 

faydalı olabilir. Aksi halde tecrübelerimiz ile sabittir ki; çiftler 
ayrılma așamasına dahi gelmekten kaçınmayacaklardır. 

www.turgayakgul.com

rkeklerde en sık görülen cinsel işlev bozukluğu 
“erken boşalma (PE)”dır. Tanım olarak; bir 
erkeğin cinsel ilişki sırasında kendisinin 
veya partnerinin arzu ettiğinden daha erken 
boşalması ile ortaya çıkan durumdur. Bu durum 
her iki partner için de memnuniyetsizliğe 

ve sıkıntıya yol açabilir. PE karmaşık bir konudur, 
fiziksel ve psikolojik faktörlerin bir kombinasyonundan 
kaynaklanabilir. 

PE’nin çeşitli nedenleri vardır. En sık görülen, psikolojik 
nedenlerdir. Anksiyete, iş yeri veya aileden kaynaklanan 
stres, ikili ilişki sorunları ve performans kaygısı erken 
boşalmaya katkıda bulunabilir. Bazen biyolojik nedenler 
devreye girebilir. Erkeklerde zaman zaman görülebilen 
hormonal dengesizlikler veya prostat sorunları gibi bazı 
tıbbi durumlar PE’ye yol açabilir. Deneyimsizlik, en masum 
olabilecek nedendir. Bazı kişiler cinsel yaşamlarının erken 
dönemlerinde PE yaşayabilir ve daha fazla deneyimle, 
zamanla bu durum iyileşebilir. Bazı erkeklerde ise aşırı 
hassas cinsel organlar erken boşalmaya katkıda bulunabilir.

PE ile ilgili yazılar genellikle erkeklere yol gösterse de 
kadınları düşünen yazarlar oldukça seyrektir. Biz o seyrek 
grubun içine gireceğiz ve “asıl mağdur” taraf olan kadınların 
gözünden de PE’ye bir bakış atacağız.  

Partnerleri erken boşalma yaşayan kadınlar kendilerini hayal 
kırıklığına uğramış ve hatta cinsel olarak tatmin olmamış 
hissedebilirler. Bu durum, açık ve empatik bir şekilde ele 
alınmazsa anksiyeteye, düşük öz saygıya ve ilişki sorunlarına 
yol açabilir. Hatta ve hatta kadınlarda duygusal sıkıntının 
boyutu daha da artarak, cinsel yetersizlik veya reddedilme 
duygularına dahi yol açabilir.

PE, doğru şekilde ele alınmazsa ilişkileri zorlayabilir. Her iki 
partnerin de çözüm bulmak ve sağlıklı bir duygusal bağı 
sürdürmek için birlikte çalışması önemlidir. Terapi veya 
danışmanlık gibi profesyonel yardım almak, PE’nin duygusal 

E etkileriyle mücadele eden çiftler için faydalı olabilir. Aksi halde 
tecrübelerimiz ile sabittir ki; çiftler ayrılma aşamasına dahi 
gelmekten kaçınmayacaklardır. 

PE; iletişim sorunlarına, çiftlerin birbiri ile yakınlıklarının 
azalmasına ve hatta cinsel aktiviteden kaçınmalara yol 
açabileceğinden ikili ilişkileri zorlayabilir. Zamanla, tedavi 
edilmemiş PE’li partnerleri olan kadınlar, bununla ilişkili 
olumsuz deneyimler nedeniyle arzularında azalma yaşayabilir. 
Peki, ne yapmak gerekli?

Erken boşalma da dâhil olmak üzere her türlü cinsel sorun için 
açık ve dürüst iletişim şarttır. Partnerler arzularını, ihtiyaçlarını 
ve endişelerini birbirleriyle tartışırken kendilerini rahat 
hissetmelidir. Duyguları ve endişeleri paylaşmak, birbirlerinin 
ihtiyaçlarını daha iyi anlamalarına ve nihayetinde çözüm 
bulmalarına yardımcı olabilir. Bu konuda erkeğe ve partnerine 
düşen bazı görevler vardır. Erkeklerde altta yatan nedenlere 
bağlı olarak, PE için çeşitli tedavi seçenekleri mevcuttur. “Dur-
başla” yöntemi ve “sıkma” tekniği gibi davranışsal tedavi 
yöntemleri bireylerin cinsel olarak boşalmalarını kontrol etmeyi 
öğrenmelerine yardımcı olabilir. Bazı kremler veya spreyler, 
hassasiyeti azaltmak ve boşalmayı geciktirmek için erkek cinsel 
organına ilişki öncesi uygulanabilir. Yine bazı ilaçlar, boşalmayı 
geciktirmeye yardımcı olmak için üroloji uzmanları tarafından 
reçete edilebilir. Yaşam tarzı değişikliklerinin de PE’yi yönetmeye 
yardımcı olabileceği bilinmelidir. Bunlar arasında anksiyetenin 
azaltılması, gevşeme tekniklerinin uygulanması, egzersiz ve 
dengeli beslenme yoluyla genel fiziksel sağlığın iyileştirilmesi 
yer alabilir.

Kadınlar ise bu konuda anlayışlı ve sabırlı davranarak 
partnerlerine destek olabilirler. Ayrıca pelvik taban kaslarını 
güçlendirmek için Kegel egzersizleri de yapabilirler. Daha güçlü 
pelvik kaslar her iki partner için de cinsel hazzı artırabilir ve 
potansiyel olarak erkeklerin boşalmalarını kontrol etmelerini 
kolaylaştırabilir. Unutmayalım ki; erken boşalma yaygın bir 
sorundur ve doğru yaklaşımla genellikle etkili bir şekilde 
üstesinden gelinebilir. 



sağlık ve güzellik

aşlanma sürecinde, yüzümüzde çeşitli değişiklikler 
olmaya başlar. Öncelikle ciltte renk değişimleri, 
damarsal yapılarda ve kızarıklıkta artış, üst deride 
incelme, matlaşma olur. Orta deride kolajen elastin 
liflerde bozulma ve su içeriğinde azalma kendini 
kuruluk, matlaşma ve sarkma olarak gösterir. 

Mimik çizgilerine bağlı kırışıklıklar belirginleşir ve derinleşir.  
Ellili yaşlara doğru cilt altı bağ dokudaki gevşeme kendini 
orta yüzde ve göz çevresinde hissettirir. Yüz kemiklerinde de 
erimeye bağlı küçülme özellikle ağız çevresi, çene hattı, göz 

Y
Bütünsel yüz yaklașımında amacın, doğallıktan uzaklașmadan cilt kalitesini 

arttırmak olduğunu belirten Uzm. Dermatolog Özge Banu Öztürk, cildin daha 
genç görünmesi ve daha dinamik hatlara sahip olması için yapılabilecek 

uygulamaları açıklayarak dikkat edilmesi gereken noktalara değiniyor. 

Dr. Özge Banu Öztürk
Bütünsel Yüz Yaklaşımı

DR. ÖZGE BANU ÖZTÜRK

çevresi ve şakaklarda fark edilir. Göz altında oluk, torbalanma 
oluşur ve ön yüz ve yanak yağlarında aşağı doğru sarkma 
belirginleşir. Ağız çevresi ve nasolabial olukta çizgiler derinleşir. 
Çene hattında belirginleşme kaybolur, gıdı bölgesinde yağlanma, 
boyuna doğru sarkma gözlenir. Şakaklardaki boşalma, göz 
kapaklarındaki sarkma ile tüm bu değişimler kişiye yorgun 
üzgün ifade verir. Genellikle kadınlarda menopoz dönemine 
doğru, erkeklerde kırk beş yaşlarından itibaren endişeli, yorgun, 
üzgün, kızgın, gergin, sarkmış gibi ifadeler yerleşmiş olur ve 
kişi kendini gerçekten iyi hissetmemeye başlar. Bu durumda, 
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Bütünsel yüz yaklașımı sonrası 
kalıcılık bir ila beș yıl arasında 

yapılan uygulamaya göre değișir.

ufak dokunuşlarla yüzdeki yaşlanma belirtileri silinebilir. Daha 
genç, daha dinamik hatlar ile, doğallıktan uzaklaşmadan on 
yaş kadar genç hale dönülebilir. İşte bu dönüşümü sağlayacak 
olan yaklaşıma “bütünsel yüz yaklaşımı” diyoruz. Bu 
yaklaşımda dikkat edilmesi gereken en önemli husus, kişiyi 
farklılaştırmadan, kendinden uzaklaştırmadan gençleştirmektir. 

Bütünsel Yüz Yaklaşımında Hangi Uygulamalar 
Yapılabilir? 
• Cilt bakımı-Jetpeel Pro bakım
• Mezoterapi ve gençlik aşıları
• Sıvı yüz germe
• Altın iğne
• İp askı
• Botoks
• Hacimlendiren dolgular
• Lazer peeling
• Karbon peeling
• BBL sarı ışık
• LED-soğuk lazer
• Biodermogenesi
• Fokus ultrason/LIFU/HIFU
• Varsa kılcal damar, leke, iz ve skarlara yönelik tedaviler
• İlaçlı lipoliz, yüz küçültme, gıdı eritme
• Boyun gençleştirme
• Lokal ozon enjeksiyonları
• IV anti-aging kokteyl 
• Sistemik ozon ve ozon sauna

Bütünsel Yüz Yaklaşımında Önemli Hususlar
Bütünsel yaklaşım sırasında uygulanan tedavilere yanıt olarak  
elde edilecek gençleşme, rejüvenasyon, onarım kapasitesi ile 
ilişkilidir. Dokuların onarımı, yara iyileşmesi; genetik faktörler 
kadar kişinin beslenmesi ve alışkanlıklarıyla yakından ilişkilidir. 
Kişi alkol ve tütün kullanıyorsa, çok tatlı ve karbonhidrattan 
zengin besleniyorsa, vitamin ve mineral eksikliği varsa ve çevre 
kirliliğinin yoğun olduğu bir bölgede yaşıyorsa, onarım yani 
gençleşme arzu edilen boyutta olmayabilir. Gençleşmenin, 
onarımın iyi olabilmesi için, özellikle riskli bireylerde; sistemik 
anti-aging etkili medikal ozon tedavisi, ozon sauna, damardan 
yüksek doz C vitamini, damardan resveratrol, NAD, NAC, 
glutatyon, Myers kokteyl, ozon sauna, baz solüsyonu gibi çeşitli 
ek tedaviler gerekebilir. 
• Planlanan tedavi protokolü ve iyileşme süresi bireysellik 
gösterir.
• Danışan ve hekim birlikte değişimin derecesini belirlerler. 
Doğallıktan uzaklaşmamak, bütünsel yüz yaklaşımında çok 
önemlidir. 
• Tedavi sonrasında ağır fiziksel egzersiz, sauna, hamam, umumi 
havuz, solaryum gibi faaliyetlerin azami bir hafta süreyle 
yapılmaması gerekir.
• İşlem sonrası yoğun kapatıcı ve fondöten kullanmamak 
önemlidir. Enfeksiyon riskini arttırır.
• Yedi ila on dört gün içinde hekimin önerdiği kontrol süresinde 
kontrole gelmesi gereklidir. 
• İşlemin ardından belirli bir süre iğneli cilt bakımı 
yaptırılmaması,
• Alerji var ise alerjiye sebep olan etkenlerin uzman ile 
paylaşılması,
• İşlemden sonra da hekimin uyarılarına uyulması ve 
bilgisi dışında herhangi bir ilaç veya kozmetik veya krem 
kullanmaması önemlidir.

Bütünsel Yüz Yaklaşımı Kimlere Yapılır?
Bütünsel yüz yaklaşımına; aynaya baktığı zaman yüzünde 
üzüntü, yorgunluk ifadesi, solukluk matlık sarkma fark eden 
ve olumlu yönde değişim  ve/veya gençleşme isteyen herkes, 
kadın veya erkek yaptırabilir. Bu ihtiyacı genelde kırk yaş üstü 
bireylerde görüyoruz. 

Bütünsel Yüz Yaklaşımı Uygulaması
Bütünsel yüz yaklaşımı, uzman hekim ile danışanın birlikte 
ayna karşısında yapacakları değerlendirme ile programlanır. 
Bazen tek günde tüm uygulamalar yapılabilirken, bazen de 
üç ila altı aylık süreye ihtiyaç duyulabilir. Cilt kalitesi, kemik 
yapı, bağ doku, yüz anatomisi ve yüzdeki altın oranlar birlikte 
değerlendirilir. İhtiyaçlar belirlenir ve danışanın istekleri 
göz önünde bulundurulur. Cilde yönelik bakımlar, peeling, 
mezoterapi, gençlik aşıları uygulanır. Altın oranı yakalamak 
amacıyla dolgular planlanabilir. Sarkmaları gidermek için ip 
askılama, LIFU, lazer, plazma, altın iğne gibi cihaz destekli 
uygulamalar plana dahil edilebilir. 

Bütünsel yüz yaklaşımı sonrası kalıcılık bir ila beş yıl arasında 
yapılan uygulamaya göre değişir. Belirli ve önerilen aralıklarla 
toksin, gençlik aşısı, mezoterapi uygulamalarının tekrarı ile 
elde edilen iyileşme hali uzun yıllar korunabilir. Bedende 
genel iyileşme ve gençleşmeyi uyaran düzenli egzersiz, sağlıklı 
beslenme, kaliteli uyku, doğru takviyeler, ozon terapi ve D 
vitamini seviyelerinin optimumda tutulması, kilo kontrolü, 
psikolojik stresi yönetmek, cildin nem ihtiyacını desteklemek, 
güneş ışığından korunmak, alkol, tütün, elektromanyetik 
dalgalar ve çevre kirliliği gibi yaşlandırıcı etkenleri mümkün 
olduğunca elimine etmeye çalışmak faydalı olacaktır. 

Bütünsel yüz yaklaşımında amaç doğallıktan uzaklaşmadan, 
mümkün olduğunca cilt kalitesini arttıracak ve kişiyi 
mutlu hissettirecek gençleşme uygulamaları planlamaktır. 
İhtiyaçlar her bireyde değişkenlik gösterdiği için, bireyler 
arasında uygulanacak protokoller ve seans sayıları değişkenlik 
gösterir. Her bireyin iyileşme ve gençleşme potansiyeli de 
farklılık gösterdiğinden, istenilen sonuçlara ulaşılan süre ve 
iyiliğin korunma süresi de farklılık gösterir. Elde edilen iyilik 
ve gençlik halinin korunması da  tekrarlayan hatırlatma 
uygulamalarına ihtiyaç duyar, çünkü yaşlanma ömür bitene 
kadar hızlı/yavaş devamlılık gösteren bir süreçtir... Zamanın 
izlerini silmek mümkündür. Yeter ki biz sağlıklı ve genç 
kalmak isteyelim. Sevgiyle genç ve sağlıklı kalın!  



Çocuk Diș Hekimi Uzm. Dr. Nurgül Demir, diș çürüğünün önlenmesinde 
önemli bir yere sahip olan fl oru ele alarak çocuklarda tavsiye ettiği kullanım 

aralığını MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Nurgül Demir
Çocuk Diş Sağlığı ve Flor

sağlık ve güzellik

UZM. DR. NURGÜL DEMİR

oğada en yaygın bulunan element olan flor, 
diş çürüğü oluşumunu önleme ve ilerlemesini 
durdurmada tartışması güç bir öneme sahip. Flor, 
diş macunlarının içinde temel bileşen olarak 
yer alan ve gelişmiş ülkelerde çürük dişlerin 
tedavisinde kullanılmak üzere popülerleşen bir 

terim olarak sıklıkla medyada karşımıza çıkıyor. 

Florun Dişler Üzerindeki Etkisi 
Flor, hekim tarafından uygulanabilecek profesyonel 
preparatlarla diş yüzeyine uygulandığı zaman; çürük 
bakterisinin zarar vermeye başladığı diş minesi yüzeyindeki 

yapısal bozulmayı tanımlayan “demineralizasyon” olayını 
durdurarak, “remineralizasyon” yani tamir sürecini 
başlatır. Diyet alışkanlıklarının düzenlenmesi, ağız hijyeni 
alışkanlıklarının doğru teknikle ve flor içeren bir diş 
macunuyla devamlılığının sağlanması, topikal olarak 
uygulanan florun etkisini arttıracağı gibi; henüz herhangi bir 
çürük oluşumu görülmeyen, ağız hijyeni iyi olan bireylerde, 
hastanın kendine uyguladığı, koruyucu sayılabilecek tedavileri 
sürdürmesini sağlar.

Flor aynı zamanda çürüğe sebep olan bakterilerin 
metabolik aktivitelerini de etkileyerek, dişlerin çürüğe karşı 
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Macunun hangi 
konsantrasyonda 

fl or içermesi 
gerektiğini, 

çocuğun çürük 
riski durumuna 

göre, çocuk 
diș hekimi 

belirlemelidir.

drnurguldemir

korunmasında rol oynar. Tedavi edici konsantrasyonlarda 
uygulanan florun mine yüzeyinde oluşturduğu koruyucu 
tabaka, ağız içindeki asit ataklarına karşı diş yüzeylerini örterek, 
çürük riski bulunan bölgelerde bakteri üremesini engeller ve 
tamir mekanizmasını çalıştırır. Florun çürüğe karşı korumada 
öne çıkan bu görevlerinin yanı sıra, gelişimi devam eden daimi 
dişler üstündeki güçlendirici etkisi de göz ardı edilmemelidir. 

Çocuklar İçin Diş Macunu Seçerken Dikkat 
Edilmesi Gerekenler
Florun diş yüzeyi ile direkt temasının, koruyucu etkisini 
arttırdığı bilinmektedir ve bu nedenle diş fırçalamanın 
ebeveyn kontrolünde ve doğru teknikle yapılması önem 
taşımaktadır. Çocuklara, günde iki kez ve çocuğun yaşı için 
önerilen miktarda diş macunu kullanarak, diş fırçalama 
alışkanlığı kazandırılmalıdır. Amerikan Pediatrik Diş Hekimleri 
Akademisinin yönergeleri doğrultusunda; üç yaşa kadar pirinç 
tanesi, üç yaştan altı yaşa kadar bezelye tanesi büyüklüğünde 
diş macunu kullanılması yeterlidir ve ilk dişler çıkmaya 
başladıktan sonra florlu macun kullanılmaya başlanmalıdır. 
Macunun hangi konsantrasyonda flor içermesi gerektiğini, 
çocuğun çürük riski durumuna göre, çocuk diş hekimi 
belirlemelidir. Yüksek çürük riski olan hastalarda, profesyonel 
olarak uygulanabilecek flor preparatlarına, ek flor takviyelerine 
veya gargara gibi florlu ağız bakım ürünlerine, hekim, hastanın 
ihtiyaçlarını göz önünde bulundurarak, karar vermelidir. 
Flor kaynağı olarak hastanın kullandığı bir takviye var ise, 
florun günlük olarak önerilen maksimum dozunun üzerine 
çıkılmamasına dikkat edilmelidir.  

Florun Zararlı Etkileri mi Var?
Medyada sıklıkla yer alan ve çok yanlış şekillerde lanse edilen yan 
etkilere gelecek olursak; öncelikle gıda takviyesi veya koruyucu-
destekleyici tedaviler kapsamında piyasada yer alan, “uzman 
bir hekim” tarafından seçilerek önerilen ürünlerin, sadece 
“doğru” ve “yeterli” kullanımının zararsız olduğunu belirtmek 
gerekir. Diğer taraftan, florun da önerilen dozlarının üstünde 
tüketimi, akut veya kronik yan etkilere sebep olabilmektedir. 
Ebeveyn kontrolünde diş fırçalanması ve macunun tükürtülmesi 
veya yapılamıyorsa macunun diş yüzeylerinden silinerek 
uzaklaştırılması, evde bulunan flor preparatlarının çocukların 
ulaşamayacağı yerlerde muhafaza edilmesi ve ilgili hekim 
tarafından çocuğun kullandığı gıda takviyeleri, flor içerikli 
ürünler hakkında eksiksiz bilgilendirilmesi, oluşabilecek riskli 
durumların önlenmesinde yeterli olacaktır. 

Bilinmesi Gereken Beş Önemli Nokta
1. Hekim tarafından önerilen miktarda ve doğru fırçalama tekniği 
ile günde iki kez uygulandıklarında, florlu diş macunları çürük 
riskini kesinlikle azaltmaktadır.
2. İlk dişler çıkmaya başladıktan sonra florlu diş macunu ile 
fırçalanmaya başlanmalıdır.
3. Profesyonel kullanım için üretilen flor preparatlarının yılda iki 
kez çocuk diş hekimi tarafından uygulanması, çürük oluşumuna 
karşı dişleri korur.
4. Tükürme alışkanlığı kazanana kadar çocuklar ebeveyn 
kontrolünde diş fırçalamalıdır.
5. Flor içeren ürünler, çocukların ulaşamayacağı yerlerde 
muhafaza edilmelidir. 



Güzelliğin sağlıkla birlikte var olduğunu söyleyen Medikal Estetik 
Uzmanı Dr. Miray Tümer, kırıșıklıklar ve tedavi yöntemleri hakkında 

MAG Okurlarını bilgilendiriyor.

Uzm. Dr. Miray Tümer
Kırışıklıklara Veda

sağlık ve güzellik
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Ciltte olușan kırıșıklıkların 
tedavisine ne kadar erken 

bașlanırsa sonuçlar o kadar iyi 
olmaktadır. Özellikle hastanın 

ince, kuru bir cildi varsa, 
güneșe maruziyet çoksa, 

genç yașlardan itibaren 
tedavilere bașlanmalıdır.

ğitimlerinizden de bahsederek kendinizi biraz 
tanıtır mısınız?
Aslen Kırşehirliyim. Evliyim ve dokuz yaşında bir kızım 
var. Tıp doktoru olarak on sekizinci yılım. 2006 yılında 
Erciyes Üniversitesi Tıp Fakültesini bitirdikten sonra 
Ankara Numune Eğitim ve Araştırma Hastanesinde acil 

tıp alanında uzmanlık yaptım. Hemen ardından Gazi Üniversitesi 
Eczacılık Fakültesinde zehirlenmeler üzerine klinik toksikoloji 
doktorasına devam ettim. Aynı anda tamamlayıcı tıp alanında 
mezoterapi ve ozon terapi sertifika programlarını tamamladım. Daha 
sonra hem kadın olmanın verdiği merak, hem de estetiğe, sanata olan 
ilgimden dolayı İtalya’ya gittim. Roma’da Universita Di Camerino’da 
üç yıl süren medikal estetik master programını tamamlayıp tekrar 
Türkiye’ye döndüm. Yaklaşık on yıldır Ankara Çukurambar’da 
hizmet vermekteyim. Birçok ulusal ve uluslararası kongre, sertifika 
ve eğitim programlarına konuşmacı ve katılımcı olarak katılmaya 
devam etmekteyim. Spor ve seyahat etmek, yeni yerler keşfetmek en 
büyük zevkim.

Kliniğinizde hangi uygulamaları gerçekleştiriyorsunuz?
Kliniğimde medikal estetik ve tamamlayıcı tıp alanında hizmet 
vermekteyim. Güzelliğin sağlıkla birlikte var olduğu inancıyla 
çalışmalarımı yürütüyorum. Daha çok cilt gençleştirmeye yönelik 
kırışıklık tedavileri, mezoterapiler, cilt bakımları, yaşlanmaya 
bağlı yüzde hacim kayıplarının giderilmesi, cihazlı uygulamalar 
yapmaktayım. Ayrıca bağışıklık sistemini güçlendirmeye yönelik 
ozon tedavileri, glutatyon ve vitamin tedavileri uyguluyorum.

Kırışıklıklar için bir uzmana başvurmanın uygun 
zamanı hangisidir? Genç ya da ilerleyen yaşlarda 
tedaviye başlamanın avantajları ve dezavantajlarından 
bahseder misiniz?
Ciltte oluşan kırışıklıkların tedavisine ne kadar erken başlanırsa 
sonuçlar o kadar iyi olmaktadır. Özellikle hastanın ince, kuru bir cildi 
varsa, güneşe maruziyet çoksa, genç yaşlardan itibaren tedavilere 
başlanmalıdır. İlerleyen yaşlarda ciltte kolajen sentezi de azaldığı 
için kırışıklıklara ilaveten ciltte sarkma, leke, hacim kayıpları gibi 
problemler ekleniyor. Sonuçta ekstra tedavi protokollerine ihtiyacımız 
oluyor, iyileşme süresi uzuyor. Genç yaşlarda tedavilere başlamak çok 
daha uygun.

Kırışıklıklar için hangi tedavileri uyguluyorsunuz? 
Kırışıklıkların tedavisi kişinin yaşına, cildin tipine, ek problemlerin 
olup olmamasına göre değişmektedir. En sık yaptığımız uygulamalar 
mezoterapiler. Gençlik aşısı ve kişinin kendi kanından elde edilen 
PRP, kök hücre uygulamaları çok etkin. Yine mimiklere bağlı oluşan 
kırışıklıklarda botokstan faydalanıyoruz. Karbon peeling, altın iğne 
gibi cihazlı uygulamaların da başarısı yüksek. 

Bu uygulamaları tekrarlamak gerekiyor mu? Süreç 
nasıl işliyor?
Bütün cilt gençleştirme uygulamaları ve kırışıklık tedavileri seanslı 
uygulamalardır. Belli aralıklarla tekrarlamak gereklidir. Yaşlanma 
süreci ve güneşe maruziyet devam ettiği için cildi korumak ve 
zamanın etkilerini geciktirmek için düzenli aralıklarla yaptırmak 
çok önemli. Genellikle on beş gün ara ile iki ila altı seans uygulama 
yapıyoruz ve yılda bir kere tekrarını öneriyoruz. 

E



Vajinoplastiye neden ihtiyaç duyulduğunu açıklayan Doç. Dr. Burcu Kısa, 
bu tedavinin hangi yöntemlerle yapıldığını MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Doç. Dr. Burcu Kısa 
Kadın Sağlığında 
Estetik Çözümler
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ajinal daraltma (vajinoplasti); vajinal 
dokuların gevşemesi, esnekliğinin azalması 
nedeniyle  yaptığımız tıbbi müdahalelerdir. 
Vajinal daraltma cerrahi olarak (ameliyat ile) 
yapılabildiği gibi, CO2 lazer teknolojisi ile lazer 
kullanılarak, anestezi gerektirmeden poliklinik 

koşullarında da yapılabilmektedir.

Bazı zor doğumlardan sonra gelişen vajinadaki kalıcı hasarlar, 
yapısal gevşemelere neden olur. Özellikle birden fazla 
doğum yapanlarda, doğum eylemi uzun sürenlerde, iri bebek 
doğum öyküsü olanlarda, müdahaleli doğum yapanlarda  
vajinal deformasyonlar sık görülür. Obezite ameliyatları 
veya diyet sonrası verilen aşırı kilolar da vajinanın doğal 
yapısını bozmakta, yine vajinada genişleme hatta bazen dış 
dudaklarda sarkmalara neden olmaktadır.

Bilinenin aksine, doğum yapmamış kadınlarda ya da sezaryen 
ile doğum yapanlarda da kolajen yapısındaki bozukluk 
nedeniyle vajinada gevşeklik olabilir. Bazen cinsel ilişki 
sırasında bazen de ilişki dışında vajinadan hava gelmesi 
şikayetiyle başvurabilirler. Karın içi basıncını artıran kronik 
hastalıklar, sürekli öksürük, menopoz ve bazı hormonal 
değişiklikler de vajen kas yapısını bozarak gevşemelere neden 
olur.

Vajinal deformasyonlar; hem görsel olarak hem de cinsel 
ilişki sırasında fark edilir. Bu durum ilerleyen dönemlerde 
cinsel ilişkilerde sorun oluşturmaya başlar. Vajinal dokudaki 
deformasyonlar ilişki sırasında ağrıya, vajinadan hava sesi 
gelmesine, cinsel doyumda azalmaya ve cinsel isteksizliğe yol 
açarlar. Böylelikle zamanla kadının kendine olan güvenini 
azalır. Ayrıca geniş vajina yapısına sahip kadınların vajinal 
enfeksiyonlara yatkınlığı fazladır, her türlü medikal tedaviye 
rağmen geçmeyen akıntı şikayetleri mevcuttur.

V Lazerle Vajinal Daraltma
Hafif ve orta derecede vajinal genişliği olan hastalarda 
uygulanır. Spekulum eşliğinde lazer cihazının probu 
yerleştirilir, birer milimetre aralıklarla vajina duvarlarının 
tamamına 360 derece atış yapılır. Ağrısız ve ameliyatsız bir 
yöntemdir. Kesi, dikiş ve anestezi gerektirmez. Poliklinik 
şartlarında uygulanır. Ortalama on beş ila yirmi dakika 
sürer. İşlem sonrası hasta, günlük hayatına dönebilir. Ayda 
bir kez üç seans tekrarlanır. Lazer işlemi vajinada kolajen 
sentezini ve kanlanmasını artırarak vajinanın kaybettiği 
esnekliğini yeniden kazanmasına ve sıkılaşmasına yardımcı 
olur. İdrar kaçırma şikayeti, sık tekrarlayan vajinal enfeksiyon  
ve menopozda vajinal kuruluğu olan hastalarda da vajinal 
lazer uygulamalarının tedavi edici özelliği bulunmaktadır. 
Lazer uygulamalarının cerrahiye avantajı acısız ve tekrar 
uygulanabilir olmasıdır.

Cerrahi ile Vajinal Daraltma
İleri derecede vajinal genişliği olan hastalarda uygulanır. Genel 
anestezi altında, vajinanın genişleyen bölümü çıkarılarak 
vajina altındaki dokular yaklaştırılır, vajina eski anatomik 
yapısına kavuşturulur. Geçirilmiş operasyonlara ve doğumlara 
bağlı skar dokusu da çıkarılarak onarım yapılır. Yaklaşık bir 
saat sürer. Dikişler kendiliğinden erir, dışarıdan görülmezler. 
Kısa sürede günlük hayata dönülür. Operasyondan sonra altı 
hafta cinsel ilişki ve havuza, denize girmek yasaktır.

Vajinoplasti operasyonu sonrası koruyucu önlemlerle vajina 
dokusunun yeni formu korunabilir. Pelvik taban kaslarını 
güçlendiren Kegel egzersizleri, kas dokusunun güçlenmesinde 
önemlidir. Düzenli beslenme, uyku ve egzersiz de yaşlanma 
sürecini azaltacağı için vajinal formun korunmasına yardım 
eder. Özetle; vajinal daraltma işleminin hangi yöntemle 
yapılacağı, jinekoloğun muayenesine ve kişisel ihtiyaçlara göre 
şekillendirilir. 

Bilinenin aksine, doğum yapmamıș kadınlarda 
ya da sezaryen ile doğum yapanlarda da kolajen 
yapısındaki bozukluk nedeniyle gevșeklik olabilir.



ncelikle kendinizden biraz bahseder 
misiniz? Eğitimleriniz, uzmanlık 
alanlarınız neler?
Elif Öncü: 1983 yılında İzmir’de dünyaya 
geldim. 2002 yılında Selçuk Üniversitesi Diş 
Hekimliği Fakültesinde meslek hayatıma ilk 

adımımı attıktan sonra, Başkent Üniversitesi Diş Hekimliği 
Fakültesinde periodontoloji (diş eti hastalıkları ve cerrahisi) 
doktora ve uzmanlık programından PhD ve uzman doktor 
seviyesi ile mezun oldum. 2012 yılında kısa bir süre Harvard 
Üniversitesi Forsyth Enstitüsünde misafir araştırmacı 
statüsünde görev yaptım. Portekiz Malo Klinik, Bologna 
(İtalya) Diş Hekimliği Fakültesi, Frankfurt Üniversitesi gibi, 
Avrupa’daki birçok merkezde implantoloji ve estetik plastik diş 
eti cerrahileri ile ilgili ileri eğitimler aldım.  2013 yılında Konya 
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Dalının kuruculuğunu yaptım. 2013-2021 yılları arasında 
Periodontoloji Ana Bilim Dalı başkanı ve öğretim üyesi olarak 
birçok meslektaşımın yetişmesine katkıda bulundum. 2021-
2023 yılları arasında Ankara Lokman Hekim Üniversitesi Diş 
Hekimliği Fakültesinde Periodontoloji Ana Bilim Dalı başkanı 
olarak görev yaptım. 2013 yılından beri diş hekimliği lisans, 
periodontoloji ve implantoloji alanında uzmanlık ve doktora 
eğitimleri vermekteyim. Aynı zamanda ulusal ve uluslararası 
dergilerde yayımlanmış yüzden fazla makalem bulunmakta. 
Şu anda Ankara’daki kendi kliniğimde hastalarımı kabul 
etmekteyim. 
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olduktan sonra 2014 yılında düzenlenen Diş Hekimliği Uzmanlık 
Sınavı’na (DUS) girerek Konya’da ortodonti alanında uzmanlık 
eğitimime başlamaya hak kazandım. Dört yıllık uzmanlık 
eğitimimi 2018 yılı sonunda tamamlayarak ortodonti uzmanı 
oldum. Şu anda Ankara’da kendi kliniğimde çalışmaktayım.

Ağız sağlığı tedavilerinde tercih edilen son 
teknolojilerden biraz bahseder misiniz?
Biz diş hekimleri artık yüksek teknolojinin, bize sunmuş 
olduğu tüm avantajlarından faydalanabiliyoruz. Dijital ağız 
içi tarayıcıları sayesinde geleneksel ölçü yöntemlerinin neden 
olduğu, kaşığın ağız içine girme hissini ve bulantı refleksi olan 
hastalardaki rahatsızlığı minimum seviyeye indirebiliyoruz. Bu 
teknolojilerin kliniklerimize girmesiyle birlikte tedavi hızı çok 
arttırdığı için hastaların koltukta geçirdiği süre de azalmış oluyor. 
Zaman günümüzde hepimiz için çok daha kıymetli. Bu dijital 
teknolojilerin diş hekimliği uygulamalarında kullanılması ile 
birlikte gülüş tasarımını dijital ortamda tasarlayıp sonrasında 
hastalarımızın nasıl bir gülüşe sahip olacağının görsel provasını 
yapabiliyoruz. Benzer şekilde, bilgisayar destekli tomografi 
cihazları ile implant operasyonlarının üç boyutlu planlamasını 
yaparak operasyon öncesinde kullanılacak materyal ve 
yöntemleri belirleyebildiğimiz için hastalarımızın tedavi süreci 
öncesinde yapılacak tüm işlemler hakkında ayrıntılı olarak 
bilgilendirilmesini sağlayabiliyor ve tedavi sırasında herhangi 
bir beklenmeyen sürprizle karşılaşma ihtimalini minimalize 
etmiş oluyoruz. Operasyon mikroskoplarının ve “loop”ların diş 
hekimliği kliniklerine adaptasyonu ile birlikte kanal tedavileri ve 
diş eti estetik plastik cerrahisi gibi incelik gerektiren tedavilerinde 
en ufak ayrıntıları görerek ve hâkim olarak çalışabiliyoruz. Böylece 
incelik gerektiren tedavilerin başarı oranları, geçmiş dönemlere 
göre oldukça artmıştır. Bu nedenle günümüzde diş çekim oranları 
azalmış ve dişlerin ağızda kalma süreleri uzamıştır. Benzer 
şekilde geçmiş dönemlere kıyasla implant uygulamaları gibi 
cerrahi tedavilerin başarısı oldukça artmıştır ve hastalar cerrahi 
süreçleri daha konforlu geçirebilmektedir. İmplant tedavilerinde, 
kemik arttırma tedavilerinde, gömülü yirmi yaş dişi çekimi 
ve kist tedavilerinde kullanmayı tercih ettiğimiz piezocerrahi 
cihazlar ve diş eti cerrahisinde tercih ettiğimiz dental lazerler; 
atravmatik ve minimal girişim içeren cerrahiler yapmamıza 
olanak verdiği için operasyon sonrası oluşacak ağrı, ödem, şişlik 
ve kanama gibi istenmeyen durumları oldukça azaltmaktadır. 
Diş hekimliği ve tıpta kök hücre tedavileri yaygınlaştığı için 
kliniklerde bulunan santrifüj makineleri sayesinde, cerrahi 
tedaviler sırasında hastalarımızın kendi kanından elde ettiğimiz 
kök hücre içeriğinden zengin PRF (trombositten zengin fibrin) 
uygulaması ile yara yerlerinin iyileşme hızının ve yara iyileşmesi 
kalitesinin arttırılması sağlanmaktadır. Diş eti tedavisi sırasında 
kullandığımız “guided biofilm therapy” cihazları ağrısız ve 
ayrıntılı diş temizliğine olanak vermekte ve sonrasında tekrar diş 
taşı ve leke oluşumunu oldukça azaltmaktadır. 

Teknolojinin gelişmesiyle birlikte ortaya çıkan şeffaf plaklarla 
ortodontik tedaviler de günümüzde geleneksel diş teli ile yapılan 
tedavilere oranla sıklıkla tercih edilmektedir. Üç boyutlu 
görüntüleme yöntemleri sayesinde dijital tarama cihazları 
kullanılarak henüz muayene sırasında, tedaviye başlamadan önce, 
tedavi sonunda nasıl bir görüntü oluşacağı hastalara birkaç saniye 
içerisinde gösterilebilmektedir. Bu son teknoloji tedaviyle; metal 
braketler ve diş teli kullanımını gerektirmeyen, kişiye özel olarak 
hazırlanmış şeffaf plaklarla daha kısa sürede tamamlanan, daha 
estetik ve çok daha konforlu bir çözüm sunulmaktadır.

Diş eti tedavisinde hangi yöntemler kullanılıyor 
ve süreç nasıl ilerliyor?
Öncelikle diş eti hastalığına neden olan durumlar tespit 
edilmeli, çünkü lösemi gibi bazı ciddi hastalıkların ilk 
bulgusu diş eti hastalığı olabilir; ancak, çoğunlukla sebebi diş 
taşları ve mikrobiyal dental plak olduğu için bu eklentilerin 
temizlenmesini sağlayan “faz 1” tedaviler adını verdiğimiz 
diş taşı temizliği, derin temizlik olarak bilinen kök yüzey 
düzeltmesi (küretaj) ve subgingival irrigasyon gibi mekanik 
tedaviler yapılmalıdır. Çok derin kemik kayıpları varsa 
periodontal cerrahi tedaviler (faz 2 tedaviler) ile ileri cerrahi 
tedaviler yapılmalıdır. Dişleri destekleyen kemikteki kayıp 
şekline ve miktarına göre otojen veya sentetik kemik greftleri, 
büyüme faktörleri ve membranlar ile rejeneratif tedavilerden 
faydalanarak, kaybedilen kemik kısmen veya tamamen geri 
kazanılabilmektedir. Doğru zamanda ve doğru materyaller 
ile yapılan diş eti tedavileri ile dişlerin ve implantların 
ağızdaki yaşam ömrünü uzatmak ve hatta kaybedilen 
dokuları tekrar kazanmak mümkündür. Düzenli diş hekimi 
kontrolleri, hastalığın erken teşhisi için çok önemlidir.

Geleneksel braketlerin yerine, şeffaf plaklar 
gibi modern ortodontik seçeneklerden biraz 
bahseder misiniz?
Şeffaf plak tedavisi diş telinin alternatifi olan yeni nesil 
ortodontik tedavi yöntemidir. Eskiden yalnızca belirli 
ortodontik problemlerin çözümü için kullanılabiliyordu. 
Teknolojinin gelişmesi ve Ar-Ge çalışmaları sonucunda artık 
her türlü ortodontik problemin tedavisinde kullanılabiliyor. 
Şeffaf plakların en önemli özelliği, tedavi sırasında günlük 
yaşamın olumsuz anlamda etkilenmiyor olmasıdır. Öncelikle, 
şeffaf plaklar ağzınızda hemen hemen hiç görünmez ve 
tedavi süresince güldüğünüzde diş telinde olduğu gibi braket 
ve tel görüntüsü oluşmaz. Plaklarınızı yemek yerken, bir şey 
içerken ya da diş fırçalarken kolayca çıkartabilir, dilediğiniz 
yemeği yiyebilirsiniz. Tedavide braketler yerine yumuşak 
plaklar kullanıldığı için dişleri ve diş etlerini rahatsız edecek 
bir durum ortaya çıkmaz. Ayrıca şeffaf plaklar, yetişkinlere 
olduğu gibi çocuklara ve gençlere de rahatlıkla uygulanabilir. 
Çenenin ileride veya geride olduğu durumlarda da şeffaf plak 
tedavisini uygulamak mümkündür. 
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endinizden ve eğitim hayatınızdan 
bahsederek başlar mısınız? Uzmanlık 
alanlarınız ve verdiğiniz hizmetler 
nelerdir? 
1988 yılında Antakya’da doğdum ve lise hayatımın 
sonuna kadar burada yaşadım. 2006 yılında Selim 

Nevzat Şahin Anadolu Lisesinden mezun olarak Samsun 
Ondokuz Mayıs Üniversitesi Diş Hekimliği Fakültesini 
kazandım. 2012 yılında buradan diş hekimi ünvanını alarak 
mezun oldum. 2016 yılında Hatay Mustafa Kemal Üniversitesi 
Diş Hekimliği Fakültesi Protetik Anabilim Dalı’nda başladığım 
uzmanlık eğitimimi 2019 yılında tamamlayarak protetik 
diş tedavisi uzmanı olarak meslek hayatıma devam ettim. 
2022 yılında Antakya’da ortaklarımla beraber açtığımız 
kliniğimizde klinisyen olarak çalışmalarıma devam ederken 
6 Şubat’ta şehrimizin yok olması sebebiyle Ankara’ya gelerek 
Dental Estetik Center ailesinin bir parçası oldum. 

Depremden biraz bahsedip Ankara’ya gelme 
sürecinizi anlatır mısınız?  
O gece orada yaşayan herkes için kâbus gibi bir geceydi. Bir 
daha yakmayacağımızı bilmeden ışıklarımızı kapatıp uyumaya 
geçtikten birkaç saat sonra şiddetli ve bitmeyen bir sarsıntıyla 
uyandık. Eşim neredeyse sekiz aylık hamileydi, o yüzden 
deprem boyunca tek temennim ona ve çocuğumuza bir şey 
olmadan evden çıkabilmekti. Nihayet deprem durduğunda ağır 
hasarlı evimizden koşarak çıktık. Dışarı çıktığımızda durum 
felaketti. Arabamızın üzerine düşen moloz parçaları sebebiyle 
tavan ezilmiş arka cam kırılmıştı. Neyse ki arabamızın ön 

kısmında sorun yoktu arabaya binip direkt annemlerin yanına 
gitmeye çalıştık. Oraya vardığımızda binanın yarısının çökmüş 
olduğunu gördük. Apartmanda enkaz altında canlı kalanları 
etraftan yardıma gelenlerin sayesinde çıkarabildik. Çok şükür 
ki annemle kardeşim en üst katta oldukları için kurtulanlar 
arasındalardı.  

Diğer kardeşim, eşi ve henüz bir yaşına basmamış yeğenimin 
yanına ulaşabildiğimizde onların da binasının ağır hasarlı 
olduğunu ve tüm duvarlarının yıkıldığını, çok şükür ki onların 
da yan daireden canlı olarak çıkabildiğini gördük. Annemin 
ayağında ne kadar ciddi olduğunu bilmediğim bir ezilme vardı. 
Etrafımızda gördüğümüz hastaneler yıkılmıştı. Bu yüzden 
kendi araçlarımızla önce Adana’ya oradan da birkaç gün sonra 
Ankara’ya geldik. Eşimin iki kardeşinin burada olması ve 
deprem açısından nispeten güvenli olması sebebiyle Ankara, 
bizim için sığınacak en güvenli liman oldu diyebilirim. 
 
Diş hekimliği uygulamalarında tedavi protokolleri 
ne şekilde gelişti? Örneğin; tamamen dişsiz bir 
hastanın bir elmayı rahatça ısırabilme şansı var 
mı? 
İmplant uygulamaları ve dijital diş hekimliği tedavi 
protokolleri çok olumlu gelişmelere imza attı. Eskiden tamamen 
dişsiz hastalarımız için implant öncesi dönemde tek tedavi 
seçeneğimiz, toplumda genelde damak protezler adıyla bilinen, 
takıp çıkarılarak kullanılan geleneksel total protezlerdi. 
Yine çok sayıda diş kaybı olan durumlarda tedavi seçeneği, 
toplumda kancalı protezler olarak bilinen hareketli parsiyel 
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protezlerdi. İmplant uygulamaları sayesinde kısmi diş kaybı 
olan hastalarımızı kancalı protezlerden tamamen kurtararak 
implant üstü protezler ile sabit dişlere kavuşturuyoruz. 

Tamamen dişsiz hastalarımızda da kaybedilen doku miktarı 
ve kalan kemik miktarına göre tamamen implant üstü sabit 
protezler hazırlayarak hastamızı dişlerine kavuşturabiliyoruz. 
Tamamen sabit protez uygulaması yapamadığımız 
durumlarda, barlı veya çıtçıtlı protezler hazırlayarak hastamıza 
neredeyse sabit kadar konforlu ve estetik protezler hazırlıyoruz. 
Yani, tabii ki hiç dişi olmayan hastalarımız da tedavi sonunda 
elmayı ısırarak yiyebiliyorlar. 

Peki, bu operasyonlar ürkütücü, ağrılı süreçler 
mi? Operasyon sırasında ve sonrasında süreç nasıl 
işliyor, nelere dikkat etmek gerekiyor? 
O bölgeleri uyuşturmuş olduğumuz için işlem sırasında ve 
sonrasında kesinlikle hiçbir şeklide ağrı hissi oluşmuyor. 
Sonrasında oluşabilecek hafif ağrı ve şişlikleri önlemek 
için de operasyon sonrası hastamıza gerekli ilaçları 
yazarak, tedavi sonrası sürecin rahat geçmesini sağlıyoruz. 
Ayrıca dijital diş hekimliğindeki gelişmeler sayesinde 
hazırladığımız cerrahi plaklar yardımıyla, dikişsiz implant 
uygulamaları gerçekleştiriyoruz. Bu uygulamada dokuya hiç 
zarar vermediğimiz için operasyon sonrası ağrı, şişlik gibi 
komplikasyonlar neredeyse hiç gözlenmiyor.  

Tüm dişlerini kaybetmiş hastalarınızda, çene 
kemiğinin yetersiz olduğu durumlarda az sayıda 
implant kullanarak sabit protez yapma şansı var 
mı? 
Tüm dişlerimizi kaybettiğimiz durumlarda kaybettiğimiz 
tek şey dişlerin kendisi olmuyor. Diş kaybıyla beraber dişi 
çevreleyen kemik miktarında da ciddi kayıplar gözleniyor. 
Kemik kayıpları, yerleştirebileceğimiz implant sayısını ve 
yerlerini direkt etkileyen faktörlerin başında geliyor. 

Diş kaybıyla beraber implant yerleşimini sınırlandıran 
faktörlerden bir diğeri çene kemiklerimizde bulunan sinüsler 
ve sinir yapıları gibi anatomik oluşumlar. Kemik kaybıyla 
beraber bu anatomik yapılar daha yüzeysel hale geliyor ve 
implantları bu yapılara zarar vermeden yerleştirmek için ileri 
cerrahi teknikler kullanmamız gerekiyor. Hastalarımızın 
genel sağlık durumları, tedavi süresinin uzaması, artan tedavi 
maliyetleri gibi durumlar bazen bu tekniklerin kullanılmasını 
engelleyebiliyor. 

Böyle durumlarda implantlarımızı eğimli yerleştirerek 
hastalarımıza çok hızlı bir şekilde implant üstü protezler 
yapmamızı sağladığı için bu tekniği kullanıyoruz. Hastamız 
operasyon gününde sabit dişleriyle klinikten ayrılıyor ve 
sonraki tüm süreci sabit dişlerle tamamlıyor. 
 
Dijital diş hekimliği uygulamaları nelerdir, 
hekimler ve hastalar için nasıl kolaylıklar 
sağlamıştır? 
Teknolojinin dolu dizgin, yokuş aşağı bir hızla ilerlediği bir 
zamanda yaşıyoruz. Artık cebimizdeki telefonu, konuşmak 
için çıkarıp sonrasında yerine koyuncaya kadar geçen 
zamanda bile telefonla ilgili yeni bir güncelleme geliyor. 
Dijital süreç bu hızla ilerlerken diş hekimliği; bu gelişimlere 
çok hızlı adapte olup bünyesine çok kısa sürede katabilen 

bir tedavi protokolüne sahip oldu. Bu gelişmeler ışığında 
görüntüleme yöntemlerinden üretim tekniklerine kadar 
pek çok yenilik ortaya çıktı. Örneğin; dental volümetrik 
tomografiler sayesinde hastalarımızın sadece çene 
bölgesinden elde edilen detaylı görüntülerle, hastaların tüm 
cerrahi uygulamaları ve implant planlamaları hassas bir 
şekilde yapılırken; hastanın medikal tomografilere göre 
maruz kaldığı radyasyon miktarı, kullanılan cihazlara bağlı 
olarak altı ila on kata kadar azalmıştır. Bu görüntüleme ile 
hazırladığımız cerrahi plakların hayatımıza girmesiyle, 
uygun vakalarda hastalarımıza tamamen dikişsiz bir şekilde 
implant operasyonları yaparak çok kısa bir süre içinde onları 
kliniğimizden uğurlayabiliyoruz. Ölçü tekniklerimiz gelişti. 
Geleneksel ölçü maddeleri yerine ağız içi tarayıcılar ile 
saniyeler içinde dijital olarak aldığımız ölçüler özellikle mide 
bulantısı olan hastalar için, işlemin çok daha konforlu hale 
gelmesini sağladı.   
 
Bir gün içinde, kırılan bir dişin kaplamasının 
yapılması mümkün mü?  
Genelde halk arasında “diş kaplaması” diye bilinen porselen 
veya zirkonyum kron protezlerinde tedavi protokolü; dişin 
küçültülmesi, geleneksel yöntemlerle ölçü alınması, bu 
ölçülerin teknisyen laboratuvarlarına gönderilip orada 
üretilmesi gibi uzun ve detaylı üretim sürecine sahipti. Dijital 
dönüşüm ile bu süreç; tedavi protokolünden çıkarılıp, ağız 
içinde dijital tarayıcılarla saniyeler içinde ölçü alınıp, aynı 
gün kliniklerde üretime geçilerek ve hastalarımızın saatler 
içinde gerçek dişlerine kavuşarak kliniklerimizden ayrılması 
ile sonuçlandı. Bu sayede hem biz hem de hastalarımız 
zaman anlamında ciddi bir avantaj kazandık. Ayrıca 
ölçü ve üretim aşamalarına yapay zekânın dahil edilmesi 
ile, zaman kazancının yanında ara aşamalarda ortaya 
çıkabilecek pek çok problemi elimine etmiş olduk. Bu sayede 
bu tür hastalarımızı; saatler içinde dişlerine kavuşturarak 
kliniğimizden uğurlamak mümkün oldu.  



murilik yaralanması nedir?
Omurilik yaralanması; spinal kord yani 
omuriliğin, beyinden çıktığı yerden, omurilik 
soğanından itibaren boyun, sırt, bel, kuyruk 
sokumuna kadar olan herhangi bir seviyede 

hasarlanmasıdır. Hastalık ya da travmaya bağlı omuriliğin bir 
hasara uğraması sonucu ortaya çıkabilir. Uğradığı bu hasar 
sonucu omurilik, iletişim görevini yapamaz hale geliyor. 

Omurilik yaralanmalarının en önemli nedenleri 
nelerdir? 
Trafik kazası, yüksekten düşme, ateşli silah yaralanmalarına 
bağlı olabileceği gibi omuriliği besleyen kan damar yapısında 
bozukluk veya anormal bağışıklık yanıtı sonucu da meydana 
gelebiliyor.

Omurilik yaralanmaları nelere yol açıyor?
Omurilik yaralanmalarını tam veya kısmi olarak iki gruba 
ayırıyoruz. Yaralanma seviyesinin altında güç ve hareket kaybı, 
sıcak ve soğuk, dokunma gibi duyuların kaybı, mesane ve 
bağırsak kontrolünün kaybı ve istemsiz kasılmalara neden 
olarak, hastanın yürümesini ve günlük yaşamsal aktivitelerini 
ciddi oranda etkileyebiliyor. Yüksek seviyeli yaralanmalarda 
solunum güçlüğü de eşlik edebiliyor.

Omurilik, zedelendikten sonra iyileşir mi?
Omurilik bir sinir dokusudur ve sinir dokuları hasarlandığında 
iyileşme maalesef sınırlı olur. Omurilik hasarının şiddetine 
göre bazı iyileşmeler de bekliyor ve görüyoruz. Omurilik 
yaralanmasının tedavisi alanında umut vadeden kök hücre 

O

Beyin kanaması, kafa travması, inme, 
beyin tümörü ve omurilik yaralanmaları 

sonucu olușan felçler ile MS, Parkinson 
gibi nörolojik hastalıklarda geleneksel fizik 
tedavi ve rehabilitasyonun yanı sıra robotik 

rehabilitasyon programları uygulanıyor. Hastayı 
mümkün olan en aktif duruma ulaștırmayı 
amaçladıklarını söyleyen Romatem Ankara 

Fiziksel Tıp ve Rehabilitasyon Uzmanı 
Prof. Dr. Alper Murat Ulașlı, omurilik 

yaralanmaları hakkında bilgi veriyor…

Robotik 
Rehabilitasyon

PROF. DR. ALPER MURAT ULAȘLI

ve omurilik elektriksel uyarımını da içeren çok yönlü tıbbi 
araştırmalara devam ediliyor.

Omurilik yaralanmasının tedavisi ve 
rehabilitasyonu nasıl bir süreç?
Omurilik yaralanması maalesef bir insanın başına 
gelebilecek en kötü sağlık durumlarından birisidir. 
Rehabilitasyonu uzun bir süreçtir ve hayat boyu devam 
edebilir. Hastayı bütünüyle değerlendirmek ve tedavisini 
buna göre planlamak önemlidir. Tedaviyi planlarken hareket 
kayıpları, duyu kayıpları, yürüme kabiliyeti, mesane ve 
bağırsak bozuklukları, varsa bası yaraları, istemsiz kas 
kasılmaları, kan basıncı değişiklikleri, eklem sertlikleri vb. 
dikkate alınır. Ayrıca hastanın yürümesini kolaylaştırmak ve 
desteklemek amacıyla uygun ortez kullanımı sağlanır.

Omurilik yaralanmaları rehabilitasyonunda 
robotların rolü nedir?
Omurilik yaralanması sonrası rehabilitasyonun en 
büyük hedeflerinden birisi mobilitenin (hareket hali) 
sağlanarak hayat kalitesinin artırılması yönündedir. Kısmi 
yaralanması olan hastalarımızda kol robotları ile kol ve elin 
fonksiyonlarının iyileştirilmesini ve yürüme robotları ile de 
yürümenin tekrardan sağlanmasını amaçlıyoruz. Robotlar ile 
tekrarlı, ilerleyici hareketler yaptırarak nöral plastisite yoluyla 
sinirsel iyileşme ve fonksiyonların tekrar kazanılmasını 
hedefliyoruz. Yürüme robotları, yürümenin yanı sıra kas 
spastisitesinin (kas tonusunun artarak istemsiz kasılmaların) 
azaltılması, kemik yoğunluğunun artırılması, bağırsak 
fonksiyonlarının iyileştirilmesine de katkı sağlayabiliyor.  

sağlık ve güzellik

214 magdergi.com.tr





Bini Aşkın 
Davetlisiyle 
Açıldı
Karaer Ağız ve Diş Sağlığı 
Merkezi, Ankara’nın gözde 
semtlerinden Beytepe’deki 
muhteşem bir davetle açıldı.

Açılış törenine; aralarında Gölbaşı Belediye Başkanı 
Ramazan Şimşek, Yenimahalle Belediye Başkanı Fethi 
Yaşar, Adalet Bakan Yardımcısı Ramazan Can ve 
Uyuşmazlık Mahkemesi Başkanı Muammer Topal gibi 
isimlerin de bulunduğu binden fazla davetli katıldı. 
Merkezin sahip olduğu donanım ve uzman kadrosu 
hakkında konukların bilgilendirilirmesinin ardından 
Gizem Aktaş’ın sahnesiyle açık hava konseri başladı. 
Hem sağlık hem eğlence konularında dikkat çekici 
bir açılışa ev sahipliği yapan etkinlik, katılımcıların 
beğenisini kazandı. 

davet

EYLÜL OLMUȘ, EZGİ BALİ

BURÇİN BUDAKOĞLUMUSTAFA KEMAL GÜVEN, MEHMET ÇETİN

BERKE-TEVFİK-OĞUZCAN KARAER
216



FÜSUN KARAER

ELİF BEYHAN, ESMA ÖZYÜREKEROL ÇELİKSU ÖZOĞLU, EKİN GÜNAY

FETHİ YAȘAR RAMAZAN ȘİMȘEK NAZAN SEVEN

NEZİH ALLIOĞLU

Merkezin 
resmî açılıșı, 
konuklarına 
sağlık 
hizmetlerinin 
yanı sıra renkli 
ve sosyal 
etkinliklerle dolu 
bir gün yașattı.



Sağlıklı yașama verdiği önemle de bilinen Pilates Club Master Eğitmeni 
Gülșah Tașkın, kendi ismiyle kurmuș olduğu Beauty Club ile cilt bakımı 

konusunda da çalıșmalar yapıyor. Araștırmaları sırasında GIGI Laboratories ile 
tanıșan Tașkın, markanın ürünlerini ve içeriğini MAG Okurları için anlatıyor. 

Gülşah Taşkın
Medikal Hammadde İçeriğiyle GIGI
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ncelikle kendinizden bahsederek başlar 
mısınız?
Uzun yıllardır Ankara’da kadınlara özel spor ve sağlık 
alanında hizmet veren bir tesisimiz var. Aynı zamanda 
tesisimde “Pilates Club”ın master eğitmeni olarak, 
eğitmen yetiştirme programını yürütüyorum. Şu 

anda da bünyemize yeni eklenen “Beauty Club” ile hizmet vermeye 
devam ediyoruz.

Hizmet ve tesis olanakları açısından kaliteyi önemsiyorum ve 
bu sebeple çok kaliteli bir misafir portföyüne hizmet veriyoruz. 
Konuklarımızın bu kaliteyi hissetmesi ve aldığı hizmetten mutlu 
olması bizim için paha biçilemez. Diğer açıdan, hem misafirlerimiz 
hem de yakın çevrem beni sağlıklı yaşama verdiğim önem ve 
çabamla tanır. Bu konuda da güvenmeleri beni çok mutlu ediyor, 
doğal olarak da çalışma azmi veriyor.

Derin ve Lâl adında iki kızım var. Çok yoğun çalışmama rağmen 
aileme gerekli vakti ayırmaya çalışıyorum.

Gülşah Taşkın Beauty Club’ın açılışından, GIGI ile 
tanışmanızdan ve markanın Türkiye’ye gelişinden 
bahseder misiniz?
Üyelerimizin yoğun talebi ile Beauty Club’ı kurmaya karar 
verdim fakat on yıldır bu sektörde bize karşı oluşan güveni de asla 
sarsmak istemiyordum. O sebeple kabin cilt bakımları ve ev devam 
ürünleri için ciddi bir araştırmaya girdim. Sıradan bir piyasa ürünü 
kesinlikle istemiyordum. Bu arayış içerisinde yollarımız GIGI 
Laboratories Türkiye’nin sahibi, ana distribütörümüz Tevfik Bey 
ve Victoria Hanım’la kesişti. GIGI ülkemizde çok yeni fakat 1957’de 
kurulmuş, İsrail’in ilk dermokozmetik markasıdır. İsrail’in tıp 
alanındaki başarılarından bahsetmeme gerek yok sanırım. Ürün ve 
bakımlarını denedikten sonra markaya hayran oldum ve sadece bu 
markayla çalışmak istedim. Geri dönüşleri o kadar güzel ve ürünler 
o kadar keyifliydi ki ürüne sonsuz güvenerek kısa bir sürede bölge 
bayisi oldum ve yolumuza devam ettik.

Ürün yelpazenizde neler bulunuyor?
İşin en keyifli kısmı bu diyebilirim, çünkü GIGI her cilt sorununa 
karşı farklı ürün serileri ile bizi hiçbir şekilde eksik bırakmıyor. 
Akneli ciltlerden tutun da, lekeli, kuperozlu, yenilenme ihtiyacı 
olan, yaşlanma karşıtı gibi birçok talebe karşılık veren çeşitli ürün 
serileri mevcut. Bu sebeple hem misafirlerimizin cilt sorununa göre 
kabin cilt bakımı uyguluyor hem de aynı bakımın ev devam ürünü 
ile bakımı maksimum seviyeye çıkarabiliyoruz.

Ürünlerinizde hangi aktif bileşenleri kullanıyorsunuz? 
İçeriğinizden biraz bahseder misiniz?
GIGI’yi diğer tüm kozmetik markalarından ayıran özelliği bu 
aslında, çünkü GIGI bir laboratuvardır ve GIGI üretir, diğerleri takip 
eder. GIGI ürünleri medikal seviye hammadde kullanır, kozmetik 
seviye hammadde değildir. Uzmanlar, medikal seviye ürünlerin en 
üst kalite hammadde kullanımı, çok yüksek seviye etkin madde 
oranı, çok üst seviye araştırma, saf ürün kalitesi ve FDA gibi en üst 
seviye standartlarda üretim kalitesi şartları arandığını bilir. Ayrıca 
nano teknoloji kullanım izni henüz bütün firmalarda mevcut değil. 

Müşterilerinizin hangi güzellik sorunlarına çözümler 
üretiyorsunuz?
• Akneli ciltler için; Aknon serimizle çok güzel sonuçlar aldığımız 
bir bakım uyguluyoruz. 
• Lekeli ciltler için; en gözde ürünlerimizden birisi Ester C, ışıltı 

Ö

bakımından stabil C vitamini olarak piyasadaki en kaliteli 
ürünlerden biri.
• Nutri Peptide; cilt yaşlanmasını geciktirmek için herkesin 
kullanması gereken bir ürün. 
• Recovery serimiz; tüm çatlak ve kuperozlu ciltlerde ciddi 
bir yenileyici bakım sunarak, cilt çeperini güçlendirirken, 
kızarık görünümünü gözle görünür şekilde ortadan kaldırır.
• Mezoterapi kokteylleri, nano teknoloji ile cildin en alt 
tabakasına etki eder.
• G4 Anti Age yaşlanma karşıtı serimiz; cildin tüm 
katmanlarını harekete geçiren, PCM complex (GIGI patentli 
peptide ceramid ve matrix bileşeni) ve yirmi iki aktif madde 
içeren eşsiz bir üründür. 
• Uluslararası ödül almış ürünlerimiz bulunuyor. Dünyanın 
en önemli organizasyonu olan “Pure Beauty Global 
Esthetic Awards” kırktan fazla ülkenin katılımı ve küresel 
markaların yarıştığı bir organizasyondur ve ödül almak çok 
zordur. 

GIGI ürünlerine nereden ulaşılabilir?
GIGI çok özel bir üründür ve internet satışı gibi her yerde 
bulunmuyor. GIGI ürünlerini sadece anlaşmalı doktor 
kliniklerinden ve tabii ki de bizden temin edebilirsiniz. 



Șimdilerde, televizyon ekranlarında kendi sunduğu programıyla seyirci 
karșısına çıkan ünlü Psikolog Esra Ezmeci, kișinin öz değerini ve öz güvenini 
korumasının önemine değinirken partnerler arasında olușabilecek sorunlarla 

bașa çıkma yöntemlerini MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Esra Ezmeci 
İlişkilerdeki Sorunlara Yaklaşım

röportaj
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Bir ilișki bittiğinde kișinin belirli bir 
süre neler yașadığını, ne değișimler 
geçirdiğini, neleri hâlâ bir yük olarak 

tașıdığını analiz etmesi gereklidir.

letişim sorunları, birçok ilişkide 
çatışmalara neden olabiliyor. Bunları 
çözmek için önerileriniz neler olur? 
Çatışmalar nasıl yönetilebilir? 
Bir ilişkinin sağlıklı ilerlemesi için en önemli yol, 
güçlü bir iletişime sahip olmaktır. Söylenmesi her ne 

kadar kolay olsa da çiftlerin doğru iletişim kanalını yakalaması 
söylendiği kadar kolay olamıyor. İlişkilerde sorunun en çok 
çıktığı konulardan birisi de partnerlerin birbirlerinin zihnini 
okumuşçasına davranması oluyor. Bundan dolayı bu durumu 
kurtaracak en önemli şey istek, talep ve çözüm önerilerini 
çiftlerin birbirine açıkça ve doğrudan söylüyor olmasıdır. 

Özellikle çiftlerin birbirleriyle olan ilişkilerinde teşekkür etmek 
ve özür dilemek kavramlarının eksik olduğuna şahit oluyorum. 
Her iki davranış da insanlar arası ilişkileri geliştirmede 
önemli araçlardır. Bundan dolayı, gerektiğinde bu kelimeler 
kullanılmaktan kaçınılmamalıdır. 

Sonrasında iyi bir iletişimin en temel koşulu aslında iyi bir 
dinleyici olmaktır. Karşınızdakine beden dilinizle ve göz 
temasınızla dinlediğinizi belli ettiğinizde hem çiftler arası 
iletişim hem de duygusal bağ kuvvetlenmeye başlayacaktır. 
Özellikle zor bir gün geçirdikten sonra partnerimizin stresli 
anlarımızda anlayışlı olup daha olumlu davranması da iletişimi 
kuvvetlendirecektir. Elbette bu, sürekli tek partnere yapılmadığı 
müddetçe.

Son olarak da yaşanılan tüm problemleri kestirip atmak 
yerine bu durumu nasıl çözebiliriz ortaklığı ile probleme 
yaklaşmalarını öneririm. Yaşanılan sorunlarda yapıcı 
konuşmaya çabalamak, ilişkilerde sevgi ve saygının sürekli 
hissedilmesini sağlar.
  
İnsanlar zaman zaman geçmiş ilişkilerinin izini 
taşıyarak, yeni ilişkilerine bir yükle başlar. Bu 
duygusal valizi bırakmanın yolları neler olabilir? 
Öncelikle ilişki bittiğinde hemen başka bir ilişkiye başlamak 
çok daha fazla yaralanmalara sebebiyet verir. Bundan dolayı 
kişinin belirli bir süre neler yaşadığını, ne değişimler geçirdiğini, 
neleri hâlâ bir yük olarak taşıdığını analiz etmesi gereklidir. Eğer 
bu durum olmazsa kişi yeni yaşadığı ilişkide, eski ilişkisinin 
birçok izini taşımaya başlar. Örneğin; bir önceki ilişkisinde 
sürekli güven problemi yaşadıysa yeni ilişkisindeki kişi çok 
güvenilir davransa da o kişiye güvenmemek için nedenler arar. 
Bu duygusal valizi bırakmak için kişinin öncelikle kendisiyle 
yeniden tanışıp, barışıp, sonrasında da ilişkisinin izlerini analiz 
edip kurtulduktan sonra yeni bir ilişkiye başlaması gereklidir. 
  
Bir ilişkide, kişinin kendi değerini bilmesinin 
öneminden bahseder misiniz? Kendi değerini 
düşük gören bir kişiye yaklaşımınız nasıl olur? 
Kendi değerini bilmenin en önemli parçası; kişinin kendi tüm 
özelliklerini önemli ve vazgeçilmez olarak görmesidir. Kendisine 
zarar verecek olan olay ve kişilere sınırlar koyar. Kendi değerini 
bildiği için duygusal ve sosyal ilişkilerde mağdur rolüne düşmez, 
yaşadığı her olaydan türlü tecrübeler edinir. Hayallerinden ve 
olmak istediği kişiden asla vazgeçmez. Bu davranışları ilişkisinde 
de uygulayan  kişinin duygusal anlamda zarar görme olasılığı 
minimum olacaktır. Kendi değerini bildiği için de partneri de ona 
aynı kendisinin ona davrandığı şekilde davranabilecek, başka 
şekilde davranamayacaktır.  

İ

Kişi ilişkide eğer ki kendi değerini düşük görürse, 
partnerinin ona yapacak olduğu tüm sınır ihlali ve duygusal 
manipülasyonlara açık hale gelecektir. Bu durumsa öz 
güvenini düşürüp kendini sevmemesine, kendine değer 
vermemesine neden olup kişiyi kurbanlaştıracaktır.   
 
Yaşanılan bir ihanet sonrasında kişi, kendine 
olan güvenini yeniden nasıl kazanabilir? 
Aldatılmakla baş edip kendine olan güveni kazanma 
yolculuğunda önemli olan ilk adım, kişinin, yaşadığı bu 
durumu kabul etmesidir. Ne hissettiğine bakmak, hisleriyle 
yüzleşmek ve hissettiği tüm duyguları bastırmadan 
yaşamak bu süreçte önemlidir. Kişi belirli bir süre kendini 
değersiz hissedebilir ve öz güveninde düşmeler yaşanabilir. 
Bundan dolayı kişinin bu esnada kendisi için adımlar 
atması kıymetlidir. Örneğin; o an çalıştığı bir dönemse 
işine odaklanmak, sosyal ortamlarda bulunmak, duygusal 
anlamda iyi hissettiği bir hobi edinmek öz güvenini yeniden 
toparlanmasına yardımcı olacaktır. Yani aslında işin özü 
kendinle olan teması asla kesmemek ve kendin için iyi olan 
şeyleri hayatına eklemek.
  
Kişi, kıskançlık duygusuyla kendisine yönelen 
kötü enerjiden, nazardan anlık olarak nasıl 
arınabilir? 
Kişi kendisini savunmasız hissettiğinde, hayatında var 
olanları kaybetmekten korktuğunda, elindekileri  hak edip 
etmediğini düşünürken ve hayatının ilerleme aşamasında 
durağanlaştığında kötü enerji ve nazara açık hale gelmeye 
başlar. 

Bu gibi olumsuz enerjilerden kurtulmak için en önemlisi 
öncelikle bahsedilen alanları güncellemektir. Sonrasında 
kişinin sürekli yaşadığı ortamı temiz ve toplu tutması, 
meditasyon ve yoga gibi çalışmalarla enerjisini yükseltmesi, 
ortamdaki olumsuz enerjiyi dağıtmak için de adaçayı 
yakması ve özellikle tuzlu suyun kötü enerjileri uzaklaştırıcı 
gücünden faydalanması nazarın da uzaklaşmasını 
sağlayacaktır. 



ıcak, güneşli, ış ıl ış ıl yaz gü nlerini geride 
bırakmaya hazırlandığımız bugünlerde 
mevsimsel hava değişimleri bizi hem ruhen 
hem de bedenen sonbahara hazırlamaya 
çalışsa da, gündüz ile gece arasındaki 
ani sıcaklık değişimleri ruhumuzu da 

bedenimizi de etkiliyor. Yaz mevsiminin bittiğini henüz 
psikolojik olarak kabullenememişken vücudumuzun bu 
değişikliğe hemen uyum sağlamasını beklememiz biraz 

S

Mevsim geçișlerinde vücut direncinin düșmemesi ve bağıșıklık sisteminin 
güçlü kalması için beslenme düzenine eklenecek bazı rutinlerin etkili 
olacağını belirten Frea Naturalz kurucusu Dr. Naz Demirkılıç; karadut 

meyvesinin faydalarından bahsederek iki tane lezzetli tarif veriyor.

Bedeninizi Kışa Hazırlayın 
Frea Naturalz

Dr. Naz Demirkılıç
naz@freanaturalz.com

haksızlık olur. Bir de yeni virüs mutantları ve bulaşıcı 
hastalıklar gündemimize bomba hızıyla düşünce, geçiş 
dönemini kendimize yatırım yaparak geçirmek şart 
oldu. Bu anlamda, beslenme düzenimize ekleyeceğimiz 
antioksidan bakımından zengin besinler vücut 
direncimizi arttırmamıza ve bağışıklık sistemimizi 
güçlendirmemize katkı sağlamakla kalmayıp 
sonbahar ve kış aylarını hasta yatarak değil, keyfini 
çıkararak geçirmemizi sağlayacak.

sağlıklı keşifler
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Tarihi altı bin yıl önceye dayanan 
karadut meyvesi, yaz bașında meyve 
vermeye bașladığında, dört mevsim 

tüketilebilecek hale gelmesi için șeker 
ilave edilmeden kaynatılıp șurup 

formuna getiriliyor. 

Dolayısıyla bu ay kendi beslenme rutinimin vazgeçilmezi olan 
“karadut meyvesi” ve faydalarından bahsetmek istiyorum. Son 
yıllarda adını sıkça duyduğumuz “antioksidan bakımından 
zengin gıdalar” sınıfına giren karadut sadece bağışıklık sistemini 
kuvvetlendirmekle kalmıyor, aynı zamanda kansere karşı da 
koruma kalkanı görevi görüyor. Tarihi altı bin yıl önceye dayanan 
bu eşsiz lezzet, yaz başında meyve vermeye başladığında dört 
mevsim tüketilebilecek hale gelmesi için şeker ilave edilmeden 
kaynatılıp şurup formuna getiriliyor. Bu sayede kan şekerinizi 
yükseltmiyor ve stabil kalmasını sağlıyor. İçeriğinde bulunan A, 
B, K vitaminleri; potasyum, fosfat, demir, magnezyum, kalsiyum 
mineralleri; yüksek antioksidan, beta karoten ve değerli bileşenler 
ile tam bir sağlık deposu olan karadut meyvesi; şurup formunun 
yanı sıra pekmez, reçel, pestil, kuru gıda ve meyve suyu üretiminde 
de sıkça kullanılıyor. Rengini içinde bulundurduğu fenolik 
bileşiklerden (özellikle antosiyanin) alan bu eşsiz meyvenin 100 
gramında yaklaşık 1422 miligram fenolik madde ve flanovoid 
bulunuyor. Meyve ham halindeyken daha düşük olan bu miktar, 
olgunlaştıkça artış gösteriyor. Günümüzde karadut meyvesinden 
elde edilen antosiyaninler; gıdadan kozmetik ve ilaç sektörlerine 
kadar daha birçok sektörde mavi, mor ve kırmızı renk verici 
olarak değerlendiriliyor. Ayrıca yaprağı ipek böceği üreticiliğinde, 
meyvenin ağacı ise mobilya ve müzik aleti üretiminde kullanılıyor. 
Özetle sağlığımız üzerinde sayısız faydası olan karadutun, bize 
doğanın armağanı en kıymetli şifa kaynaklarından biri olduğu 
aşikâr. Dolayısıyla sofranın olmazsa olmazları arasında yer 
alması gereken karadut meyvesini mevsiminde her gün ya da 
şeker ilavesiz şurubunu günde iki yemek kaşığı olacak şekilde 
tüketmelisiniz. Dilerseniz bu eşsiz lezzeti salatalarınıza ya da 
yemeklerinize de ekleyebilirsiniz. Her besinde olduğu gibi, 
tüketim miktarının önemli olduğunu unutmamalı ve fazlaya 
kaçan her şeyin yarardan öte zarar vereceğini göz önünde 
bulundurmalısınız.

Son olarak mutfağımda sıkça yer verdiğim iki özel tarifi de sizlerle 
paylaşmak istiyorum. Sağlıklı keşiflerde yeniden buluşmak 
dileğiyle. Şimdiden afiyet olsun.

Karadutlu Smoothie Bowl 
Malzemeler 
1 su bardağı donmuş karadut 
Yarım muz 
1 su bardağı süt 
3 yemek kaşığı Frea Naturalz elmalı tarçınlı granola 
1 adet ceviz içi
İsteğe bağlı tatlandırmak için bal 

Yapılışı
Muz, karadut ve cevizi blender’a alın, isteğe göre bal ekleyin. 
Kıvam alıncaya kadar blender’dan geçirin. Hazırladığınız karışımı 
kaseye alıp üzerine granola dökün ve servis yapın.

Karadutlu ve Ahududulu Bar 
Malzemeler
6 adet dondurulmuş karadut 
6 adet dondurulmuş ahududu 
1-2 yemek kaşığı süt (Kıvamı için miktarı değişebilir.)
1 tatlı kaşığı Hindistan cevizi yağı 
1 tatlı kaşığı Frea Naturalz kolajenli fıstık ezmesi 
7-8 adet kuru üzüm 
1 çay kaşığı tarçın 
1 tatlı kaşığı bal 

Yapılışı
Tüm kuru malzemeler ve meyveleri bir araya getirip 
mutfak robotundan geçirin. Kıvam alıp şekil verilmesi için 
çok az süt, Hindistan cevizi yağı ekleyin. Ele yapışmayan 
hamura yağlı kağıt üzerine daire şekli verdikten sonra 
buzdolabında dinlendirin. Dilimlenen barları, bitter 
çikolata veya fıstık ezmesiyle kaplayıp dondurduktan 
sonra servise hazır.  



BB Clinic 
Kapılarını Açtı
BB Clinic, kadın sağlığı kliniğini 
Ankara Koç İkiz Kuleleri’ndeki 
keyifli bir etkinlikle açtı.

Doç. Dr. Bora Coşkun ve Doç. Dr. Buğra Coşkun ev sahipliğinde 
gerçekleşen açılış kokteyline tıp, iş ve cemiyet hayatının önde 
gelen isimleri katıldı. Açılışta bir konuşma yapan Bora ve Buğra 
Coşkun, “Yedi kişilik kadromuzla kliniğimizde anne ve anne 
adaylarımızı misafir ediyoruz. Tüm jinekolojik sorunlar için 
uygun tanı ve tarama imkânlarımız mevcut. Operasyonlarımızı 
en üst seviyede gerçekleştiriyoruz. Tüp bebek ve yardımcı 
üreme teknikleri sertifikalarımızla, çocuk sahibi olmak isteyen 
çiftlerin yanında oluyoruz.” şeklinde konuştu. Açılışa katılan 
davetliler, doktorlar tarafından bilgilendirilirken, kliniği de 
yakından inceleme fırsatı buldu. 

davet

BİLGE-AYKUT KÖKSALBÜLENT-FÜSUN COȘKUN

NAGEHAN-BİLAL AKOĞLU

BUĞRA-BURCU COȘKUN
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??????

BEHLÜL ÖZDEDEOĞLUMERVE BAYHANSİMAY YILMAZGÜLÇİN-EGE-BURAK COȘKUN

İREM DEMİR HÜLYA YILMAZ EZGİ SARIKAYA BORA-BEGÜMHAN COȘKUN

Kliniğin açılıșına 
katılan davetliler 
kokteyl ve 
ikramlar 
eșliğinde son 
teknoloji tıbbi 
donanımları 
yakından 
inceledi. 



Başkentte 
Kürekler 
Yarıştı
Sanmar Denizcilik Gençler 
Türkiye Şampiyonası kürek 
yarışları, Ankara’nın Gölbaşı 
ilçesindeki Mogan Gölü’nde 
yapıldı.

Türkiye Kürek Federasyonu tarafından 
düzenlenen ve yirmi kulüpten üç yüzü aşkın 
sporcunun  katılımıyla gerçekleşen yarışlarda 
sporcular, hava şartlarına rağmen başarılı 
bir mücadele ortaya koydu. Cumhuriyetin 
yüzüncü yılına özel olarak başkentte düzenlenen 
yarışmada Fenerbahçe Spor Kulübü; Yıldız (U17) 
Erkekler kategorisinde 609 puanla, Küçük (U15) 
Erkekler kategorisinde ise 290 puanla zirvede yer 
aldı. 

davet

ERHAN ERTÜRKBAHA ER
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Sporseverleri Ankara’da bir 
araya getiren kürek yarıșlarında 
katılımcılar, kötü hava 
koșullarına rağmen oldukça 
bașarılı bir yarıș ortaya koydu.

FERDİYE ERDOĞAN
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ncelikle kendinizden biraz bahseder 
misiniz?
2000 yılında Ankara’da doğdum. Eğitimimi 
TED Ankara Koleji Vakfı Özel Okullarında 
tamamladım. Akabinde Atılım Üniversitesinde 
Siyaset Bilimi ve Kamu Yönetimi bölümünü 

bitirdim. Ardından kendi firmam olan MNS Siyasi 
Danışmanlığını kurarak faaliyete geçirdim. Bir süre önce de, 
çocukluk hayalim olan Aysel Ekrem Ceyhun Kız Çocuklarına 
Yönelik Eğitim Vakfını kurdum.

Vakfı kurma fikri nasıl ortaya çıktı?
Aslında bu fikri çocukluğumdan beri kafamda tasarlıyordum. 

Ö

Kız çocuklarının eğitim ve geleceklerine yön vermeyi amaçlayan
Aysel Ekrem Ceyhun Kız Çocuklarına Yönelik Eğitim Vakfı, onların topluma 

kazandırılmaları için gece gündüz çalıșmalarına devam ediyor. Vakfın 
kurucusu Ceyhun Manas Özdemir, faaliyet alanlarından da bahsederek 

gayelerini MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Kız Çocukları
Daha Bilinçli Daha Güçlü

röportaj

Ailemde eğitime çok önem verilir. Biz üç kız torunuz 
anne tarafından. Hepimizin eğitimine ayrı ayrı önem 
verildi. Akabinde de kendi kafamda bu düşünceyi hep 
tasarlayarak büyüdüm. Aslında bir kız çocuğunun hayalini 
gerçekleştiriyorum. Kendimi küçük halim görse belki çok 
gururlanırdı.

Aysel Ekrem Ceyhun Kız Çocuklarına Yönelik 
Eğitim Vakfının kuruluş amacından söz eder 
misiniz? Vizyonu ve misyonu nedir?
Türk siyasetinin duayen isimleri arasında yer alan Devlet Eski 
Bakanı Ekrem Ceyhun ve eşi Aysel Ceyhun adına kurulan 
vakfımız; kız çocuklarının eğitimde eşit fırsatlara sahip 

CEYHUN MANAS ÖZDEMİR

Kız çocukları, geleceğimizin 
teminatıdır. Onların eğitimine 

katkı sağlamak, ülkemizi muasır 
medeniyetler seviyesine yükseltmeye 

çalıșmakla aynı seviyededir. 

olduğu, öz güvenleri yüksek ve topluma değer katan bireyler 
olarak yetiştiği bir toplum oluşturma hayali ile faaliyetlerini 
sürdürüyor. Eğitim sistemindeki cinsiyet eşitsizliğini 
azaltmak için verilere dayalı politika önerileri sunuyoruz ve 
etkilerimizi izliyoruz. Kız çocuklarının geleceğini aydınlatma ve 
toplumsal değişimi teşvik etme amacıyla çalışıyoruz. Destek ve 
katkılarınızla bu misyonu gerçekleştirmek için elimizden geleni 
yapıyoruz. Size de bu çabamıza katkıda bulunmak için davet 
ediyoruz.

Burada en büyük amaçlarımızdan bir tanesi de, kız çocuklarının 
eğitim erişimini destekleyerek liderlik yeteneklerini 
geliştirmelerine yardımcı olmak. Ayrıca kız çocuklarını 
güçlendirerek toplumsal cinsiyet eşitsizliğine karşı da mücadele 
etmek amacıyla çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 

Vakfımız, kız çocuklarının, potansiyellerini maksimize 
etmelerine yardımcı olmak için eğitim, mentorluk, burs ve 
farkındalık programları da düzenlemektedir.

Kız çocukları için eğitiminin önemine değinir 
misiniz?
Kız çocukları, geleceğimizin teminatıdır. Onların eğitimine 
katkı sağlamak, ülkemizi muasır medeniyetler seviyesine 
yükseltmeye çalışmakla aynı seviyededir. Kız çocuklarına eğitim 
fırsatları sunarak, okuryazarlık oranlarını artırıyor, geleceklerini 
şekillendirmelerine yardımcı oluyoruz. En önemli oluşumlardan 
bir tanesi de; kız çocuklarına sağladığımız mentorluk 
programları ile onların geleceklerine yön vererek topluma faydalı 
birer birey olarak yetişmelerine katkı sağlamayı amaçlıyoruz. 

Deprem bölgesinde planlamış olduğunuz özel bir 
projeniz var mı?
Depremde ailesini kaybetmiş, maddi imkânsızlıklar içinde 
yaşayan ve şu anda okuyamayan kız çocukları için geniş 
kapsamlı bir proje yapmayı hedefliyoruz. Bu proje kapsamında, 
kız çocuklarına burs, eğitim desteği ve psikolojik destek 
sağlayacağız.

Kız çocuklarının eğitimi konusunda toplum 
bilinci sizce nasıl arttırılabilir? Vakıf olarak ne tür 
çalışmalar yapıyorsunuz?
Bunun için seminerler düzenlemek çok önemli. Bir de kadın 
sığınma evlerine giderek bu konuda kadınlara konferans 
vermek, onlara destekleyici faaliyetler ve iş imkânları 
sağlamak; kız çocuklarının annelerini rol model alabilecekleri 
düşünüldüğünde çok değerli. 

Bir de, buradaki en önemli çalışmanın eğitim olduğunu 
düşünüyorum. Eğitim sistemindeki cinsiyet eşitsizliğini 
azaltmak için verilere dayalı politika önerileri sunuyoruz ve 
etkilerimizi izliyoruz. Bu nedenle toplumsal cinsiyet eşitsizliği 
ve eğitim konularında farkındalık yaratma amacıyla seminerler, 
atölyeler ve kampanyalar düzenliyoruz. Ayrıca burs ve destek 
programlarımızla, ekonomik sıkıntı yaşayan ailelere maddi 
destek sağlayarak, kız çocuklarının eğitimlerine devam 
etmelerine destek oluyoruz. 

Aysel Ekrem Ceyhun Kız Çocuklarına Yönelik Eğitim Vakfı 
olarak kız çocuklarının geleceğini aydınlatma konusunda 
sürdürdüğümüz çalışmalara yediden yetmişe her kesimden 
destek geliyor. Katkı sağlayan herkese teşekkür ediyorum.  



Kız çocukları, geleceğimizin 
teminatıdır. Onların eğitimine 
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çalıșmakla aynı seviyededir. 
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Kız çocukları için eğitiminin önemine değinir 
misiniz?
Kız çocukları, geleceğimizin teminatıdır. Onların eğitimine 
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programları ile onların geleceklerine yön vererek topluma faydalı 
birer birey olarak yetişmelerine katkı sağlamayı amaçlıyoruz. 

Deprem bölgesinde planlamış olduğunuz özel bir 
projeniz var mı?
Depremde ailesini kaybetmiş, maddi imkânsızlıklar içinde 
yaşayan ve şu anda okuyamayan kız çocukları için geniş 
kapsamlı bir proje yapmayı hedefliyoruz. Bu proje kapsamında, 
kız çocuklarına burs, eğitim desteği ve psikolojik destek 
sağlayacağız.

Kız çocuklarının eğitimi konusunda toplum 
bilinci sizce nasıl arttırılabilir? Vakıf olarak ne tür 
çalışmalar yapıyorsunuz?
Bunun için seminerler düzenlemek çok önemli. Bir de kadın 
sığınma evlerine giderek bu konuda kadınlara konferans 
vermek, onlara destekleyici faaliyetler ve iş imkânları 
sağlamak; kız çocuklarının annelerini rol model alabilecekleri 
düşünüldüğünde çok değerli. 

Bir de, buradaki en önemli çalışmanın eğitim olduğunu 
düşünüyorum. Eğitim sistemindeki cinsiyet eşitsizliğini 
azaltmak için verilere dayalı politika önerileri sunuyoruz ve 
etkilerimizi izliyoruz. Bu nedenle toplumsal cinsiyet eşitsizliği 
ve eğitim konularında farkındalık yaratma amacıyla seminerler, 
atölyeler ve kampanyalar düzenliyoruz. Ayrıca burs ve destek 
programlarımızla, ekonomik sıkıntı yaşayan ailelere maddi 
destek sağlayarak, kız çocuklarının eğitimlerine devam 
etmelerine destek oluyoruz. 

Aysel Ekrem Ceyhun Kız Çocuklarına Yönelik Eğitim Vakfı 
olarak kız çocuklarının geleceğini aydınlatma konusunda 
sürdürdüğümüz çalışmalara yediden yetmişe her kesimden 
destek geliyor. Katkı sağlayan herkese teşekkür ediyorum.  



ncelikle kendinizden bahseder 
misiniz?
Özel sektörde çalışan bir ailenin tek çocuğu 
olarak 1998’de İzmir’de dünyaya geldim. 
Eğitim hayatım boyunca ailemin işi yüzünden 
birçok kez şehir değiştirmek zorunda kaldım. 

İstanbul’da başlayan eğitim maceram İzmir, Ankara olarak 
devam etti ve Ankara’da son buldu. Bilkent Üniversitesi 
İşletme Fakültesi mezunu bir girişimciyim. Eğitim hayatım 
boyunca ilgi alanım hep başarılı girişimlerin ve iş insanlarının 
dönüm noktalarını incelemek oldu. Bu süreçte kendime bir 
misyon ve hayal edindim. Herkesin, ismini duyduğu zaman 
bildiği bir girişimin sahibi, bir parçası olmaktı ve bu sayede 

iki arkadaşımla beraber tarifte.com’u kurma kararı aldık. Dört 
senelik kişisel gelişim ve farklı maceraların ardından 2021 
nisan ayında ortağım Alp ile tarifte.com’un ilk tohumlarını 
attık. O dönem pandemi devam ettiği için fikir ve proje 
aşamasında olan fikrimizi 2022 yılında hayata geçirme fırsatı 
yakaladık. Şu anda üç ortak aktif olarak Tarifte için gece 
gündüz çalışmalarımız devam ediyoruz. 

Tarifte’den ve yola çıkış gayenizden bahseder 
misiniz? Hangi bölgelerde hizmet veriyorsunuz?
Tarifte.com, yemeğin içeriğine uygun malzemelerini 
porsiyonlayan ve malzemeleri tüketicilerinin kapısına 
tarifiyle beraber teslim eden bir gıda teknolojisi hizmetidir. 

Ö

Tarifte, gıda atığını en aza indirerek yalnızca yeteri kadar malzemeyle 
müșterilerinin mutfaklarına ulașan bir olușum olarak hizmet veriyor. Firmanın 
kurucu ortağı ve genel müdürü Mert Acuner, market alıșverișine alternatif bir 

çözüm olarak kurdukları Tarifte’yi, önceliklerini ve amaçlarını
MAG Okurları için anlatıyor. 

Yemek Yapmanın Ekonomik Yolu

Tarifte

röportaj

MERT ACUNER
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Kullanıcılarımız, internet sitemiz veya mobil uygulamamızdan 
diledikleri yemekleri, seçtikleri tarih ve zaman aralığına 
sipariş edebiliyor. Operasyonumuz yılbaşında birinci yılını 
tamamlamış olacak. Tarifte.com şu an için Ankara’nın Sincan, 
Etimesgut, Çankaya, Keçiören, Yenimahalle, Gölbaşı ve Mamak 
bölgelerinde hizmet vermektedir; ancak önümüzdeki günlerde 
markamızı İstanbul’da da göreceğiz. 

Çalışmalarımız ve araştırmalarımız devam ederken, dünyada 
inanılmaz bir tüketim çılgınlığının olduğunu, Türkiye’nin de 
bundan payını aldığını gördük. Gıda israfının bu denli fazla 
olmasından kaynaklı sert esen bir rüzgârla rotamızı Avrupa’dan 
Türkiye pazarına çevirdik. Market alışverişine alternatif 
çözüm olan “yemeğin marketi” Tarifte.com böylelikle hayata 
geçti. Sistemdeki asıl amacımız Türk tüketicisine porsiyonlu 
tüketiminin ve evde yemek hazırlamanın avantajlarını anlatmak 
ve oluşan evsel gıda atığını, gıda israfını en düşük seviyeye 
indirmek oldu. 

Yemek malzemelerini nereden tedarik 
ediyorsunuz?
Malzemelerin tazeliğine her şeyden çok önem veriyoruz. 
Üretim ekibimiz elinden gelen özeni gösteriyorlar ve buradan 
kendilerine ne kadar minnettar olduğumu belirtmek isterim. 
Malzemelerimizi farklı tedarikçilerden günlük olarak tedarik 
etmeye özen gösteriyoruz. Şu an için, çalıştığımız sekiz farklı 
tedarikçimiz mevcut. Önümüzdeki süreçte eminim ki bu sayı 
artmaya devam edecek. Amacımız, malzemeleri bahçeden 
sofraya tedarik ederek Türkiye’nin gıda tüketim alışkanlığına 
baştan aşağı yön vermek.

Paketlerinizin avantajları neler? İçerisinde neler 
bulunabiliyor? 
Tariflerimiz Şef Sercan Çam tarafından yazılıp, diyetisyenimiz 
Sena Nur Doğan tarafından hesaplandıktan sonra onaydan 
geçiyor. Paketlerimizi iki kişinin besin ihtiyacını baz alarak 
porsiyonluyoruz. Bu hem bizim için hem de tüketicilerimiz 
için avantajlar sağlıyor. Paketlerin içerisinde gerekli bütün 
malzemeler porsiyonlanmış bir şekilde, gerekli olan miktarda 
geliyor. Markette satılan büyük gramajlı ürünlerin aksine 

tarifte.com ile ihtiyacınız kadar olan miktarı satın 
alıyorsunuz. Birçok mutfağa ait yemekleri kolaylıkla 
hazırlama imkânı sunuyoruz. Restorana kıyasla temiz ve 
sağlıklı gıda ve fiyat avantajı sağlamış oluyoruz.

Müşterileriniz menü oluşturduklarında paketler 
ne kadar sürede teslim ediliyor? 
Siparişler müşterilerin seçtikleri tarih ve zaman aralığında 
teslim edilir. Gün içerisinde sipariş verebilecekleri dört 
farklı saat diliminden birisini seçerek sepet oluşturabilirler. 
Pazartesi ve cumartesi arası hizmet vermekteyiz ve aynı gün 
teslimat imkânı da mevcut. Aynı gün Tarifte hizmetinden 
yararlanmak isteyen müşterilerimiz saat 16.00’ya kadar 
sepetlerini oluşturup satın alabilirler. O saatten sonra sistem 
otomatik olarak bir sonraki güne sipariş verilmesine olanak 
tanır. Altı aylık planlarımız arasında bu saatleri daha da 
genişletmek var tabii ki ancak, şu an müşteri deneyimini 
maksimum seviyede tutmak adına belirli saatler arasında 
hizmet vermekteyiz.  



Mutlu ilișkilerin ortak noktası ne biliyor musunuz? Özel hayatında ne 
istediğini bilen ama daha önemlisi neye ihtiyacı olduğunu bilen insanlar 

mutlu ilișki yașıyorlar. Her șey, ne istediğini bilmekle bașlıyor.

Kendini Bilme 
Sanatı

kadın-erkek-ilişki

Adil Yıldırım
adil@magmedya.com.tr Ne olursa olsun yeter ki bir ilișkim olsun diye 

düșündüğümüz zaman artık nasıl bir insan 
olacağının bir önemi kalmaz, yalnızlıktan kaçarken 
sığındığımız güvenli bir liman aramaya bașlarız ve 

onu bulduğumuzda bizi mutlu eder ilk bașta.

afası karışık olan bir insanın başarıya 
ulaşması nasıl imkansız oluyorsa aynı 
şekilde özel hayatında ne istediğini bilmeyen 
ve sadece “bir ilişkim olsun” diye düşünen 
insanlar da aynı şekilde başarısız ilişkilerde 
sürüklenirler; çünkü her yolculuk bizim 

içimizde başlar ve finalde yine bize ulaşır. Hayatımızda 
olmasını istediğimiz partnerimiz bizim yansımamızdan 
ibarettir. Bizden parçalar ararız onda ve belki de eksiklerimizi 
kapatacak, dolayısıyla bizi tamamlayacak bir insan olmasına 
önem veririz. 

Oysa; ne olursa olsun yeter ki bir ilişkim olsun diye 
düşündüğümüz zaman artık nasıl bir insan olacağının bir 
önemi kalmaz, yalnızlıktan kaçarken sığındığımız güvenli 
bir liman aramaya başlarız ve onu ilk bulduğumuzda 
bizi mutlu eder. Zaman geçtikçe ve onu daha yakından 
tanıdıkça aslında bize pek de uyumlu bir insan olmadığını 
ve dolayısıyla aramızda dünyalar kadar mesafe olduğunu 
görmeye başlarız. İşte tam da bu noktada şüpheye düşeriz; 
acaba bu insanla devam etmeli miyim yoksa beni gerçekten 
mutlu edecek ve bana heyecan verecek birini bulmak için 
mücadele etmeye değer mi?

Yakın çevremizdekilere sorduğumuz zaman bizi yanıltan 
ve asla objektif olmayan yanıtlar alırız: “Bu devirde iyi bir 
insan bulmak kolay mı? Neden kendini riske atıyorsun, 

sen elindekinin kıymetini de bilmiyorsun, bunu da 
kaybedeceksin bu gidişle!”

Bize tepki gösteren ve oturduğu yerden yorum yapan bu 
insanlar bizim duygularımızı bilemezler ancak, onlar için 
konuşmak kolaydır; oysa kalbimiz asla yalan söylemez ve 
ezbere bir ilişkide devam etmek bizi mutlu etmez. Yeniden 
ihtiyaç analizi yapmamız gerekir ve gerçekten ne istediğimizi 
kendimize itiraf etmeden huzur bulamayız.

Her insanın geldiği yaşam yolculuğu nasıl farklıysa, bir 
ilişkiden beklentileri de farklı olacaktır ve çevre baskısından 
etkilenmeden, kendi istediği hayatı yaşamayı başaran 
insanlar mutluluğu bulacaktır. Kendini bilmek bir sanattır 
ancak, hayatta belirli bir olgunluğa ulaşmadan bu sanatı 
icra edebilmek kolay değildir. Kendine dürüst olabilenler ve 
eğer ilişkiden tutku istiyorsa bunu açıkça söyleyebilenler, 
ihtiyacını kovalayanlar hayatı yaşamış sayılırlar. Kendine 
gem vuran, sürekli çevre baskısı altında yaşayanlar ise yıllar 
geçtikçe gözlerindeki pişmanlığı aynada görürler.

Hayat, kişiye özel bir tasarımdır ve her insanın yürümesi 
gereken yol farklıdır. Kendi yolunda yürüyenler ve kendini 
bilenler için sonsuz fırsatlar denizi önümüzde uzanmaktadır. 
Aşk, tutkulu bir yolculuktur ve sadece yüzleşmeyi bilenleri 
mutluluğa ulaştırır. Kendini kandıranlar için aşk, asla 
ulaşılması mümkün olmayan bir ütopyadır.  

K
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Kermes 
Burs Oldu
Türk Eğitim Vakfı (TEV) ile 
Hülya Akman ve İlay Güven, 
öğrencilere burs desteği 
sağlamak için “yaza veda” 
kermesi düzenledi.

Ankara’da gerçekleşen kermes etkinliğine İstanbul, 
İzmir ve Bursa’dan da firmalar katıldı. Çok sayıda marka; 
aksesuardan takıya, kıyafetten ev tekstiline ürünlerini 
kermeste sergileme imkânı buldu. TEV öğrencileri 
yararına düzenlenen kermesin açılışında konuşma yapan 
Hülya Akman “Şenlikte sosyal sorumluluk projelerini 
hayata geçirerek bir network birleşmesi gerçekleştirdik. 
Firma ve markaları alışveriş severlerle bir araya getirerek, 
aynı zamanda TEV çocuklarımıza burs desteği de 
sağlıyoruz.” dedi. Kermese DJ Ayşe, müzikleriyle renk 
kattı.    

davet

MELDA KELEMCİSOY, NESRİN KILAVUZ NEVRA TUNCER SELMA AKMAN AYȘE CEREN KOÇ

HÜLYA AKMAN, İLAY GÜVEN
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Sizlere bu ay Gürcistan’ın Tifl is kentinden merhaba diyorum. Belki sizin de 
aklınıza gelebilir “Allah Allah, niye Tifl is?” diye. Sebebi șu; sosyal medyamda 

fotoğrafl ar ya da hikâyeler paylaștıkça, oradayken çok soru geldi 
“Neden gittin oraya?” diye. 

Dünya çok güzel bir gezegen. Üzerinde sayısız kültür, belde, lezzet, 
medeniyet, tat, koku, tarih var. Neden sürekli aynı yerlere gidelim ki? Herkes 

ya Avrupa ya ABD’ye ya da seksen sekiz kere gidilen yerlere dön dolaș 
yine giderken, bu kez “Hadi bakalım,” dedik “șöyle az bilinen bir yer neden 
olmasın?”. İyi ki de gitmișiz. Gerçekten nefis bir ülke, nefis bir șehir, nefis 

insanlar ve lezzetler, her șey...

Dev Heykellerin Şehri Tifl is 

üçüncü göz

Sinem Yıldırım
sinemmmyildirim@gmail.com
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er şeyden önce tamamen bir Avrupa 
şehrindesiniz. Binalar, sokaklar, yemyeşil 
bitki örtüsü, temizliği, düzeni her şeyiyle 
son derece medeni. Size tarihinden vs. 
bahsetmeyeceğim. Bunlar her yerde zaten var. 
Kendi deneyimlerimi anlatırım hep. 

İnsanları biraz ciddi yapıda yüzler ama her konuda çok 
yardımcılar. Muhteşem restoranları var ve ucuz diyemem; 
lakin kalite, servis, yemeklerin sunumu, lezizliği her 
anlamda hak ediyor bunu. Çok şık restoranları da var; nehir 
kıyısında, güzel evlerin içlerinde ve avlularında olan kafeleri 
de.  Bizim gittiklerimizden bazıları Sulico Wine Bar, Zala 
Restoran, Keto and Kote, Cafe Daphna, Craft Wine restoran...

Kediler, İçecekler, Antikalar
Yemekler nefis ama içecekler da nefis. Dünyanın en eski 
şarap üreticiliğinin kendilerine ait olduğunu söylüyorlar. 
Harika tadımlar yaptık ve mahzenlere gittik. Binaları, 
sunumları harika. Öylesine eski yerler vardı ki hayatımda 
ilk kez Sovyetler Birliği’nden kalma garip fıçıları burada 
gördüm. Ülkenin en bilinen ve servis edilen, sürekli anlatılan 
özelliklerinden biri şarapları. Aldığımız bir tur nedeniyle 
ülkenin epey içlerine, Ermenistan sınırına kadar ilerledik. 
Yolda doğal köy ortamlarında ekmek pişirdikleri kuyuları 
izledik ve çeşitli peynirlerinden tattık. Ekmeklerinin şekli 
çok güzel. Neredeyse tamamı kıtır kenardan oluşuyor, 
hamur kısmı çok az. Kıtır kenar seven ben, bayıldım buna. 
Tiflis, gurme gezilerinin en popüler duraklarından biri 
olabilir bence. Bu arada nüfus o denli az ki, sokakta insan 
görüyorsunuz evet ama iki elin parmakları kadar sayısı. Her 
yer bomboş, ferah. 

H
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Özgürlük meydanı, “old town”, Kartlis Deda (Gürcücede 
ana) heykeli -ki biz bu tepeye yürüyerek tırmandık ve 
teleferikle indik- bir günde gezdiğimiz yerler oldu. Şehirde en 
çok sevdiğim şeylerden biri; benim gibi heykel sanatını çok 
seven biri için, her yerde dev heykeller görmek oldu. Buna 
gerçekten bayıldım. Zaten çok yeşil bir şehir, bir de sık sık 
dev heykellerle karşılaşınca daha da çok sevdim. Gürcistan’a 
gidene kadar Gürcü alfabesinin bir Tay, bir Kiril veya İbrani 
vs. alfabesi gibi, Latin alfabesinden çok farklı olduğunu 
bilmiyordum. 

Aldığımız bir tur nedeniyle 
ülkenin epey içlerine, Ermenistan 

sınırına kadar ilerledik. Yolda 
doğal köy ortamlarında ekmek 

pișirdikleri kuyuları izledik ve çeșitli 
peynirlerinden tattık.

Sevdiğim bir diğer şey, her yerde kediler görmüş olmamızdı. Evet, 
sokaklar kedi doluydu. Bu bir şehir hakkında çok iyiye işaret. 
Tiflis en eski binalara çok iyi bakılmış ve yepyeni çok modern 
binalarla donatılmış yemyeşil bir şehir. 
Kaldığımız otelin sahibi hanım bir İstanbul aşığı idi. Sayısız kez 
gelmiş ve İstanbul’da çok arkadaşı var. Çok tatlı bir hanımdı. 
Eski, büyük, çok şık evler, butik otellere dönüştürülmüş. 
Temizlik, servis, her şey çok iyi. 
Bu arada Hristiyanlığı Kapadokya’dan yola çıkarak Gürcistan’a 
getiren Azize Nino’nun mezarını ve haçını da gördük. Azize 
Nino Kilisesi’nde gördüğümüz bu haç, bildiğimizden daha eğik 
ve değişik; ortasından kendi saçıyla bağlanmış. Şehirden iki 
buçuk saat mesafede olan bu yer gerçekten etkileyici bir enerjiye 
sahipti.

Şehirde kızlarımla bir güzel anımız da; dağlardan aşağı, ormanın 
içinden geçerek ve tüm şehri havadan görerek yaptığımız 
“zippline” oldu. Manzara muazzamdı. Hem dağların hem şehrin 
üstünden süzülerek indik aşağıya.

Şehirde bayıldığım şeylerden biri, çok eski kitapların -ki çoğu 
Sovyetler Birliği’nden kalmış edebi eserler- satıldığı süper eski 
kitapçıların olmasaydı. Bir diğeri de parkın içine kurulmuş olan 
antikacılar çarşısı idi. Burada da yine SSCB’den kalan eski askeri 
giysiler, aletler, araçlar ve benzerlerinin yanı sıra nefis Rus kristal 
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Birliği’nden kalmıș edebi eserler- 
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olmasaydı.

ve porselenlerinden almanız mümkün. Üstelik çok ucuzlar. 
Hatta mücevher satan tezgâhlar bile gördük. Ben çok eski, dev 
bir anahtar aldım. Üstünde çift başlı kartal olan bir anahtar. 

Tiflis’e gidin, ülkeyi gezin, yemeklerinden tadın. Ben her 
şeyini çok sevdim. İyi ki gitmişiz kızlarımla. Sürekli aynı 
yerlerde takılmayın. Dünyada keşfedilmeyi bekleyen, daha hiç 
görülmemiş nefis yerler var. Kendinizi aşın, yeniliklerle tanışın. 
Bayılacaksınız. 
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LÖSEV 
25. Yıl 
Kutlaması
LÖSEV, kuruluşunun yirmi 
beşinci yılını İstanbul’da 
düzenlenen bir törenle kutladı.

İş, sanat, sağlık ve basın dünyasının önemli isimlerinin 
katıldığı özel gecede sanatçı Sıla Gençoğlu ve Lösemili 
Çocuklar Korosu sahne aldı. Kokteyl ve trio dinletisiyle 
başlayan etkinliğin sunuculuğunu LÖSEV gönüllüsü 
spiker Damla Uğurtürk üstlendi. Yirmi beş yılı geride 
bırakan vakfın kilometre taşlarının izleyicilerle 
paylaşıldığı gecede bir konuşma yapan LÖSEV Başkanı 
Dr. Üstün Ezer, lösemi tedavisinde devrim yaratacak 
Ar-Ge çalışmalarına başladıklarını ve tedavide yüzde yüz 
başarı için geri sayımın hızlandığını duyurdu. 

davet

ÜSTÜN EZER
240






